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Actieprogramma 
Doelstellingen 

1. Inwoners, Organisatie en Bestuur 

Maatregelen 

Benen-op-tafelsessie raad en college - VOLTOOID - 
We experimenteren met benen-op-tafelsessies (BOT) tussen de raad en college waarin informatie tussen raad en 
college in een informele sfeer wordt uitgewisseld en de bestuurscultuur (niet wat, maar hoe pakken we dingen op) aan 
de orde komt.  Dit is een doorlopend proces. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De benen-op-tafelsessies worden herhaaldelijk georganiseerd 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De benen-op-tafelsessie met raad en college zijn en worden ingepland, de laatste heeft plaatsgevonden op 17 maart 
2025. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Bevorderen integriteitsbewustzijn 
Artikel 4 van de Ambtenarenwet 2017 schrijft voor dat we voldoende moeten doen aan het bevorderen van goed 
ambtelijk handelen. In ieder geval  moet aandacht worden besteed aan het bevorderen van integriteitsbewustzijn en 
het voorkomen van misbruik van bevoegdheden, belangenverstrengeling en discriminatie (lid 1). Jaarlijks moet hier 
ook verantwoording over worden afgelegd (lid 3).  Om te kunnen voldoen aan de verplichtingen van artikel 4 
Ambtenarenwet 2017 is het idee van een 2-3 jaarlijkse organisatiebrede integriteitsdag ontstaan (voorlichting, 
workshops, dilemmatraining enzovoort. In de tussenliggende jaren wordt dan bijvoorbeeld specifieke integriteits- 
scholing en vorming aangeboden. Voor het bevorderen van integriteitsbewustzijn is nu helemaal geen budget.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Op basis van eerdere MT/DT trainingen en gesprekken is een concept plan van aanpak geschreven. Dit plan is eerder 
besproken met directie en nu ook met de externe vertrouwenspersoon die als procesbegeleider veel ervaring 
heeft.  Samen werken we aan een goede uitwerking van de uitvoering van dit plan.   
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het bestaande Team Integriteit is in samenstelling veranderd. Zo hebben we een nieuwe externe vertrouwenspersoon 
aangesteld en is er ook een nieuwe interne vertrouwenspersoon gestart.  
De nieuwe externe vertrouwenspersoon heeft de eerste 'onboarding workshops nieuwe medewerkers' succesvol 
vormgegeven. 
Ter bevordering  van bewustwording wordt eens per 2 maanden een nieuwsbericht 'Integriteit' op Siem geplaats.     
Conform het plan van aanpak gaan we ook voor bestaande medewerkers, per (sub)team een workshop Integriteit & 
Ongewenst Gedrag uitvoeren. Deze workshops worden per team  en op maat aangeboden. De interne 
vertrouwenspersonen zullen deze workshops leiden.         
 Met een (gedeeltelijk) nieuw team is er behoefte aan extra opleiding. Deze opleidingsbehoefte is geïnventariseerd.  
 
Oorsprong activiteit 
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Actieprogramma,Begroting 2024 

Cultuur van vertrouwen 
Het vertrouwen in de lokale democratie verbeteren 
 
Hoe staat het met de planning? 
Op verschillende wijze wordt getracht het vertrouwen in de lokale democratie te verbeteren. Dat uit zich bijvoorbeeld 
in het vaststellen en uitvoeren van de visie ‘Samenwerken met en voor de inwoners’. In mei 2024 heeft uw raad deze 
visie vastgesteld. In de visie wordt ‘een cultuur van vertrouwen’ verder geconcretiseerd. In deze visie leggen wij uit 
hoe wij met onze inwoners willen samenwerken, communiceren en onze diensten aan hen willen verlenen. Dit is 
gedaan door het formuleren van een drietal uitgangspunten: 
1.    Wij helpen onze inwoners op een manier die aansluit bij hun behoeften 
2.    Wij kijken naar mogelijkheden en denken in oplossingen met en voor onze inwoners 
3.    Wij zeggen wat we doen en doen wat we zeggen in duidelijke taal 
Deze uitgangspunten zijn doorvertaald in een uitvoeringsprogramma met dertien acties (eind augustus 2024 
vastgesteld door het college). In dit actieprogramma maken wij duidelijk wat wij gaan doen om deze ambities te 
realiseren. De uitvoering van de acties gebeurt gefaseerd. Het actieprogramma is niet in beton gegoten. Acties 
kunnen afvallen en worden toegevoegd (als gevolg van ontwikkelingen in de wereld om ons heen). We verbeteren en 
vernieuwen ons handelen en onze processen continu (PDCA-cyclus) en werken daarbij op basis van data. 
We zijn zo transparant mogelijk in onze besluitvorming, besluiten worden openbaar gemaakt via het persportaal.  
Tweewekelijks gaan we op bedrijfsbezoek bij bedrijven in onze gemeente om zo de banden tussen bedrijfsleven en 
gemeente te versterken en de drempel te verlagen. 
Via de interviews en de rapportage van extern adviseur Wilco van Egmond wordt getracht de 
besluitvormingsprocessen en bevoegdhedenverdeling weer helder te krijgen, hetgeen uiteindelijk het vertrouwen in de 
lokale democratie kan vergroten.  
Tenslotte zijn er enkele Benen-op-tafel-sessies per jaar, waarin informeel gesproken wordt over zaken die college en 
raad bezig houden. Ook dat draagt bij aan de cultuur van vertrouwen. 
De genoemde acties worden doorlopend toegepast en ingebed in de organisatie. Daarmee is dit going concern 
geworden.  
Dit betreft een going concern actie 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Voortgang van dit punt is via de actiepuntenlijst gemeld in de commissie ABZM van 13 januari 2025. 
  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Dienstverlening: uitvoeringsprogramma 
In het actieprogramma behorende bij het coalitieakkoord ‘Met daadkracht, in vertrouwen’ is opgenomen dat de visie 
op dienstverlening in 2023 wordt herzien. Het resultaat moet zijn: een heldere visie op dienstverlening, passend bij de 
huidige tijdgeest en de lokale ‘kleur' en  een doorvertaling van deze visie naar een concreet uitvoeringsprogramma.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Het uitvoeringsprogramma  is in augustus 2024 vastgesteld door het college. Hiermee is de actie vanuit het 
actieprogramma afgerond. 
 Aan de uitvoering van de acties uit het uitvoeringsprogramma wordt op dit moment gewerkt: 
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 Wat betreft gemeentelijke dienstverlening wordt er ingezet op een doorlopend proces van het meten van 
klanttevredenheid. 

 Daarnaast  zal in Q2  zal de participatieverordening en het uitvoeringskader ter vaststelling aan de raad 
voorgelegd. De participatieverordening biedt de wettelijke basis en heeft tot doel de betrokkenheid van 
inwoners, organisaties en andere belanghebbenden bij het lokale bestuur te vergroten en stelt de kaders voor 
participatie. Het uitvoeringskader participatie heeft als doel om een duidelijke, consistente en praktische 
werkwijze voor participatie te bieden. 

 Ook zijn we van start gegaan met de deelopdracht hoe we in duidelijke taal met onze inwoners 
communiceren.   

 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De visie is in mei 2024 vastgesteld door de gemeenteraad. Bijbehorend uitvoeringsprogramma is in augustus 2024 
vastgesteld door het college. 
  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Hardheidsclausule - VOLTOOID - 
In nieuwe regelingen nemen we standaard een hardheidsclausule op. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Dit betreft een going concern actie 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
In alle recent vastgestelde verordeningen is een hardheidsclausule opgenomen, zoals de Verordening 
maatschappelijke ondersteuning 2025 en de Verordening jeugdhulp 2025. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Informatiebeveiligingsbeleid 
Het ontbreken van een vertaling van het strategisch informatiebeveiligingsbeleid naar een informatiebeveiligingsplan; 
geadviseerd wordt een plan van aanpak te maken waarin op basis van prioriteit en tijdslijnen belangrijke 
aandachtspunten worden opgevolgd.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Eind 2024 is een plan opgesteld waarin op hoofdlijnen staat welke activiteiten de komende jaren nodig zijn om de 
informatiebeveiliging te verbeteren. 
In het eerste kwartaal van 2025 is hiervoor een planning gemaakt. De acties uit het plan zijn vertaald naar concrete 
onderdelen in de teamplannen, zodat de uitvoering plaatsvindt binnen de verschillende afdelingen. 
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het Informatiebeveiligingsplan is in 2025-Q1 vastgesteld, waarna de proceseigenaren hun eigen detailplanning 
kunnen maken.  
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Door het niet hebben van een planning bestaat de kans dat beveiligingsmaatregelen over het hoofd worden gezien en 
dat er geen inzicht is over de voortgang hiervan. 
Er is een informatiebeveiligingscommissie ingesteld. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Doelstellingen 

2. Jongeren en Onderwijs 

Maatregelen 

Aanpassingen ten behoeve van thuisnabij onderwijs en maatregelen binnenklimaat Jacobus Fruytierschool - 
VOLTOOID - 
Op basis van nieuw vastgesteld beleid is er de mogelijkheid om te voorzien in een bijdrage thuisnabij onderwijs 
(cluster 4). Op basis van 22 leerlingen zou dit om een ruimtebehoefte gaan van 268,4 m² bvo. De vergoeding 
bedraagt maximaal € 500,- per/m² bvo. In dit geval € 134.200,-. Ook wil het schoolbestuur in 2025 in huidig gebouw 
maatregelen treffen ter verbetering van de temperatuur, het binnenklimaat en de akoestiek. Binnen het onderwijs 
spreken we dan ook wel van ‘frisse scholen’. De bijdrage maatregelen binnenklimaat bedraagt 1/3 deel van de 
werkelijke kosten, met een maximum van € 100.000,- voor het VO. Het schoolbestuur combineert de aanpak van het 
binnenklimaat met verduurzaming, zodat de stijgende energielasten van installaties gecompenseerd kunnen worden. 
Voor deze gecombineerde aanpak kan het schoolbestuur een rijkssubsidie van 60% van de werkelijke kosten 
tegemoet zien. In de prioritering schoolbesturen voor het IHP krijgen beide verzoeken prioriteit 3. Dit vloeit voort uit 
een aanvraag voorziening onderwijshuisvesting programmajaar 2025, ook sluit dit aan op de ambitie uit de visie op 
onderwijshuisvesting  en is daarom als onderdeel van nieuw beleid opgenomen in het nieuwe IHP 2024 - 2039. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Op basis van onze beschikking van 20 november 2024 geeft de Fruytier uitvoering aan de activiteit. Als voldaan wordt 
aan de voorwaarden van de beschikking stellen wij de bijdrage beschikbaar.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Doorontwikkelen voorliggende voorzieningen 
Voorliggende voorzieningen benutten is een constante opdracht. Na een opdracht met verschillende concrete 
voorstellen is dit nu onderdeel geworden van de werkwijze.  Dit begint bij het eerste contact met de burger. We 
monitoren hoeveel hulpvragen doorgezet worden naar het voorliggend veld. Uit de monitoring blijkt dat we hier nog 
kunnen verbeteren. De doorontwikkeling van het sociaal vraagplein is daarbij belangrijk. Onderdeel daarvan is de 
inloopfunctie en het aanstellen van een medewerker die de brug vormt tussen uitvoering en beleid. Door extra inzet is 
er nu sprake van het inlopen van wachttijden.  Dit moet ook de consulenten uiteindelijk meer tijd geven om situaties te 
beoordelen en voorliggende voorzieningen af te wegen.  
Monitoring  helpt ons bij het zichtbaar maken van  deze opdracht en bij het aanpassen en aanscherpen van beleid en 
werkwijze.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Is een constante opdracht in het sociaal domein. Er wordt via verschillende acties gewerkt aan het versterken van 
voorliggende voorzieningen en het versterken van de zelfredzaamheid van mensen.  
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Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
We monitoren  het effect van voorliggende voorzieningen door o.a  ontwikkelingen van de maatwerkvoorzieningen in 
beeld te hebben  in relatie tot landelijke / maatschappelijke trends.  We hebben hiervoor verschillende dashboards 
ontwikkeld.  We kunnen steeds meer minitoren met als doel de effecten van voorliggende voorzieningen te meten. 
Zoals bijvoorbeeld de dagvoorziening Holten en Rijssen. Vanuit het sociaal vraagplein is er aandacht voor verdere 
doorontwikkeling. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Additioneel onderwerp 

Onderwijshuisvesting 
Thuisnabij onderwijs organiseren/realiseren 
Uitvoering en actualisatie IHP 
Vervangende nieuwbouw Waerdenborch  
 
Hoe staat het met de planning? 
Op 27 juni 2024 heeft de gemeenteraad het nieuwe Integrale HuisvestingsPlan (IHP) vastgesteld.  De verdere 
uitvoering van het IHP  wordt verder uitgewerkt onder het actieprogramma, programma 2  'jongeren en onderwijs'.  
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
     
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Realisatie BuurtKindCentrum wijk zuid (Incl. verv. nieuwbouw Johan Frisoschool) 
Het BKC versterkt in Plan Zuid de sociale basis en pedagogische omgeving en faciliteert laagdrempelige 
ondersteuning vanuit voorliggende voorzieningen. Het maatschappelijk effect is verbeterde welzijn, gelijke kansen, 
sociale-veiligheid en participatie. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De partijen van het BKC (ViaVie Welzijn, Johan Frisoschool, De Kindertuin en Avedan) hebben eind 2024 een plan 
van aanpak opgesteld waarin zij beschrijven hoe zij de problematiek in de wijk vanuit het BKC-concept willen 
aanpakken. De uitvoering begint in het 2e kwartaal 2025 waarbij ViaVie Welzijn verantwoordelijk wordt voor de 
uitvoering. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Met de oplevering van de nieuwbouw start het BKC formeel. De partijen werken inmiddels al wel samen. Het plan 
beschrijft de eerste 3 jaren van het BKC. De financiering voor de Sociaal Beheerder die het plan gaat uitvoeren is voor 
4 jaar incidenteel geld beschikbaar gesteld. Daarna zal deze rol door de buurt zelf georganiseerd moeten worden. 
Hierop sturen wij nadrukkelijk. De effecten van het BKC worden mogelijk pas over enkele jaren zichtbaar. Wij hebben 
hiervoor monitoringsafspraken gemaakt in het plan van aanpak. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 
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Uitvoeringsplan visie Jeugd en Jongerenwerk - VOLTOOID - 
Regie pakken in de uitvoering en daarvoor een gelukkigere jeugd 
 
Hoe staat het met de planning? 
In maart 2025 is Hogeschool Saxion gestart met een onderzoek gericht op het verbeteren van de kwaliteit van het 
jeugd- en jongerenwerk. Resultaten van dit onderzoek verwachten zij in september 2025 te kunnen presenteren.  
Daarnaast zijn we in 2025 gestart met het ontwikkelen van preventief jeugdbeleid/ visie op de pedagogische basis. 
Jeugd- en jongerenwerk is hier onderdeel van.   Het uitvoeringsplan van het jeugd- en jongerenwerk zal hierop 
aansluiten. Dit plan zal in 2026 worden herzien. Er komt geen aparte beleidsnota jeugd- en jongerenwerk meer. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het uitvoeringsprogramma jeugd- en jongerenwerk is eind 2022 door het college vastgesteld. Dit 
uitvoeringsprogramma is van kracht in de periode van 2023 tot en met 2026. De huidige beleidsnota jeugd- en 
jongerenwerk loopt tot 2025. Op verzoek van de jeugd- en jongerenwerkorganisaties heeft de gemeente in 2024 meer 
regie genomen en is er een gezamenlijk doorontwikkeltraject opgestart.    
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Vervangende nieuwbouw Waerdenborch 
Als onderdeel van het vastgesteld IHP 2020-2035 staat onder voorbehoud een voorlopige nieuwbouw / renovatie van 
De Waerdenborch in 2024 gepland voor het oudste gebouwdeel uit 1964. Na een haalbaarheidsonderzoek heeft een 
locatie studie plaatsgevonden. Het advies uit de locatie studie is om  locatie Vletgoor Okia inclusief het jeu de boules 
en hondenterrein als voorkeur locatie aan te wijzen. In de studie is de benodigde gymvoorzieningen voor SG De 
Waerdenborch ruimtelijk mee genomen in het plan voor de nieuwbouwlocatie. De inhoud van de locatie studie is 
gedeeld met de omwonenden, gebruikers van sportpark 't Vletgoor en het schoolbestuur van de Waerdenborch.  Een 
groot deel van het benodigd bouwkrediet is al gereserveerd. Kort voor de start van de bouwwerkzaamheden zal 
onderzoek gedaan worden of het geserveerd bedrag toereikend zal zijn. In oktober 2023 is besloten de vervangende 
nieuwbouw van Sporthal ’t Mossink en sportzaal de Rietbergstraat in Holten ook te realiseren op de nieuwe locatie 
van de Waerdenborch. Uitgaande van de ontvangen prognoses leerlingen aantallen en het sportgebruik is er op de 
nieuwe locatie de behoefte aan een sporthal met vier (4) zaaldelen. Samen met het schoolbestuur trekken we op om 
eerst een nieuwe school en sporthal te bouwen om vervolgens na verhuizing over te gaan tot het slopen van de 
gebouwen op de oude locatie. Dit zorgt ervoor dat tijdelijke onderwijshuisvesting voor zowel de school als ook het 
bewegen en sporten niet nodig is. In het vierde kwartaal van 2023 is gestart met het uitzetten van de opdracht voor 
het maken van een inrichtingsschets met participatie en het opstellen van het bestemmingsplan middels een 
aanbesteding. De vervolgplanning staat hieronder vermeld.  
  
 
Hoe staat het met de planning? 
De globale planning is gewijzigd. Vanwege de mogelijke fusie tussen de voetbalverenigingen is het traject rondom het 
opstellen van de inrichtingsschets on hold gezet. Een mogelijke fusie tussen de voetbalverenigingen zou namelijk 
grote gevolgen hebben op de mogelijkheden voor de school en de sporthal op ’t Vletgoor (qua ruimtegebruik).  
-    De input van de tweede bijeenkomst wordt nu verwerkt in de definitieve versie van het ontwerp inrichtingsschets. 
-    TAM-imro omgevingsplan wordt opgesteld. Ontwerp TAM-imro omgevingsplan moet dit jaar ter inzage.  
-    Waerdenborch werkt aan programma van eisen voor de school. 
-    Onze collega’s van sport werken samen met de verenigingen aan een programma van eisen voor de sporthal. 
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globale planning t.b.v. De Waerdenborch:  
1. Opstellen ontwerp bestemmingsplan (TAM-IMRO),        Q2 2025  
2. Ontwerp bestemmingsplan ter inzage,                                     Q3/Q4 2025 
3. Start stuurgroep nieuwbouw school en sporthal,               Q2 2025 
4. Start aanbestedingstraject ontwerp/bouw,                           Q2/Q3 2025 
4. Vaststellen bestemmingsplan,                                                        Q1 2026 
5. Procedure omgevingsvergunning,                                                planning afhankelijk van school 
6. Start bouw schooljaar 2026-2027                                                planning afhankelijk van school 
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
  

 1 april is de tweede bijeenkomst voor de omwonenden gehouden op de Waerdenborch. 
 De input van de tweede bijeenkomst wordt nu verwerkt in de definitieve versie van het ontwerp 

inrichtingsschets, deze wordt op 1 juli gepresenteerd.  
 Stroomaansluiting is voor zowel de school als de sporthal aangevraagd. We hebben nog geen bevestiging 

ontvangen wanneer we deze kunnen verwachten.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Doelstellingen 

3. Samen Zorgen 

Maatregelen 

Invoering nieuwe Wet Inburgering 
In 2022 trad de nieuwe Wet inburgering in werking.  Daarmee worden gemeenten weer in de volle 
breedte  verantwoordelijk voor de inburgering van statushouders. Uitgangspunten van de nieuwe wet zijn; 
•    Alle nieuwkomers moeten zo snel mogelijk meedoen in de Nederlandse samenleving, het liefst in de vorm van 
betaald werk 
•    De dienstverlening vanuit de keten moet goed op elkaar afgestemd worden (inburgering, werk en onderwijs) 
•    Integratie en participatie 
De voorbereidingen hiervoor zijn grotendeels op Twents niveau opgepakt en zijn in volle gang. Gemeenten ontvangen 
structurele bijdragen voor de uitvoeringskosten en de kosten van het aanbieden van de diverse leerroutes.  
 
  
  
 
Hoe staat het met de planning? 
De raad is eind 2024 via een raadsbrief met een notitie geïnformeerd, waarbij voor verdere informatie verwezen is 
naar de thema-avond voor de raad van 20-2-2025 van het inhoudelijke beleidsteam. 
Financieel gezien is de opdracht de NWIWet inburgering budgettair neutraal uit te voeren. Voor zover we nu kunnen 
beoordelen, slagen we daarin. 
We zetten zowel lokaal als regionaal door middel van een pilot in, zodat asielzoekers en statushouders aan de slag 
kunnen. Als men bereid is om de taal te willen leren, aan het werk te gaan of bijvoorbeeld vrijwilligerswerk te doen, 
zetten wij hier in samenspraak met het COA op in. Dit als een voorfase van de wet inburgering, want zolang er geen 
huisvesting plaatsvindt, valt men onder de verantwoordelijkheid van het COA. 
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Wat betreft de taakstelling van huisvesting statushouders is de achterstand in 2025 niet verder opgelopen,  maar 
mogelijk wat ingelopen.   
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De wet is in werking getreden en wordt ook lokaal uitgevoerd. Met (onderwijs) instellingen zijn contracten afgesloten 
voor de uitvoering van de diverse trajecten (onderwijsroute, B-1 route en Z-route).  Ook met de Stadsbank Oost 
Nederland is een overeenkomst afgesloten voor het uitvoeren van het financieel ontzorgen. Het is een 'levende' wet. 
Uit de praktijk blijkt dat verbeteringen mogelijk zijn. In 2023 zijn er ook diverse aanpassingen doorgevoerd. 
In februari 2025 heeft het COA het AZC Rijssen-Holten in gebruik genomen en (vrijwel) alle aan ons gekoppelde 
statushouders daar gehuisvest.  Dit biedt kansen om te starten met inburgering van deze statushouders (zoveel 
mogelijk in samenwerking met andere Twentse gemeenten.  Dit levert wel een (tijdelijke) boeggolf aan 
werkzaamheden op. E.e.a. wordt in samenwerking met de andere betrokken gemeenten  verder uitgewerkt. 
De onzekerheid voor gemeenten, de haalbaarheid en de gevolgen van de intrekking van de  spreidingswet en de 
huisvestingstaak, wordt onderzocht  door de VNG. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Stimulering vrijwilligers en mantelzorgers 
Door de veranderingen in het sociaal domein en de samenleving gaan vrijwilligers en mantelzorgers een steeds 
belangrijkere rol spelen. Het is belangrijk dat mensen zich in (blijven) zetten als mantelzorger en vrijwilliger. De 
beleidsnota ‘Vrijwilligers- en mantelzorgbeleid Rijssen-Holten"  (vastgesteld begin 2023) is bedoeld om het 
vrijwilligerswerk in de gemeente  te stimuleren en de lokale vrijwilligers en mantelzorgers te ondersteunen en 
waarderen. Om de doelstellingen uit de beleidsnota te realiseren zijn verschillende instrumenten  ingezet.  Hiermee 
stimuleren we het vrijwilligerswerk en voelen de mantelzorgers en vrijwilligers zich gewaardeerd.  
 
Hoe staat het met de planning? 
De Beleidsnota Vrijwilligers- en mantelzorgbeleid Rijssen-Holten leeft binnen de gemeente en de betrokken instanties. 
De instrumenten en actiepunten die genoemd worden in de beleidsnota zijn (grotendeels) opgepakt. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Jaarlijks worden de vrijwilligers in het zonnetje gezet (de vrijwilligerswaardering).  Ook de mantelzorgers ontvangen 
een blijk van waardering. Daarnaast proberen we met diverse thema's zo goed mogelijk aan te sluiten bij de grote 
verscheidenheid aan mantelzorgers, denk aan jonge mantelzorgers, werk en mantelzorg, psychische kwetsbaarheid 
en mantelzorg, enzovoort. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Wijkgericht werken verder uitrollen (Buurtkracht) 
Versterking op wijk- en buurtniveau door structurele inbedding van het “Buurtkracht” om samen met de inwoners en 
ketenpartners de transformatie binnen het sociaal domein verder vorm te geven en het gemeentebreed uit te rollen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Sinds 2024 is de methodiek Buurtkracht structureel opgenomen binnen de afspraken met ViaVie. De structurele 
inbedding is hiermee gerealiseerd. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
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Buurtkracht verbindt inwoners en professionals en brengt ideeën en wensen samen, zodat inwoners meer regie 
nemen in de fysieke en sociale leefomgeving. Betrokkenheid, eigen initiatief en benutten van talent staan hierbij 
centraal. Buurtkracht ondersteunt de inwoners hierin en is de spil in wijk- en buurtgericht werken.  
Een mooi voorbeeld van wijkgericht werken is dat er cohesie is ontstaan tussen buurtbewoners in de Dennenlaan 
waar midden in de wijk tennistafel is gerealiseerd. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Doelstellingen 

4. Cultuur en Sport 

Maatregelen 

Bibliotheekwerk  en ontwikkelingen naar bredere rol 
Bibliotheek zal zich als zelfstandige organisatie moeten 'versterken'.  Daarnaast inhoud geven aan de 5 functies, 
waarbij de gemeente de zorgplicht krijgt met betrekking tot instandhouding 'robuuste' bibliotheken. Als voorloper op de 
zorgplicht, is de SPUK-toekomstbestendige bibliotheek, toegekend. 
Vanuit de bibliotheek ligt er een aanvraag voor incidenteel extra middelen (3 jaar), vanwege de toegenomen inzet op 
dBos (van 4 scholen jaren geleden nu naar 12 scholen) en de negatieve begroting. Niet alleen de gemeente, maar 
ook scholen moeten bereid zijn meer bij te dragen aan de dBos. De verwachting is dat er vanaf 2027 middelen 
beschikbaar zijn voor dBos vanuit de scholen (Masterplan basisvaardigheden). 
 
Hoe staat het met de planning? 
Alle deelnemende scholen zijn akkoord met de ophoging van de bedragen per leerling voor dBos. Het college heeft 
besloten ook een bijdrage te verlenen voor de schooljaren 2024-2025, 2025-2026, 2026-2027.  
De zorgplicht is met een jaar uitgesteld en gaat naar verwachting in op 1 januari 2026. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De bibliotheek op school is een groot succes, inmiddels zijn 12 scholen aangesloten. 
De gemeente krijgt een wettelijke 'zorgplicht' met betrekking tot instandhouding bibliotheken. 
Tot nu toe weten we dat de bibliotheek aan de 5 WSOB (Wet Stelsel Openbare Bibliotheekvoorzieningen) taken moet 
voldoen. De verdere invulling van de zorgplicht zal in de loop van 2025 duidelijker worden. 
  
 
Oorsprong activiteit 
Additioneel onderwerp 

Herziening evenementenbeleid 
Balans tussen evenementen en overlast waarborgen 
 
Hoe staat het met de planning? 
In  2024  is gestart met de evaluatie van het evenementenbeleid.  Vanuit de evaluatie wordt in 2025 gewerkt aan een 
nieuw beleid waarbij rekening wordt gehouden met de wensen van de coalitie.   
Op  17 april 2025 staat een interactieve sessie met de raad gepland over het evenementenbeleid.  De input vanuit de 
raad nemen we mee voor de wijzigingen in het evenementenbeleid.  
Het doel is om het evenementenbeleid in Q4 2025 vast te stellen. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
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Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Masterplan Oosterhof 
Zijn diverse deelprojecten met diverse einddatums 
Voor verder informatie wordt verwezen naar "Versnelde uitvoering Masterpan" 
 
Hoe staat het met de planning? 
Voorbereiding in 2023 en uitvoering in 2024 en verder. Het zijn verschillende deelprojecten die geclusterd worden 
opgepakt. 
De deelprojecten zijn: 

1. Waterhuishouding verbeteren inclusief reconstructie parkeerplaats  en Schapenpad. Realisatie is in de laatste 
fase. 

2. Hekwerk rondom parkgebied is nagenoeg gerealiseerd. 
3. Het plan voor een houten hekwerk is door het college vastgesteld. Zie verder onder co-financiering.  
4. Lanen op het landgoed wijzigen van asfalt naar klinkers is de voorbereiding gestart. Verwachte uitvoering 2e 

helft 2025. 
5. Paardenweide omvormen naar park.  Zie herinrichting Park de Eschhorst. 
6. Pelmolen. Voor de ontwikkeling van de haven, parkeerplaats  en het botenhuis zijn gesprekken gaande. Zie 

verder onder co-fianciering. 
7. Verjongingsplan bomen: staat op de planning voor 2024. wordt voor de zomer 2025 afgerond. 
8. Verbeteren toegankelijkheid Oosterhof. Landgoed de Oosterhof functioneel verbinden met de directe 

omgeving voor voetgangers. Het landgoed wordt toegankelijker aan de Oostzijde, waardoor bewoners / 
recreanten ook vanuit Opbroek Noord direct gebruik kunnen maken van het landgoed voor wandelen, natuur- 
en cultuurbeleving. De aanwezige laan krijgt extra betekenis  door verbinding met de omgeving. Daarbij wordt 
het wandelpad in halfverharding ge-upgrade waar nodig. De uitvoering is gepland in 2026. De voorbereiding 
is inmiddels opgestart. 

Er staat een informatiesessie gepland voor de raad in de loop van het jaar.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 

 De deelprojecten genoemd onder lid 1 en 2 worden dit voorjaar afgerond en er zijn geen noemenswaardige 
risico's meer. 

 Voor dit deelproject 3 is 1 ton gereserveerd. Het doel is in eerste instantie een hekwerk te plaatsten rondom 
de weide gelegen tussen de Kasteellaan en de Groeneweg. Bij het plaatsen van het hekwerk zijn we 
afhankelijk van de medewerking en financiering van particulieren. 

 Deelproject 4 is op dit moment in voorbereiding. Hierbij worden alle lanen op het landgoed 
gereconstrueerd.  Beschikbaar budget  is, op basis van de raming, voldoende. Verwachte uitvoering start 2e 
helft van dit jaar. 

 Deelproject 5 is aanbesteed. De uitvoering wordt binnenkort gestart. 
 Deelproject 6. Voor dit project is 2 ton gereserveerd uit de co-financiering. Voor de voortgang en uitvoering 

zijn we afhankelijk van derden.  Stichting Enterse Zomp is positief gestemd over de aanpak, voortgang, 
financiering en de grondverwerving rondom de bouw van het nieuwe botenhuis.  Maakt onderdeel uit voor het 
landgoed Leijeweerdsdijk binnenkort zal hiervoor een principeverzoek worden ingediend.  De Enterse Zomp 
werkt aan de inbreng van de eigen middelen.  

 Deelproject 7 wordt op korte termijn afgerond. Er zijn geen noemenswaardige risico's te benoemen. 
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 Deelproject 8: financiele dekking voorbereiding 2025, uitvoering 2026. Voor de uitvoering is een 
rijkmonumentenvergunning nodig. Deze zal te zijner tijd worden aangevraagd. 

  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

MJOP sportvelden 
In het vorige coalitieakkoord is voorgesteld om een langetermijnplanning op te stellen voor sportaccommodaties. In 
2018 is daarom (door ASC Sports & Water) een onderzoek gedaan en een integraal beheersplan en 
langetermijnplanning gemaakt voor de sportvelden in de gemeente Rijssen-Holten.   
 
Hoe staat het met de planning? 
De aanbesteding voor de atletiekbaan is in uitvoering. (uitvoering aanbrengen toplaag start in april 2025, verwacht is 
dat dit rond 1 juni afgerond zal zijn). 
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Beregeningsslangen zijn gerealiseerd in 2023. 
Werkzaamheden Atletiek (middenterrein) is uitgevoerd in 2024. 
Natuurgrasvelden 1 vv holten 4 excelsior 1 sc Rijssen Toplaagrenovaties uitgevoerd in 2024. 
Nieuw doelen en dugouts zijn aangebracht op toplaagrenovatie velden. 
Discuskooi en hoogspring mat Atletiek zijn aangeschaft, uitgevoerd april 2024. 
Hekwerk Koerbelt is klaar, uitgevoerd maart 2024. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Muziekonderwijs - VOLTOOID - 
Kwalitatief goed muziekonderwijs in Rijssen en Holten 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het onderzoek is afgerond en het Muziekhus in Holten is opgericht. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Afgelopen jaar is het Muziekhus opgericht. Dit is een samenwerking van de Holtense Muziek Vereniging, het MOC, 
Kulturhus en zelfstandige muziekdocenten.   
Bij het Muziekhus is een cultuurcoach werkzaam voor 8 uur. 
Samen organiseren zij verschillende muziek activiteiten in Holten. Zo vond er op 30 november  2024 het Muziekhus 
Festival plaats. Er was veel belangstelling. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Onderzoek toekomst sportparken - VOLTOOID - 
Basale sportvoorziening op orde 
 
Hoe staat het met de planning? 
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Er is een budget van €30.000,-- voor onderzoek naar de toekomst van de sportparken De Koerbelt in Rijssen en 't 
Vletgoor in Holten. Inmiddels  is aan Tien Organisatieadvies opdracht verstrekt dit onderzoek uit te voeren.  Zij zullen 
in maart 2024 met het onderzoek starten en de verwachting is dat zij in het najaar 2024 de eindrapportage zullen 
indienen bij de gemeente, Bij dit onderzoek zullen de sportraad Rijssen-Holten en de betreffende sportverenigingen 
worden betrokken.  Daarnaast zullen de ontwikkelingen van het verkennend onderzoek naar verdergaande 
samenwerking tussen de beide voetbalverenigingen in Holten ook bij dit onderzoek worden meegenomen.   
Inmiddels is Tien Organisatieadvies gestart met het onderzoek naar de toekomstbestendigheid van de gemeentelijke 
sportaccommodaties. Na de inventarisatiefase zullen zij in juni starten met de participatiefase. Met de gebruikers van 
sportpark De Koerbelt zal op maandag 10 juni 2024 een overleg plaatsvinden. Daarnaast dienen deze gebruikers 
vooraf een format in te vullen om zicht te krijgen op het aantal leden, capaciteitsgebruik speelvelden et 
cetera).  vervolgens zal het adviesbureau deze input verwerken in een rapport dat in het najaar 2024 gereed is.  Op 
28 augustus is tussenrapportage besproken met binnen en buitensport. Op 24 september zal Tien Organisatieadvies 
dit presenteren aan het college. Eind oktober zal definitief plan aan college worden voorgelegd. Planning ligt op 
koers.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Onderzoek zwemmen 
Kinderen en ouders te stimuleren om goed te kunnen zwemmen 
 
Hoe staat het met de planning? 
Om goed zwemmen te stimuleren biedt de gemeente Rijssen-Holten de mogelijkheid aan kinderen die op zwemles 
zitten gratis met een van hun ouders van het zwembad gebruik te maken waarbij alleen de ouder een kaartje moet 
betalen. Dit is al bestendig beleid.  
Daarnaast hebben we ook aandacht voor de faciliteiten voor jonge gezinnen. In de kadernota 2026-2029 wordt 
meegenomen om het buitentterrein voor alle  leeftijdsgroepen aantrekkelijk te maken. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Gemiddeld genomen zijn we een goedkope gemeente wat betreft de zwembadtarieven. Het streven is om dit in stand 
te houden. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Uitbreiding TC De Mors 
Basale sportvoorziening op orde 
Inwoners kunnen sporten en bewegen 
 
Hoe staat het met de planning? 
In maart 2025 is TC de Mors begonnen met het uitbreidingsplan (1 tennisbaan, een padelhal met 3 padelbanen en 
een beperkte uitbreiding van de natte ruimten). Verwachting is dat TC de Mors na de zomervakantie 2025 de nieuwe 
accommodatie in gebruik kan nemen.  
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
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 Padelhal wordt nu gerealiseerd.  
De gemeente heeft een eenmalige financiële bijdrage geleverd om geluidsoverlast voor de omgeving te voorkomen.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Visie op cultuur + uitvoeringsprogramma - VOLTOOID - 
Behoud, promotie en stimuleren van culturele initiatieven binnen de gemeente waaronder structurele middelen voor 
cultuureducatie 
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie op cultuur is besproken met de Cultuur Advies Raad, die advies heeft uitgebracht. Na verwerking hiervan is 
begin maart 2024 de concept-Cultuurnota aan alle culturele organisaties  en het basisonderwijs in onze gemeente 
toegezonden om hen in de gelegenheid te stellen hierop een reactie te geven.  Eind maart zijn de ontvangen reacties 
verwerkt.  Daarna is de Nota ter vaststelling aan het college voorgelegd.  Deze is, na aanpassingen, conform 
besloten.  De Visie op cultuur is op 26 september 2024 in de gemeenteraad besproken en vastgesteld. en dus 
afgerond. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Doelstellingen 

5. Ondernemen en Werk 

Maatregelen 

Lange termijnvisie bedrijventerreinen + uitvoeringsprogramma 
Groei kent zijn grenzen. We lopen aan tegen de letterlijke grenzen van het grondgebied van onze gemeente. Er zal 
onderzocht moeten worden of we qua gebruik van gronden voor bedrijven nog kunnen groeien op ons eigen 
grondgebied of dat we over de gemeentegrenzen moeten kijken. Dit vergt veel overleg met stakeholders, provincie en 
mogelijk andere betrokkenen. Hierbij zal gebruik worden gemaakt van ondersteuning door een extern bureau met 
relevante expertise op dit gebied. Dit is in 2023 opgepakt. De verdere uitvoering zal in 2024 plaatsvinden. Hierbij 
wordt ook de verbinding/koppeling  gemaakt met de regionale Kansenagenda die in het voorjaar van 2024 wordt 
opgesteld. Medio 2024 moet duidelijk zijn waar wij als Rijssen-Holten staan in het kader van de Kansenagenda.  Er is 
een extern bureau aan getrokken om ons daar in te ondersteunen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
In 2024 is het Position Paper Rijssen-Holten opgesteld als inbreng voor de regionale Position Paper. In 2025 wordt dit 
in Twents verband uitgewerkt in een regionale verstedelijkingsstrategie (ROS) als inbreng voor de nota ruimte.  Een 
beoogde schaalsprong in inwoners in Twente betekent ook een groei in bedrijvigheid. In het kader van zuinig en 
zorgvuldig ruimtegebruik en kwalitatieve groei zal een ruimtelijke vertaling gemaakt moeten worden naar zowel de 
bestaande bedrijventerreinen als eventuele uitbreiding.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Op regionale schaal wordt een ruimtelijk economische bouwsteen (REB) opgesteld. Deze bouwsteen bevat 
aanbevelingen voor o.a. de lokale vertaling naar een lange termijn bedrijventerreinenvisie als onderdeel van de 
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omgevingsvisie Rijssen-Holten. Hier zal in 2025 mee worden gestart.  Er is ook een link met de nog op te stellen of te 
actualiseren strategische visie. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Nadere definiëring arbeidsmigrantenbeleid 
Scherp hebben welke rol wij als gemeente pakken in de huisvesting arbeidsmigranten en wat de rol is van 
ondernemers 
 
Hoe staat het met de planning? 
Er is een inventarisatie gedaan onder de ondernemers om een beeld te krijgen welke ondernemers er gebruik maken 
van arbeidsmigranten in hun bedrijfsvoering en welke ondernemers binnen onze gemeente arbeidsmigranten 
huisvesten. Een aantal ondernemers heeft aangegeven mee te willen denken in het bieden van legale huisvesting van 
arbeidsmigranten. Hoewel dit een verantwoordelijkheid is van de werkgevers heeft het college besloten hier wel in te 
faciliteren.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Binnenkort (Q2 2025) zal er een eerste gesprek zijn om met elkaar te verkennen hoe deze huisvesting er uit zou 
kunnen zien en of de ondernemers hier (gezamenlijk) met een plan kunnen komen.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Nieuwe visie op detailhandel 
Het is noodzakelijk de inmiddels jaren oude detailhandelsvisie te herzien. Om toekomstbestendige winkelcentra te 
realiseren is een visie noodzakelijk. De visie zal worden opgesteld in samenwerking met betrokken 
ondernemers(verenigingen). 
We willen levendige en compacte centra en een goed vestigingsklimaat, zonder (veel) leegstand en met ruimte voor 
andere functies. Een visie is nodig als nieuw en actueel kader om ontwikkelingen te kunnen sturen. In 2024 wordt dit 
verder uitgevoerd. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Opstellen visie detailhandel (als bouwsteen voor de gemeentebrede Omgevingsvisie) is gestart in september 2024. 
Het proces behelst de volgende stappen: 

 Inventarisatie en analyse (sept-okt 2024) 
 Ronde langs de belanghebbenden/participatie (nov 2024 en feb 2025) 
 gereedmaken conceptvisie (jan 2025) 
 Aanbieden voor besluitvorming college en raad (Q2 2025)  

 Na besluitvorming wordt de visie als onderdeel opgenomen in de gemeentebrede 
Omgevingsvisie (Q2 2025). 

 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Mijlpalen: 
Vastgestelde bouwsteen detailhandel (Q2 2025) 
Onderdeel maken van gemeentebrede Omgevingsvisie (Q2 2025) 
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Er worden geen risico's voorzien 
  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023,Bestuursopdracht 

Omgevingsvisie Buitengebied 
Er komt een visie op het platteland. Daarbij is een uitvoeringsagenda platteland gemaakt met aandacht voor 
economische, sociale en culturele dragers van het platteland (eind 2022) Een vitaal en toekomstbestendig platteland 
 
Hoe staat het met de planning? 
Ontwerp Omgevingsvisie ligt vanaf 16 januari 2025  ter visie voor zienswijzen. We zijn nu bezig met het opstellen van 
een reactienota zienswijzen en het bestuursvoorstel en raadsvoorstel vaststellen Omgevingsvisie.  Visie wordt ter 
vaststelling in juni aangeboden aan de raad. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Mijlpaal is het vaststellen van de wijziging van de Omgevingsvisie in de raad in Q2 2025. 
 
Oorsprong activiteit 
Bestuursopdracht 

Opstellen en implementeren uitvoeringsplan laaggeletterdheid 
Om mee te kunnen doen in de samenleving en om duurzaam inzetbaar te zijn op de arbeidsmarkt moeten mensen 
beschikken over voldoende beheersing van taal, rekenen en basale digitale vaardigheden. In het Uitvoeringsplan 
Laaggeletterdheid zullen de acties voor de komende jaren beschreven worden.  Er zijn middelen gereserveerd voor 
de implementatie van dit plan.   Aan u zal een actieplan Laaggeletterdheid 2024 worden voorgelegd. Daarnaast gaan 
we starten met de voorbereiding op meerjarig Uitvoerinsplan Laaggeletterdheid. Het uitvoeringsplan zal dan gelijk op 
lopen met het regionale UItvoeringsplan. Het huidige regioplan loopt tot 2024. De raad zal hierover via een 
raadsbrief  worden geïnformeerd.   
 
Hoe staat het met de planning? 
Het betreft een uitvoeringsplan, in beginsel besluitvorming door college.  Begin 2024 is de taak Laaggeletterdheid 
weer opgepakt, nadat vanwege een functiewisseling, de taak een tijd geen aandacht heeft gehad. Het uitvoeringsplan 
is een uitwerking van het regionale plan. Het huidige regionale plan is met 1 jaar verlengd t/m 2025. Het nieuwe 
regionale plan gaat in per januari 2026. 2025 wordt gebruikt om het nieuwe regionale plan op te stellen. 
In 2024 is gestart met de voorbereiding op het meerjarig Uitvoeringsplan Laaggeletterdheid. Streven is om dit in de 
loop van 2025 ter  informatie aan de raad voor te leggen.  Het bestuursvoorstel met  bijlagen  lokaal uitvoeringsplan 
Laaggeletterdheid 2024 en raadsbrief is op 16 juli 2024 behandeld in het college.  Besluit is conform. De raadsbrief is 
verstuurd aan griffie en is inmiddels behandeld in de raadsvergadering van  26 september 2024.  De voorbereiding op 
het lokaal uitvoeringsplan 2025-2028 is gestart.  Er is een documentenanalyse uitgevoerd. Er is een bijeenkomst 
geweest met de stuurgroep Taalpunt en de werkgroep Taalpunt. De opbrengst wordt verwerkt en ambtelijk nog 
besproken. Met Stichting Lezen en Schrijven zullen de vervolgstappen worden gepland.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Mijlplan: opleveren lokaal uitvoeringsplan 2025 - 2028 in Q2.  Risico: vertraging oplevering doordat er meer tijd nodig 
is om rol, taken en verantwoordelijkheden goed neer te zetten. Uitwerking en terugkoppeling kan meer tijd kosten. 
 
Oorsprong activiteit 
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Begroting 2023 

Versterken en uitbreiden samenwerking 3O's 
Lokaal personeelstekort en mismatch voorkomen 
 
Hoe staat het met de planning? 
In de arbeidsmarktregio is er een strategische agenda met onderwijs en ondernemers waarin plannen worden 
gemaakt om tekorten in een aantal kraptesectoren te verminderen.  Echter voorkomen van personeelstekorten is niet 
mogelijk. 
Lokaal wordt hier aandacht aan geschonken in de werkgroep Arbeidsmarkt. In deze werkgroep zitten ondernemers, 
onderwijs, ontwikkelbedrijven en overheid en wordt onder andere gesproken over de inzet van verschillende 
doelgroepen (Participatiewet, bewoners AZC, arbeidsmigranten). Daarnaast is er contact met Kampus / ROC van 
Twente over verschillende initiatieven waarbij ondernemers en onderwijs elkaar nodig hebben. Wij pakken hierin 
vooral een verbindende rol. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De  verwachting is dat de arbeidsmarkt in Twente de komende jaren gespannen blijft. Uit de Twentse 
arbeidsmarktmonitor van februari 2025 blijkt dat de spanning op dit moment gespannen is met een gemiddelde van 
3,12 vacatures per werkzoekende.  De spanning beweegt zich structureel tussen de 3 en 4 procent. Voor de komende 
jaren wordt een voorzichtige banengroei verwacht, zowel in Twente als in de rest van Nederland. De voorspellingen 
wijzen op een stijging van 0,8% in 2024 en 0,7% in 2025. Deze beperkte groei komt mede door de hoge loonkosten 
en blijvende personeelstekorten. Hoewel de krapte op de arbeidsmarkt over een historisch hoogtepunt heen lijkt te 
zijn, blijven werkgevers in Twente de komende jaren last houden van personeelstekorten. 
In de arbeidsmarktregio is er een strategische agenda met onderwijs en ondernemers waarin plannen worden 
gemaakt om tekorten in een aantal kraptesectoren te verminderen.  Echter voorkomen van personeelstekorten is niet 
mogelijk. 
Lokaal wordt hier aandacht aan geschonken in de werkgroep Arbeidsmarkt. In deze werkgroep zitten ondernemers, 
onderwijs, ontwikkelbedrijven en overheid en wordt onder andere gesproken over de inzet van verschillende 
doelgroepen (Participatiewet, bewoners AZC, arbeidsmigranten). Daarnaast is er contact met Kampus / ROC van 
Twente over verschillende initiatieven waarbij ondernemers en onderwijs elkaar nodig hebben. Wij pakken hierin 
vooral een verbindende rol. 
 
Oorsprong activiteit 
 

Doelstellingen 

6. Wonen, Recreëren en Veiligheid 

Maatregelen 

Actieprogramma ondermijning (incl. Bibob) 
Ondermijning tegengaan door een stevige borging, samenwerking en vertrouwen van partners, inwoners en 
ondernemers 
 
Hoe staat het met de planning? 
In najaar van 2024 is een uitvoeringsprogramma integrale veiligheid aan het college voorgelegd . Daarin is het 
ondermijningsprogramma en Bibob opgenomen. Er wordt uitvoering gegeven aan zowel ondermijning als Bibob. Op 
dit moment bezien we tevens regionaal in Twente de 'basis op orde' en de samenwerking met de provincie Overijssel 
in de aanpak van ondermijning.  
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Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
  
Uitvoeringsprogramma integrale veiligheid is vastgesteld.  
We hebben een gemeenteraadsessie georganiseerd.  
Voor ondermijning zijn verschillende acties uitgevoerd incl. 2 integrale controle en folder huis - aan - huis verspreid.  
Rijssen-Holten scoort in Twente hoog op de ladder 'basis op orde' en hebben een applicatie aangeschaft voor de 
ondermijningsignalen  
Het beleid Bibob wordt geactualiseerd.  We zijn bezig met een nieuw regionaal Bibob formulier.  Bibob toetsen worden 
conform beleid structureel door de gemeentelijke uitvoerende teams uitgevoerd. We werken tevens samen met het 
landelijk Bibob bureau.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Herijken Woonvisie 
Het woningmarktonderzoek is in de tweede helft van 2023 opgeleverd. Via een raadsbrief is de uitkomst van het 
onderzoek gedeeld met de gemeenteraad. Omdat het grootste deel van de Woonvisie nog goed hanteerbaar is en we 
in 2025 moeten werken aan een verplicht Volkshuisvestingsprogramma, is in het voorjaar van 2024 een "lightversie" 
van de update van de woonvisie naar de gemeenteraad gestuurd. 
  
 
Hoe staat het met de planning? 
Medio 2024 heeft het college een monitor Woonvisie voorbereid als vervanger van een herijking van de Woonvisie. 
Deze monitor is in de septembervergadering met de gemeenteraad gedeeld. Onderdeel van de monitor is een 
gewijzigd woningbouwprogramma tot en met 2023. Met deze monitor is de herijking van de Woonvisie afgerond. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het woningbouwprogramma is geen statisch document, maar wordt beïnvloed door de behoefte uit de samenleving. 
Het programma geeft daarmee koers voor de komende jaren, maar we moeten de ogen niet sluiten voor 
marktontwikkelingen zoals betaalbaarheid en  Rijksregelingen. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Kwaliteitsimpuls routestructuren 
We zijn gestart met het oplossen van knelpunten in de huidige routes. Knelpunten in de fietsroutes zijn een aantal 
slechte zandwegen die regelmatig niet bruikbaar waren. Inmiddels zijn 3 van de 5 knelpunten aangepast. 
 
In Q4 2024 en Q1 2025 Zijn de huidige netwerken geanalyseerd en zijn de verbeteringen in fiets-, wandel-, ruiter/men- 
en MTB routes verwerkt in de kaarten. Deze kunnen de komende periode worden uitgewerkt in het veld. 
  
 
Hoe staat het met de planning? 
Uitvoering loopt over een periode van 3 jaar (2024-2026). Het project verloopt volgend planning.  
De overige 2 knelpunten zullen in de loop van 2025 en 2026 worden aangepakt.  De afgelopen periode is met name 
gewerkt aan de voorbereiding en de komende periode wordt aan de uitvoering gewerkt.  
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Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Inmiddels zijn 3 van de 5 knelpunten in de fietsroutenetwerken aangepast. 
  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Nationaal park Sallandse Heuvelrug - VOLTOOID - 
Op dit moment werken we samen met 18 partners aan de verkenning van het Nationaal Park Sallandse Heuvelrug en 
Twents Reggedal Nieuw Stijl. De samenwerking gebeurt op basis van het Ambitieplan Nationaal Park Sallandse 
Heuvelrug en Twents Reggedal. Het Rijk en provincie subsidiëren het proces van deze verkenning. Ook dragen alle 
deelnemende gemeenten jaarlijks € 10.000,- bij aan het proces. Daarnaast wordt er gewerkt aan het activiteitenplan, 
waarbij een eerste aanzet wordt gegeven aan de uitvoering van de thema's uit het ambitieplan. In dit stadium is 
jaarlijks € 25.000 euro nodig als (co)financiering van projecten op het gebied van herkenbaarheid/zichtbaarheid, het 
versterken van biodiversiteit, het zoeken naar nieuwe verdienmodellen met en voor de agrarische sector en de 
uitvoering van gebiedsmarketing en communicatie. Zo is er de afgelopen jaren geïnvesteerd in onder andere het 
programma Salland Boert en Eet Bewust, wordt er gewerkt aan de verkenning en uitvoering van een netwerk van 
start- en infopunten. Het betreft verkenning  infopunt heideboerderij de Borkeld, het informatiepunt op het 
Holterbergplein is vernieuwd en er is gestart met de uitvoering van het infopunt de Oosterhof en station Holten. Onze 
(co)financiering van het huidige programma is tot en met 2023 geregeld. Daarnaast wordt gewerkt aan plannen voor 
de periode 2024-2030. De samenwerkende partijen hebben eind 2023 besloten om de samenwerking voort te zetten. 
Daarnaast vindt ook nog overleg plaats met LNV en de provincie Overijssel over het beleidsprogramma en 
activiteitenplan voor 2024-2030 en de financiering ervan. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Op 15 september 2020 is subsidie aangevraagd. Deze is in december positief beschikt. De eindtermijn van de 
subsidie is 31 december 2023. Daarna hebben we nog 3 maanden om de verantwoording in te dienen. Er zijn 3 
onderdelen van het uitvoeringsprogramma die niet voor 31 december zijn afgerond. Iom met RVO is afgesproken dat 
deze onderdelen voor 1 april worden afgerond en verantwoord, Hierdoor hoeft er geen wijziging worden aangevraagd 
bij RVO voor de subsidietermijn.  Het verzoek voor vaststelling van de subsidie is tijdig ingediend. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Begroting 2023 

Verbreden taken Toerisme Rijssen-Holten en ontwikkeling promotie Rijssen-Holten 
Verbreden taken bestaat uit centrummanagement en het Verhaal van Rijssen-Holten. 
We willen Toerisme Rijssen-Holten omvormen naar Promotie Rijssen Holten. 
Naast marketing van toerisme dus ook marketing van wonen, werken en ondernemen in Rijssen-Holten. 
Het Verhaal van Rijssen-Holten vormt de basis voor de marketing 
De afgelopen 3 jaar is samen met TRH en de Stichting Ondernemersfonds gewerkt aan centrummanagement. Dit 
maakt ook onderdeel uit van de taakverbreding 
 
Hoe staat het met de planning? 
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In het tweede kwartaal van 2025 wordt de visie vastgesteld, bij de kadernota 2026-2029 wordt aan de raad 
investeringsvoortstellen gedaan voor een uitvoeringsprogramma. In juni wordt de raad geinformeerd over het 
uitvoeringsprogramma. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Afronden plan van aanpak Verhaal van Rijssen-Holten 
 
Besluitvorming kadernota (11 juli) inzake de uitvoering van de uitvoeringsprogramma’s voor toerisme én brede 
marketing (wonen, werken en ondernemen) 
 
Het uitwerken van de nieuwe organisatie (PRH) is een samenspel tussen gemeente en externe partijen/organisaties. 
Hier is ook draagvlak nodig vanuit ondernemers en bewoners. 
 
De subsidie aan TRH wordt stopgezet  en vervangen door subsidie aan PRH 
  
Hanze is opgenomen in de nieuwe marketing strategie van Rijssen-Holten.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Doelstellingen 

7. Wijken 

Maatregelen 

Afsluiting Dorpsstraat - VOLTOOID - 
Dorpstraat Holten afsluiten voor doorgaand gemotoriseerd verkeer 
 
Hoe staat het met de planning? 
De afsluiting van de Dorpsstraat voor gemotoriseerd verkeer is gerealiseerd middels het invoeren van 
éénrichtingsverkeer. Dit collegebesluit is tot stand gekomen op basis van een uitgebreid participatietraject met 
ondernemers en bewoners van de Dorpsstraat. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Door het instellen van éénrichtingsverkeer op de Dorpsstraat is met behoud van bereikbaarheid de leefbaarheid van 
de Dorpsstraat enorm verbeterd. Daarnaast ontstond door het instellen van éénrichtingsverkeer voldoende ruimte 
voor het vergroenen van het centrum van Holten. Dit draagt in brede zin bij van het leefbaarder en aantrekkelijker 
maken van het centrum van Holten. Het afsluiten van de Dorpsstraat is hiermee afgerond. Vanuit het 
uitvoeringsprogramma mobiliteit blijft er aandacht voor het centrum van Holten door bijvoorbeeld het toevoegen van 
parkeer- en laadvoorzieningen voor fietsen.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Lobby n350 
Doorstroming N350 verkeer bevorderen 
 
Hoe staat het met de planning? 
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De bestuurlijke lobby voor de doorstroming N350 is een doorlopend proces. De verkeerskundige doelen en ambities 
krijgen een plek in de visie op mobiliteit en de lobby is onderdeel worden van het uitvoeringsprogramma.   
We stellen een bidbook op om het belang van de ongelijkvloerse overgang met het spoor en de N350 voor Rijssen-
Holten en de regio te onderbouwen. Dit bidbook wordt gebruikt als input voor gesprekken/lobby met bestuurlijke 
partners. Met de provincie Overijssel en omliggende gemeenten worden doorlopend gesprekken gevoerd over o.a.:  
•    kruising Zanddijk N350  
•    ongelijkvloerse overgang met het spoor N350  
•    westelijke rondweg  
•    snelfietsweg – ‘fietssnelweg F1’  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Zowel aan het bidbook als aan de studie westelijke rondweg is de afgelopen periode gewerkt, maar oplevering is 
afhankelijk van personele inzet / invulling vacature mobiliteit.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Sport en bewegen in de openbare ruimte 
Aanvullend op de speelvisie en het uitvoeringsprogramma van de speelvisie en de motie Spelen in de openbare 
ruimte grenzend aan schoolpleinen, wordt er breder gekeken naar de mogelijkheden om ook voor andere 
doelgroepen zoals jongeren meer mogelijkheden te creëren voor sport en beweging in de openbare ruimte, 
bijvoorbeeld trapveldjes, fitnesstoestellen etc. Concreet wordt er al aan initiatieven gewerkt om het speelveld aan de 
Schoolstraat in Rijssen (tussen Pius en de Klim Opschool) te upgraden maar ook willen wij kijken naar de overige 
speelvelden in onze gemeente.  Het gaat dan bijvoorbeeld om het speelveld naast sporthal De Stroekeld en het 
speelveld aan de Markeloseweg. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Er zal een inloopbijeenkomst voor de buurt bij speelveld De Stroekeld worden georganiseerd. Uitvoering  staat 
gepland voor het najaar 2025. 
Ook zal gekeken worden op welke wijze het speelveld aan de Markeloseweg een upgrading kan krijgen (start 2026)  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Op 1 april 2025 is de werkgroep Upgrading speelveld De Stroekeld bijeengekomen. Tijdens deze bijeenkomst is een 
praatplaat van Lappset (voorheen Yalp) besproken. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Begroting 2023 

Tweede volwaardige ontsluiting van de Kalfstermansweide 
De tweede volwaardige ontsluiting van de Kalfstermansweide is onderdeel van de ontwikkeling Enkco-terrein. 
Planologische en uitvoeringstechnisch wordt dit project hierin meegenomen. Op basis van de planning Enkco-terrein 
verwachten wij deze verbinding in 2024 te kunnen realiseren.   
 
Hoe staat het met de planning? 
De planning voor de verbindingsweg volgt vooralsnog de planning van het Enkco terrein. Mocht deze te veel 
vertragen dan wordt een separate procedure gevolgd om zo snel mogelijk tot realisatie van de verbindingsweg over te 
kunnen gaan. 
De benodigde verwerving voor de verbindingsweg loopt niet soepel. De onteigeningsprocedure is gestart. 
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Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Onteigening kost veel tijd.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Uitvoering Groenstructuurvisie 
De groenstructuurvisie bevat diverse pijlers die de ambitie voor behoud en bevorderen van groen beschrijven. Om 
hier uitvoering aan te kunnen geven en ambities te realiseren is gewerkt aan een uitvoeringsplan. Om dit 
uitvoeringsplan te realiseren waren incidenteel middelen geraamd.  Dit loopt door in 2024.  Met name de aanpassing 
van bestaande groeninfrastructuur en uitbreiding van groen in de openbare ruimte heeft daarbij prioriteit. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Pilot projecten 
Door middel van een aantal pilotprojecten in zowel Holten als Rijssen pakken we op een paar plekken het groot 
onderhoud aan. In eerste instantie de projecten uit het oude ‘boomvervangingsplan’. Door middel van deze 
pilotprojecten willen we ervaringen op doen met de werking van de groenstructuurvisie. Maar ook de toezeggingen die 
aan de betreffende burgers zijn gedaan, respecteren. De pilotprojecten zullen worden gepresenteerd als ‘Pilot 
Kwaliteitsimpuls Groen’ gevolgd door de naam van het betreffende gebied.  
In samenwerking met de betrokken bewoners willen we met deze pilotprojecten werken aan een kwaliteitsimpuls van 
het openbare groen en hiermee het deels achterstallig onderhoud wegwerken en de nieuwe inzichten 
(klimaatadaptatie, hittestress en biodiversiteit) implementeren . Eerste stap in deze projecten is om de het aanwezige 
groen (met name de bomen) door een externe partij te laten toetsten op veiligheid en levensvatbaarheid (behouden 
waar kan). Daarna zal een plan worden opgesteld waarbij de mogelijkheden en onmogelijkheden in kaart worden 
gebracht en zal in samenwerking met de inwoners een inrichtingsschets worden opgesteld. Wanneer hier consensus 
over is, kan worden overgegaan tot uitvoering.  
Uitvoering van het eerst pilotproject (Kozakkenstraat/Holterenkstraat) is opgeleverd. Het  volgende pilotproject 
(watersnip/Scholekster) is in uitvoering (oplevering Q2 2025). 
 
Kwantiteitsimpuls 
In de groenstructuurvisie is een ambitie uitgesproken om 30% openbaar groen te realiseren binnen de kom grenzen. 
Gemiddeld genomen over de gemeente ligt dit percentage op circa 20%. Realistisch gezien zal de ambitie van 30% 
openbaar groen niet in elke wijk haalbaar zijn. Om een start te kunnen maken met de wijken waar de noodzaak het 
hoogst ligt wordt allereerst door Cyber Adviseurs een analyse gemaakt van het huidige percentage openbaar groen 
op wijkniveau.  
In de wijk Veeneslagen en het industrieterrein Vletgaarsmaten is het bomen bestand vergroot. Hiermee wordt invulling 
gegeven aan de groenstructuurvisie en klimaatadaptatie. Daarnaast zijn in de Veeneslagen bloembollen gepoot en 
zijn nestkasten opgehangen. In de hele gemeente worden gazons omgevormd naar ruwgras. Om daarmee de 
biodiversiteit te stimuleren.  
De oplevering van het vergroenen van het centrum van Holten is naar verwachting Q2 2025.  In de winkelstraat is in 
overleg met de middenstand verharding opgeruimd en in geplant. De bloembakken uit de winkelstraat wordt voorzien 
van nieuwe beplanting (kleine bomen of grote struiken). Deze worden dan geplaatst op de Kalfstermansweide. Deze 
zijn verplaatsbaar ivm evenementen.  
Kwaliteitsimpuls 
Om de structuurvisie verder vorm te geven moet dit worden vertaald in ons dagelijks beheer en onderhoud. De 
kwaliteitsimpuls vanuit de groenstructuurvisie wordt vertaald naar een Beheerplan Openbaar Groen. Het huidige 
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openbaar groen voldoet aan kwaliteitsniveau-B volgens de CROW richtlijn.  Hierbij zijn alle objecten inzichtelijk 
gemaakt (vaste planten, gazons, heesters, etc.).  
Een uitvoeringsparagraaf zal een vervolg worden van het beheerplan Openbaar Groen. Het doel is om in 
samenwerking met de buitendienst te komen tot een vervangingsplanning met daarbij een handreiking als het gaat 
om omvormen en vervangen. In het huidige beheer en onderhoud is namelijk niets vastgelegd over het omvormen 
van plantvakken in het kader van biodiversiteit, klimaatbestendigheid en hittestress. 
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De inzet van de incidenteel geraamde middelen is beschikbaar voor uitvoering en komt daarmee niet terug bij de 
raad. 
Er wordt momenteel gekeken naar de mogelijkheid om met een beheerplan te werken met daarin de kosten verwerkt.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Begroting 2023 

Uitvoeringsprogramma klimaatadaptatie 
In het programma klimaatadaptatie hebben we vastgelegd hoe we in onze gemeente willen inspelen op het 
veranderende klimaat. Een klimaatadaptief Rijssen-Holten is voor belangrijke gemeenschappelijke functies bestand 
tegen toenemende weersextremen als gevolg van klimaatverandering. Zo zorgen wij dat in 2050 de veiligheid op orde 
is door de robuustheid van onze vitale infrastructuur en dat de leefbaarheid voor onze inwoners in stand blijft/wordt 
vergroot. De leefbaarheid wordt vergroot door het creëren van een veilige en gezonde leefomgeving, waarin 
wateroverlast wordt tegengegaan en hittestress wordt verminderd. We hebben als gemeente 5 ambities opgesteld. 
Deze ambities geven ons richting en houvast om aan de slag te gaan met het klimaatadaptief maken van de 
gemeente Rijssen-Holten richting 2050. De kosten die een relatie hebben met het bestrijden van de wateroverlast 
komen ten laste van het rioolfonds en die zijn meegenomen met de actualisatie van het GWP. De bestaande 
middelen zijn ingezet voor het nemen van klimaatadaptieve maatregelen in lopende projecten. Er zijn echter ook 
locaties waar geen projecten gepland staan maar waar wel de urgentie bestaat om hittestress te bestrijden. Denk aan 
het vergroenen van het centrum en de bedrijventerreinen. Hiervoor vragen we extra geld aan.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Uitvoeringsprogramma is gestart 2023. Voor het uitvoeren van klimaatmaatregelen in de openbare ruimte is jaarlijks 
t/m 2026 € 150.000 uit het rioolfonds en €100.000 uit kaderscan beschikbaar. Dit budget wordt toegevoegd aan de 
projecten.  Een deel van deze projecten is momenteel in voorbereiding. Voor de particuliere ruimte is een 
subsidieregeling (afkoppelen, groene daken, groene gevels, hergebruik regenwater, regentonnen, bomen en 
ontstenen) ingericht en begin maart 2024 in gebruik gesteld. We faciliteren bedrijven middels advies en ontwerp met 
het vergroenen van hun percelen.  Daarnaast zijn er voor 6 ondernemers (definitieve) ontwerpen gemaakt om hun 
perceel en de aangrenzende openbare ruimte te vergroenen. Het eerste ontwerp gaat binnenkort in uitvoering. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Budget wordt toegevoegd aan de projecten. De openbare ruimte wordt tijdens reconstructies klimaatrobuust 
ingericht.  Dit betekent dat, met betrekking tot de  wateroverlast, het project geschikt wordt gemaakt voor het 
verwerken van een 70mm bui. In het kader van de hittestress wordt de openbare ruimte waar mogelijk, voorzien van 
30% schaduw.  
317 bomen zijn gepland bij particulieren.  
209 regentonnen geinstalleerd. Goed voor 20.900 liter regenwateropvang.  
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48 groene daken aangelegd. 1230 m2 vergroening. 
29 keer, 2071 m2 ontstenen. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Begroting 2023 

VTH-taken & uitvoeringsprogramma 
Komt voort uit actieprogramma onder coalitieakkoord. Vroegtijdige signalering vraagt om ogen en oren in de wijk, 
onder meer van wijkagenten en gemeentelijke handhavers. ‘Paarse krokodillen’ willen we niet in Rijssen-Holten. 
We willen voorkomen dat inwoners en bedrijven verdwalen in de bureaucratie van de overheid. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het uitvoeringsprogramma VTH 2025 is vastgesteld. Bij de vaststelling is aangegeven dat we in 2025 werken aan een 
actueel VTH-beleid, afgestemd op de Omgevingswet en de Wet kwaliteitsborging. 
Een belangrijk onderdeel van dit beleid is een gedegen omgevingsanalyse, die inzicht geeft in wat er speelt in de 
samenleving en welke factoren van invloed zijn op de uitvoering van onze VTH-taken. De Omgevingsvisie vormt het 
vertrekpunt voor het VTH-beleid, maar ook de Woonvisie, het coalitieakkoord, de strategische visie en de begroting 
dienen als richtinggevende kaders. Op basis van de opgaven en ambities uit deze documenten worden in het VTH-
beleid de visie en doelen voor het VTH-werkveld geformuleerd. 
In het eerste en tweede kwartaal van dit jaar ligt de focus op het formuleren van de uitgangspunten voor het nieuwe 
beleid. De vaststelling van het VTH-beleid is voorzien in het najaar van 2025. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De landelijke kwaliteitscriteria voor VTH zijn recent vernieuwd. Deze zogenoemde kwaliteitscriteria 3.0 zijn verplicht 
en beschrijven het minimale kwaliteitsniveau dat nodig is om de uitvoering en handhaving van alle taken onder de 
Omgevingswet goed en uniform te laten verlopen. De criteria stellen eisen aan de inzet van medewerkers met 
specifieke deskundigheid. Op dit moment zijn we bezig met een inventarisatie van de impact hiervan op onze 
organisatie. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma 

Doelstellingen 

Duurzaamheid 

Maatregelen 

Beleid op rol duurzaamheid ontwikkelen (beleid rendement naar de samenleving) 
Duidelijkheid over onze rol en positie op het gebied van duurzaamheid 
 
Hoe staat het met de planning? 
SPUK-LAI: de SPUK-lai (lokale aanpak isolatie) wordt binnenkort opengesteld voor inwoners van de gemeente. 
Inwoners kunnen hiermee subsidie aanvragen voor isolatiemaatregelen. Inwoners kunnen de werkzaamheden laten 
uitvoeren en hier subsidie voor ontvangen, of een doe-het-zelf cadeaukaart aanvragen waarmee ze bij een lokale 
bouwmarkt isolatiemateriaal kunnen aanschaffen.   
 
SPUK-EA: in aanvulling op de SPUK-energiearmoede wordt een witgoedregeling ingeregeld. Met deze regeling 
kunnen inwoners met een inkomen tot 150% WSM hun oude witgoed inruilen voor een energiezuinige (met een 
maximum subsidie van 700 euro).  
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Energielening: de Energielening loopt erg goed. De aanvragen blijven voortdurend binnendruppelen. Sinds de start in 
mei 2024 zijn 85 leningen afgesloten (t/m maart 2025). In totaal is er ruim € 2 miljoen verleend. De meeste leningen 
zijn aangevraagd voor zonnepanelen, (hybride) warmtepompen en isolatiemateriaal.  
 
Ondernemersfonds: Het ondernemersfonds loopt en de eerste lening is aangevraagd. Het proces wordt nu verder 
ingericht en het is de verwachting dat er dit jaar meerdere aanvragen van ondernemers zullen binnenkomen.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Diverse regeling zijn/worden uitgezet voor onze inwoners en ondernemers. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Begroting 2023 

Biodiversiteit 
Biodiversiteit wordt bevorderd door bermen en akkerranden in te zaaien met een bloemenmengsel.  In eerste instantie 
was de actie vooral gericht op de invalswegen en het buitengebied. Ook in de wijken worden bloemenmengsels 
ingezaaid om de biodiversiteit te bevorderen. Reeds uitgevoerde locaties zijn door vergrassing opnieuw bewerkt om 
het beeld en de diversiteit in stand te houden.        
Bomen worden gepoot om het bomenbestand uit te bereiden. En zijn er nestkasten opgehangen voor vleermuizen en 
torenvalken. Dit wordt verder uitgebreid met meer vleermuizenkasten en egelhuisjes. Daarnaast zijn  gazons 
omgevormd naar kruidenrijk grasland. Kruidenrijk grasland heeft een veel grotere natuurwaarde voor insecten en 
vogels, maar hierbij zijn wij ook afhankelijk van het draagvlak van de inwoners.  Onderzocht wordt om dit verder uit te 
bereiden. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Inmiddels zitten de bloemenmengsels en bloembollen in de grond. Op dit moment zijn de bloembollen uitgebloeid en 
zijn de bloemenmengsels volop in bloei. 
In 2024 is gestart met een pilot om circa 8ha gazons om te vormen naar kruidenrijkgras. Hierbij worden ten allen tijde 
de 1m langs de randen wel gemaaid, om daarmee overhang e.d. te voorkomen.  In 2025 gaan we daar waar mogelijk 
verder uitbreiden tot 13ha. 
In samenwerking met IVN en Katoelenkiekers worden ook meer nestkasten opgehangen voor o.a. roofvogels en 
vleermuizen. Voor met name die laatste wordt de link gezocht met duurzaamheid (spouwmuurisolatie).  
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Dit voorjaar 2025 zijn op diverse zichtlocaties in onze gemeente bloemenmengsels ingezaaid. Vanuit de 
gemeenschap is hierop veel positieve feedback gekomen. Voor de uitvoering hiervan is gebruik gemaakt van een 
aannemer en de stichting Behoud en Natuur en Landschap Holten e.o. (Greun Holt'n).  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Begroting 2023 

Verdere verduurzaming gemeentelijke gebouwen 
Met deze middelen verduurzamen we de gebouwen van de gemeente versneld. Hierdoor reduceren we versneld het 
gasverbruik. Dit is een belangrijke stap richting de doelstellingen van het klimaatakkoord 2050. In 2023 hebben we bij 
een aantal gebouwen verduurzamingsmaatregelen getroffen, waaronder: sporthal "De Reggehal", de gemeentewerf 
en het gymlokaal aan de Welleweg. Voor zowel de gemeentewerf als het gymlokaal aan de Welleweg is het 
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gasverbruik teruggebracht naar nul. De verduurzamingsmaatregelen bij sporthal "De Stroekeld". zijn in 2024 
opgepakt.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Vanaf 1-5-2023 zijn de  eerste projecten opgestart. De uitvoeringen worden gecombineerd met de werkzaamheden 
die gepland staan in het meerjarenonderhoudsplan, MJOP.  De uitvoering loopt op schema. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Gemeentelijke gebouwen moeten wettelijk voldoen aan de gestelde duurzaamheidsdoelstellingen 2030-2050. Om dit 
een belangrijke impuls te geven kunnen gebouw eigenaren vanaf juni 2025 Dumava subsidie aanvragen. Dit willen we 
gaan doen. Daarvoor is in de kadernota 2026-2029 budget aangevraagd. Panden die hiervoor in aanmerking kunnen 
komen zijn: het Parkgebouw, Pand 11 en gymlokaal Kroonweide te Rijssen, het Kulturhus Smidsbelt, Kulturhus 
Tuinstraat en gymlokaal Lageweg te Holten. De werkelijke investeringen en besparingen kunnen pas definitief 
vastgesteld worden na toekenning van de subsidie.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Begroting 2023 

Waterstoftransitie 
Er wordt gekeken naar het omzetten van een gasleiding naar waterstof.  Meerdere gemeentes hebben aangegeven 
dat er interesse is in een aftakking. We zouden waterstof in de toekomst kunnen gebruiken voor de mobiliteitssector of 
als vervanger voor aardgas voor de gebouwde omgeving. Hiervoor moet wel het omgevingsplan worden gewijzigd. In 
2026/2027 wordt dit verder uitgewerkt. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De raad is hierover geïnformeerd middels een raadsbrief op 7-3-2025. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Additioneel onderwerp 
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Bestuursopdrachten 
Doelstellingen 

Voortgang Bestuursopdrachten 

Maatregelen 

Bestuursopdracht De Banis 
Opdracht: 
Maak een omgevingsvisie voor een woonwijk van circa 240 woningen met maatschappelijk voorzieningen 
op pantoffelafstand. 
  
 
Hoe staat het met de planning? 
Eind 2024 is de ontwerpvisie opgeleverd en in januari 2025 besproken met de commissie grondgebied. De commissie 
heeft de visie vrijgegeven voor ter inzagelegging.  Het is de bedoeling om de definitieve visie in mei aan te bieden 
voor vaststelling. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het plan moet voorzien in de bouw van circa 350 woningen. Een uitdaging vormt de betaalbaarheid van de woningen 
en de hoge kwalitatieve inrichting van het plan in relatie tot de grondexploitatie.  
 
Oorsprong activiteit 
Bestuursopdracht 

Bestuursopdracht Gebiedsvisie bedrijventerreinen Rijssen-Holten - VOLTOOID - 
Opdracht  
Een integrale visie (op basis van de Omgevingswet) die ter vaststelling wordt aangeboden aan de gemeenteraad en 
als basis dient voor verdere ruimtelijke initiatieven en procedures. De visie over de bedrijventerreinen valt onder de 
toekomstige Omgevingsvisie Rijssen -Holten. Prioriteit ligt bij de toedeling van functies aan gebieden op de 
bedrijventerreinen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie is in de 2e helft 2024 vastgesteld. De visie is onder de benaming 'visie ontwikkelzones bestaande 
bedrijventerreinen Rijssen-Holten' vastgesteld door de raad op 9 december 2024. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De commissie Grondgebied heeft in december 2023 haar opinie gegeven over de ontwerp visie. De ontwerp visie lag 
tot medio maart '24 ter inzage. Eén inspraakreactie is binnengekomen. De stukken zijn omgezet in het format van de 
Omgevingsvisie Rijssen - Holten.  Eerder heeft het concept al voorgelegen bij de werkgevers BdT, HIG en KWR. De 
werkgeversverenigingen konden zich vinden in de concept visie.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Bestuursopdracht 

Bestuursopdracht Herontwikkeling gebied rondom Diessenplas 
Opdracht 
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Een omgevingsvisie voor de herontwikkeling van de huidige locatie van de Waerdenborch en omgeving in Holten naar 
andere functies dan onderwijs. Waarbij, gezien de ligging van het plangebied en de overige functies in het gebied, de 
voorkeur uitgaat naar wonen en maatschappelijke functies. 
Naar verwachting zal scholengemeenschap de Waerdenborch verhuizen naar sportpark ’t Vletgoor in Holten. Het 
volledige terrein van de school aan de Haarstraat in Holten komt vrij voor herontwikkeling. Naast het terrein van de 
school hebben andere partijen (o.a. Carinova & Viverion) in de nabijheid van het terrein van de scholengemeenschap 
aangegeven mee te willen denken in de herontwikkeling van het gebied. Overige grondeigenaren binnen het gebied 
worden ter zijner tijd ook benaderd mee te denken in de herontwikkeling. Het resultaat moet zijn een omgevingsvisie 
waarin de ruimtelijke invulling van het gebied op hoofdlijnen wordt vastgelegd. Een integrale gebiedsvisie op ruimte, 
(woningbouw-)programma en andere ruimtelijk relevante aspecten. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Op 12 december 2024 is er een intentieovereenkomst op het gedachtengoed met Carinova & Viverion getekend. 
Zodra de financiële middelen beschikbaar worden gesteld wordt in Q2  2025 gestart met het traject tot visievorming 
(aanbesteding, participatie etc.). 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Mijlpaal: het tekenen van de intentieovereenkomst met Carinova & Viverion. 
Risico: De herontwikkeling van het gebied is gekoppeld aan de nieuwbouw en verhuizing van SG de Waerdenborch 
naar 't Vletgoor. De planning van de nieuwe school heeft daarmee een directe koppeling met de herontwikkeling van 
dit gebied.  
 
Oorsprong activiteit 
Bestuursopdracht 

Bestuursopdracht Implementatie Omgevingswet 
Opdracht 
De bestuursopdracht Implementatie Omgevingswet is in 2017, middels een plan van aanpak, door het college 
vastgesteld. De implementatie omvat een aanpak, waarbij via verschillende sporen de implementatie van de 
Omgevingswet binnen onze organisatie opgepakt wordt.  
 
Hoe staat het met de planning? 
De Omgevingswet is in werking getreden. De overgangsfase van de Omgevingswet loopt nog door tot 2032. In deze 
overgangsfase worden de instrumenten omgevingsvisie, omgevingsplan, programma's en monitoring conform de 
beleidscyclus Omgevingswet verder  ingevuld en doorontwikkeld. Doel is te komen tot één integrale omgevingsvisie, 
met bijbehorende verplichte en onverplichte (uitvoerings)programma's en één omgevingsplan. Het invulling geven aan 
deze instrumenten gebeurt gefaseerd.  
De omgevingsvisie  Rijssen-Holten (i.c.m. themalaag mobiliteit) is in november vastgesteld door  de gemeenteraad en 
een eerste wijziging voor de Banis, het buitengebied en recratie en toerisme heeft ter visie gelegen. De visie is 
hiermee nog niet klaar. De visie wordt stapsgewijs gevuld (door deze te wijzigen). Daarna worden logische gebieden 
en thema's meegenomen met als doel uiterlijk 1 januari 2027 een gemeentebrede omgevingsvisie te hebben . 
Hiervoor volgt een planning en er zal ook een MER  (milieueffect rapportage)/OER (omgevingseffect rapportage) 
opgesteld moeten worden die nog van invloed kan zijn op de inhoud en koers van de visie. Daarnaast wordt gestart 
met het invulling geven aan het instrument (vrijwillig) programma onder de omgevingswet en de rol van monitoring en 
evaluatie.  
Een eerste wijziging (o.a. integratie bruidsschat regels rijk) van het omgevingsplan Rijssen-Holten heeft eveneens 
voor inspraak ter visie gelegd. Dit is een eerste basis voor het omgevingsplan. Dit omgevingsplan zal ook stapsgewijs 
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aangevuld worden door deze te wijzigen.  Hierbij worden logische momenten gekozen in relatie tot 
gebiedsontwikkeling, planwijziging op verzoek, gebiedsgerichte en thematische aanvulling van het omgevingsplan. 
Ook dit betreft een complexe puzzel waar een eerste planning voor wordt opgesteld.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De gemeenteraad wordt middels thema-avonden technisch geïnformeerd over voortgang en impact Omgevingswet. 
Door de raad te nemen besluiten die samenhangen met de overgangsfase Omgevingswet worden, zoveel als 
mogelijk, in samenhang voorbereid.  
 
Oorsprong activiteit 
Bestuursopdracht 

Bestuursopdracht Ligtenbergerveld Oost 
Opdracht 
Op basis van het voorkeursscenario (variant 1) te komen tot een definitief ontwerp van het bedrijventerrein. Dit in 
overleg met de diverse actoren in en nabij van het gebied. Daarna het opstellen van het omgevingsplan. 
  
 
Hoe staat het met de planning? 
In januari 2025 is het Schets Ontwerp ontwerp gepresenteerd. 
In maart 2025 zijn we begonnen met het maken van het Definitief Ontwerp en is gestart met het opstellen van het 
Omgevingsplan. Deze producten zijn na verwachting in september rijp voor de ter inzage legging waarna vaststelling 
zal gaan plaatsvinden.  
 Na de vaststelling van het omgevingsplan zal de daadwerkelijke ontwikkeling/uitgifte van de kavels plaatsvinden. 
Er is intensief overleg met Provincie.    
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Er zijn risico's op m.n. het stikstof dossier. Voor dit project zal een natuurvergunning bij de provincie moeten worden 
aangevraagd.  Hoe zich de stikstof problematiek ontwikkelt is nog niet uit gekristalliseerd.  
 
Oorsprong activiteit 
Bestuursopdracht 

Bestuursopdracht Positieve gezondheid 
Opdracht 
Het gedachtegoed positieve gezondheid maakt integraal onderdeel uit van de dienstverlening binnen het sociaal 
domein van de gemeente Rijssen-Holten. 
  
Positieve gezondheid is één van de speerpunten ons college. In het coalitieakkoord van de gemeente Rijssen-Holten 
hebben wij verwoord, dat gezondheid niet meer gaat over ziekte en zorg maar meer over leefstijl en welzijn. Positieve 
gezondheid is hiervan het exponent. Ook het Rijk geeft in haar visiestukken gemeenten de opdracht om positieve 
gezondheid als kader/strategie in te zetten voor lokaal beleid (Landelijk preventieakkoord, Gezond en Actief Leven 
Akkoord). De VNG noemt positieve gezondheid als strategie in de essay ‘De waarde van het sociaal domein’. Lokaal 
is positieve gezondheid opgenomen in het sport- en preventieakkoord van Rijssen-Holten en als strategie benoemd 
voor het behalen van de lokale doelen van GALA.  
Positieve gezondheid is alleen geen trucje dat we met een projectplan kunnen implementeren in de organisatie. Het 
gaat om vaardigheden, houding en gedrag. En dit vraagt om ruimte en tijd binnen de organisatie. Het doel is om 
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draagvlak te creëren voor positieve gezondheid, zodat deze aanpak uiteindelijk onderdeel wordt van de 
organisatiecultuur.   
 
Hoe staat het met de planning? 
De bestuursopdracht is ingericht als een proces waarbij gaandeweg bekeken wordt welke acties nodig zijn om de 
geformuleerde doelen te bereiken. De meeste doelen zijn inmiddels behaald. De focus in 2025 ligt op het borgen in de 
werkwijze en processen binnen sociaal domein. We verwachten dit jaar (2025) de opdracht af te kunnen ronden. Wij 
zullen u hierover informeren, evenals met het vervolg. Te denken valt aan het verbinden met initiatieven van 
maatschappelijke partners en zorgpartijen. Wij zoeken hierbij zoveel verbinding aan bij regionale plannen zoals de 
projecten van Twentse Koers en de transformatieplannen vanuit het Integraal Zorg Akkoord (IZA). 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het gedachtegoed van positieve gezondheid gaat over onze dienstverlening en maakt daarmee onderdeel uit van de 
visie Samenwerken met en voor inwoners. Focus ligt in eerste instantie op sociaal domein. In 2024 hebben we mooie 
successen geboekt. Vanuit elke uitvoerende teams en het beleidsteam hebben medewerkers een training gevolgd 
waar het gesprek is aangegaan wat Positieve Gezondheid betekent voor het werk en onze gesprekken met inwoners. 
Bij Sociaal Vraagplein zijn we begonnen met een training gesprekstechnieken op basis van Positieve Gezondheid. In 
2025 gaan we alle uitvoerende teams opleiding hierin. Met het beleidsteam kijken we hoe we het gedachtengoed 
kunnen gebruiken in beleidsplannen en voorstellen. 
 
Oorsprong activiteit 
Bestuursopdracht 

Bestuursopdracht Verhaal van Rijssen-Holten 
Opdracht 
Om in lijn te blijven van het bestaande coalitieprogramma en lopende programma’s, en deze wel beter te verbinden 
zetten we in op het verhaal van Rijssen-Holten als paraplu. Deze paraplu gaat ervoor zorgen dat we duidelijke 
handvatten hebben (propositie), meer verbinding, een efficiënte organisatie, duidelijke rolverdeling met meer ambitie. 
Onze ambitie is om landelijk en internationaal, samen met onze partners, één verhaal te vertellen over Rijssen-Holten 
en elkaar daarin te versterken. Door bijvoorbeeld het Hanzeverleden optimaal te gebruiken en de Canadese 
begraafplaats een plek te geven bij een nieuwe manier van herdenken. Hiermee geven we een boost aan de 
gezamenlijke profilering van Rijssen-Holten. 
Het 3e kwartaal van 2024 wordt gebruikt voor het opstellen van een notitie over het Verhaal van Rijssen-Holten. 
Het 4e kwartaal wordt gebruikt voor de doorvertaling van de notitie naar een concreet uitvoeringsprogramma. 
-- 
Anno 2024 ontbreekt het aan een structurele samenhangende wijze van het vermarkten van Rijssen-Holten op de 
thema’s Wonen, Werken en Recreëren. Vanuit Toerisme Rijssen-Holten (TRH) wordt op bescheiden schaal aan 
promotie gedaan op de toeristische producten. Rijssen-Holten laat desondanks hiermee meerdere kansen liggen. 
Door het gebrek aan samenhang gaat er tijd en geld verloren in plaats dat projecten elkaar versterken. Met een goed 
(promotie)verhaal versterken we onze eigen trots op de gemeente (je eigen inwoners als ambassadeurs) en zet je in 
op kwalitatief groeien. Wij kunnen dit voor onze gemeente gebruiken als middel om de juiste doelgroepen aan ons te 
binden voor nieuwe woningen, type ondernemers en type bezoekers / toeristen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
In het najaar van 2024 zijn we intensief met de samenleving in gesprek geweest over de input voor Het Verhaal van 
Rijssen-Holten. Op 9 januari 2025 is het Verhaal van Rijssen-Holten breed gepresenteerd. Onder meer tijdens de 
nieuwjaarsbijeenkomst. 
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Vervolgens is met fase 2 gestart; het plan van aanpak om Het Verhaal te borgen. Hierin worden de ambities en 
wenkende perspectieven uitgewerkt in concrete acties. Het plan van aanpak is door het college in maart 2025 
vastgesteld en de perspectieven worden in Q2 en Q3 steeds concreter uitgewerkt.  
Op 2 juni staat een themasessie met de raad gepland. Verdere afweging vindt plaats bij de kadernota 2026-2029. 
Hiermee wordt een volgende stap gezet met het Verhaal van Rijssen-Holten waarbij het doel is om de kwaliteiten van 
Rijssen-Holten op recreatief gebied ook op het gebied van wonen, ondernemen en cultuur in de etalage te zetten.  
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Feitelijk is deze opdracht met het schrijven van het Verhaal van Rijssen-Holten afgerond en zijn we bezig met het 
vervolg. 
 
Oorsprong activiteit 
Bestuursopdracht 

Bestuursopdracht Visie op dienstverlening - VOLTOOID - 
Opdracht 
In het actieprogramma behorende bij het coalitieakkoord ‘Met daadkracht, in vertrouwen’ is opgenomen dat de visie 
op dienstverlening in 2023 wordt herzien. Het resultaat moet zijn: een heldere visie op dienstverlening, passend bij de 
huidige tijdgeest en de lokale ‘kleur' en  een doorvertaling van deze visie naar een concreet uitvoeringsprogramma.  
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie op 'Samenwerken met en voor de inwoners' is door de gemeenteraad vastgesteld op 30 mei 
2024.  Bijbehorend uitvoeringsprogramma is in augustus vastgesteld door het college. Bestuursopdracht is gereed. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
 

Bestuursopdracht Visie op mobiliteit - VOLTOOID - 
Opdracht 
Het opstellen van een integrale en realistische visie op mobiliteit met bijbehorend uitvoeringsprogramma. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie op mobiliteit is als onderdeel van de omgevingsvisie Rijssen-Holten vastgesteld. Daarnaast hebben college 
en raad het uitvoeringsprogramma mobiliteit vastgesteld. Aan onderdelen van dit uitvoeringsprogramma wordt 
momenteel uitvoering gegeven. Hierbij gaat het o.a. over de invoering van GOW30, het realiseren van veilige 
oversteekvoorzieningen en het faciliteren van zero emissie mobiliteit.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het opstellen van een integrale en realistische visie op mobiliteit met bijbehorend uitvoeringsprogramma. 
 
Oorsprong activiteit 
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Bestuursopdracht Visie op participatie - VOLTOOID - 
In het actieprogramma behorende bij het coalitieakkoord ‘Met daadkracht, in vertrouwen’ is opgenomen dat er een 
strategie wordt ontwikkeld hoe wij als gemeente met participatie omgaan. Deze opdracht geeft hier uitvoering aan. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De visie op Samenwerken met en voor de inwoners is vastgesteld door de gemeenteraad (eind mei 2024) en het 
bijbehorend uitvoeringsprogramma is vastgesteld door het college  (eind augustus 2024) . 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
 

Bestuursopdracht Vletgaarsmaten 2 face c - VOLTOOID - 
Opdracht  
Binnen een zo kort mogelijk termijn de bestemming van de percelen binnen Vletgaarsmaten 2C naar een 
onherroepelijke bedrijvenbestemming wijzigen. 
Beoogd resultaat 
Een vastgesteld Bestemmingplan Chw. dat voorziet in gebruik als bedrijventerrein. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Vletgaarsmaten 2C 
Het bestemmingsplan is vastgesteld en onherroepelijk en daarmee is de opdracht is afgerond. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Bestuursopdracht 

Bestuursopdracht Zwembad 
Opdracht 
Bouw van een nieuw zwembad 
  
In november 2021 is formeel gestart met de bouw van het nieuwe binnenbad en de renovatie van het buitenbad De 
Koerbelt. De bouw is inmiddels afgerond. De onderhoudstermijn loopt nog. De opleverpunten moeten op een paar 
punten na nog worden afgewerkt. De definitieve terreininrichting is gereed. De technische installatie van de 
energiekelder levert vertraging op. Dit heeft te maken met een vertraagde levering van de grondstoffen voor de 
thermische accu's. Eind 2024 zal de technische installatie deels gereed zijn en functioneren. Naar alle verwachting zal 
de totale technische installatie van de energiekelder in Q2 2025 in bedrijf zijn. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het nieuwe binnenbad en gerenoveerde buitenbad is op 5 mei 2023 opgeleverd. De opleverpunten moeten op een 
paar punten na nog worden afgewerkt. De sloop van het oude zwembad en de terreinafwerking zijn inmiddels gereed. 
De technische installatie in de energiekelder loopt enige vertraging op. Dit heeft te maken met de levering van de 
grondstoffen van de thermische accu's. Eind 2024 zal de technische installatie deels gereed zijn en functioneren. 
Naar alle verwachting zal de totale technische installatie van de energiekelder in Q2 2025 in bedrijf zijn. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
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Inmiddels is de opening van het bad geweest. 5 juni 2023 zijn de deuren voor het publiek open gegaan. De 
terreinafwerking is inmiddels gereed. De totale technische installatie in de energiekelder wordt naar verwachting Q2 
2025 opgeleverd. 
 
Oorsprong activiteit 
Bestuursopdracht 
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Moties en Amendementen 
Doelstellingen 

Voortgang Moties en Amendementen 

Maatregelen 

Amendement: Bestrijding Energiearmoede - VOLTOOID - 
Amendement: 
 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 12 november 2021, 
Overwegende dat: 
• onze samenleving redelijk onverwacht te maken heeft gekregen met veel hogere energieprijzen; 
• deze hogere energieprijzen gezinnen in ernstige financiële problemen kan brengen, omdat deze noodzakelijke extra 
uitgaven niet voorzien konden worden; 
• de hoge energieprijzen maken dat er naar verwachting landelijk zo'n 700.000 huishoudens met een laag inkomen te 
maken krijgen met een (te) hoge energierekening in een huis dat niet goed geïsoleerd is; 
• het aantal huishoudens dat mogelijk met zogeheten 'energiearmoede' te maken krijgt groter uitvalt dan verwacht, (zo 
blijkt uit nieuwe cijfers van TNO); 
• deze groep moeite heeft met het betalen van de energierekening; 
• ook in onze gemeente zullen naar schatting 1000 huishoudens hiermee te maken. 
• de gevolgen van de hogere energieprijzen niet moeten leiden tot afsluiting van gas/electra in de komende (koude) 
periode doordat mensen de rekening niet kunnen betalen; 
• het belangrijk is om samen te werken met organisaties die werkzaam zijn binnen het sociaal-domein, omdat zij 
kunnen helpen om de doelgroep in kaart te brengen; 
• aanvullend op de landelijke maatregelen om de hogere energierekening deels te compenseren en huizen sneller te 
isoleren, we ook als gemeente instrumenten kunnen inzetten om hierin wat voor de doelgroep te betekenen; 
• de indicatieve kosten, (uitgaande van 1000 minimahuishoudens), bestaande uit financiële compensatie van max € 
200 per huishouden per jaar, de inzet van 1fte energiecoach â € 40.000, een starterspakket â € 100 per huishouden 
en aanjaagbudget van € 50.000 om isoleren huurwoningen te versnellen en gemeentelijke organisatiekosten ad € 
35.000 niet in de gemeentebegroting zijn opgenomen; 
Besluit: 
1. op korte termijn een project op te starten teneinde de gevolgen van de energiearmoede in kaart te brengen en 
indien ook concreet hulp te bieden om grotere problemen te voorkomen; 
 
Hoe staat het met de planning? 
Alle subsidieaanvragen energiekosten maatschappelijke organisaties zijn afgewikkeld. 
Op dit moment zijn we met meerdere regelingen bezig voor inwoners met een inkomen tot 150%.  
1) Verduurzaming particuliere woningen (gratis maatregel) staat open  
2) Landelijk isolatieprogramma (SPUK-lai) wordt in maart opengesteld.  
3) Witgoedregeling wordt in juli opengesteld. 
Er wordt een plan opgesteld om een leerlijn te ontwikkelen waar jongeren leren met geld om te gaan. Dit 
gereserveerde geld wordt de komende vier jaar ingezet.  
Er wordt gewerkt aan de verdere voortgang van de besteding van de middelen.  
  
Motie afgehandeld, vindt verdere uitwerking in organisatie 
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Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Afhandeling amendement  heeft plaatsgevonden in een collegevoorstel bestuurlijke rapportage energieregelingen. 
Betreft inhoudelijke rapportage en financieel overzicht. 
  
 
Oorsprong activiteit 
Amendement,Begroting 2023 

Amendement: Cofinanciering Masterplan Oosterhof 
Amendement: 
Onderwerp: Cofinanciering Masterplan Oosterhof 
Programma: 2.7 Wijken 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 12 november 2021 
Overwegende dat: 
- de raad in september 2019 heeft ingestemd met het masterplan Oosterhof; 
- het herinrichten van de Oosterhof een belangrijke meerwaarde heeft voor het gebied 
aan de oostzijde van Rijssen; 
- het belangrijk is dat alle onderdelen van plan (zoals de cultuur-historische waarden) 
voortvarend tot uitvoering komen; 
de gemeente graag andere partijen bij het project wil betrekken; 
- de uitvoering van het masterplan Oosterhof in een stroomversnelling kan komen als 
de gemeente middelen beschikbaar stelt in de vorm van cofinanciering; 
- er tot op heden niet veel voortgang is geboekt en er te weinig middelen beschikbaar 
zijn gesteld; 
- ter ondersteuning van de andere initiatieven het gewenst is dat de gemeente daaraan 
een bijdrage levert in de vorm van cofinanciering; 
Besluit: 
1. voor de uitvoering van het Masterplan De Oosterhof bedrag van € 300.000,- ten behoeve 
van cofinanciering beschikbaar te stellen; 
2. deze kosten ten laste te brengen van het incidenteel perspectief te brengen en daartoe 
een BBV-reserve te vormen.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Er zijn gesprekken en planvormingen met derden voor een uitbreiding van het botenhuis bij de Pelmolen en een 
aanpassing van de haven. Voor tijdsindicatie is de gemeente afhankelijk voor derden.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De 300.000 euro is in te zetten als derden ook mee financieren. 
Er zijn gesprekken gaande over een nieuw botenhuis, het aanpassen van de haven en het realiseren van een 
parkeervoorziening bij de Pelmolen.  De planologische procedure voor de realisatie van het nieuwe botenhuis wordt 
binnenkort gestart. 
In september 2024 heeft het College het definitief ontwerp van het houten landhek op die wijze vastgesteld. Er zijn 
gesprekken geweest met derden/grondeigenaar omtrent grondposities en realisatie van het hekwerk. De gesprekken 
worden voort gezet zodra de planologische ontwikkelingen in dit gebied onherroepelijk zijn. We verwachten dat voor 
de zomer 2025 de gesprekken weer worden opgestart. 
 
Oorsprong activiteit 
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Amendement 

Amendement: Gemeentelijk windbeleid uitgangspunt opwek windenergie langs A1 - VOLTOOID - 
Amendement 
 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 8 november 2024, 
Gelezen het: 
- Raadsvoorstel van het college d.d. 17 september 2024. 
Constaterende dat: 
• in provinciaal beleid het koppelen van opwek windenergie aan grote infrastructurele werken een uitgangspunt is; 
• dit heeft geleid tot een zoekgebied in Rijssen-Holten; 
• dit uitgangspunt ontbreekt in het voorstel voor windbeleid. 
Overwegende dat: 
• de definitie van aansluitend aan infrastructurele werken ruim wordt geïnterpreteerd met als gevolg het huidige 
zoekgebied; 
• wanneer dit uitgangspunt niet in het beleid wordt opgenomen, het ook niet kan worden gehanteerd in een 
afwegingskader, wanneer kan worden gekozen tussen verschillende initiatieven. 
Is van mening dat: 
• het uitgangspunt van het zoeken van aansluiting tussen een windpark en de rijksweg A1 moet worden toegevoegd 
aan het windbeleid. 
Besluit: 
de volgende tekst toe te voegen aan hoofdstuk 5 als paragraaf 5.10 van het gemeentelijk windbeleid: 
 
"De gemeente Rijssen-Holten ziet bij voorkeur dat een windpark zo veel mogelijk aansluitend aan de rijksweg A1 
ontwikkeld wordt. Wanneer tussen twee initiatieven een keuze gemaakt moet worden, willen we in een 
afwegingskader een voordeel toekennen aan een initiatief dat zo goed mogelijk aansluit bij de rijksweg A1. Onder een 
zo goed mogelijke aansluiting verstaan we: een ligging zo veel mogelijk parallel aan de A1, op een zo kort mogelijke 
afstand tot de A1.  
 
Hoe staat het met de planning? 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het besluit van het amendement is verwerkt in het windbeleid. 
 
Oorsprong activiteit 
Amendement 

Amendement: Gemeentelijke windbeleid afstandsnorm in plaats van streefafstand in windbeleid - VOLTOOID - 
Amendement:  
 
Onderwerp: Raadsvoorstel Gemeentelijk windbeleid 
afstandsnorm in plaats van streefafstand in windbeleid 
 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 8 november 2024, 
Gelezen: 
• het voorstel van het college d.d. 17 september 2024. 
Constaterende dat: 
• het ter vaststelling aangeboden windbeleid in de samenvatting stelt dat wordt gestreefd 



 

41 

Haar bepaalde vaste afstanden tussen windturbines en een lijst van diverse functies. 
Overwegende dat: 
• er niet moet worden gelezen dat de gemeente streeft Haar de genoemde afstanden 
tussen de genoemde functies en de windturbine; 
• deze afstanden in feite normen zijn voor minimumafstanden tussen windturbines en de 
diverse genoemde functies. 
Is van mening dat: 
• het wenselijk is dat de formulering beter aansluit bij de bedoeling van de passage. 
Besluit: 
de volgende tekst op pagina 1 van het windbeleid: 
"Dit leidt tot afstanden van windturbines tot andere functies. In dit windbeleid streeft 
de gemeente Rijssen-Holten Haar een afstand tot windturbines bij:" 
te vervangen door: 
"Dit leidt onder andere tot normen voor minimumafstand 
  
 
Hoe staat het met de planning? 
Het besluit van het amendement is verwerkt in het windbeleid. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Amendement 

Amendement: Ongelijkvloerse fiets/voetgangersverbinding nabij het station Holten 
Amendement: 
Onderwerp: ongelijkvloerse fiets/voetgangersverbinding nabij het station Holten 
Programma: 2.7 Wijken 
De Raad van de gemeente Rijssen-Holten, in vergadering bijeen op 12 november 2021, 
• gelezen het begrotingsvoorstel voor 2022; 
• gelezen het zeer gunstige incidentele perspectief voor de komende jaren; 
 
Overwegende: 
• dat de gelijkvloerse spoorwegovergang nabij het station in Holten veel gebruikt wordt door 
inwoners, toeristen, recreanten etc.; 
• dat voor de veiligheid en het reguleren van gemotoriseerd verkeer, dit geen ideale situatie is; 
• dat dit toekomstig, met de nieuwbouw van 150 woningen op het Enkco terrein, alleen maar 
meer gaat worden; 
• dat een tunnelverbinding tussen de Holterberg en het centrum van Holten, behalve de 
verbeterde veiligheid, ook een extra stimulans voor de ondernemers in het centrum kan zijn; 
 
Besluit: 
1. Om voor onderzoek, voorbereiding en kostenraming van een ongelijkvloerse 
fiets/voetgangersverbinding nabij het station in Holten eenmalig een bedrag te reserveren van 
€ 200.000,-; 
2. Dit bedrag ten laste te brengen van het incidentele perspectief.  
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Hoe staat het met de planning? 
Als gemeente hebben we het onderzoek naar de ongelijkvloerse kruising nog niet uitgevoerd.  Het onderzoek naar de 
ongelijkvloerse kruising is wel meegenomen als uitgangspunt in de Nota van Uitganspunten voor de visie en het 
uitvoeringsprogramma op mobiliteit. Dit onderzoek wordt (procesmatig) gekoppeld aan het uitvoeringsprogramma 
mobiliteit.  De provincie heeft  (op eigen titel) wel een ontwerpend onderzoek gedaan naar de stationsomgevingen 
waaronder die van Holten (met tunnel), dit onderzoek kan mogelijk helpend zijn voor ons vervolg.  
In februari 2025 is er een startgesprek geweest tussen de gemeente en ProRail. 
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Een eerste gesprek met ProRail heeft geleid tot een initiële kostenraming van € 15.000.000. Deze kosten zijn op basis 
van standaard prijzen, en afhankelijk van het ontwerp beduidend hoger. Ontwikkeling van een ongelijkvloerse 
doorgang heeft een sterke relatie met de ontwikkeling van het Holtense centrum- en stationsgebied, samen met de 
toeristische ontwikkelingen aan de noordzijde van het spoor. Hiervoor wordt ambtelijk aangesloten bij betreffende 
beleidsvelden, en wordt gebruik gemaakt van bestaande visies, doelstellingen en beschikbare onderzoeksresultaten. 
Dit onderzoek wordt een onderdeel van de bestuursopdracht "Stationsomgeving Holten", die op dit moment wordt 
voorbereid. 
 
Oorsprong activiteit 
Amendement 

Amendement: Reservering incidentele middelen - VOLTOOID - 
Amendement 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 8 november 2024, 
Overwegende dat: 
• er voldoende incidentele middelen zijn; 
• de raad met incidentele middelen een structureel maatschappelijk effect wil creëren; 
• de algemene reserve voldoende ruimte biedt voor incidentele uitgaven; 
• deze worden ingezet voor ambities en uitdagingen op het terrein van zorg 
armoedebestrijding, preventie en veiligheid ten behoeve van het welzijn van onze 
inwoners; 
 
Besluit: 
• een reserve op te nemen van € 800.000 waaraan de raad in gezamenlijkheid bij de 
kadernota invulling geeft, 
• dit bedrag ten taste van algemene reserve te brengen  
 
Hoe staat het met de planning? 
Amendement is uitgevoerd. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Amendement 

Motie bouwstenen voor gezinnen en integraal jeugdbeleid - VOLTOOID - 
Motie: 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 7 juli 2023, 
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Overwegende dat: 
- Gezinnen van grote waarde zijn voor de samenleving. 
- Het gezin een plaats moet zijn, waarin kinderen goed en veilig kunnen opgroeien. 
- Gezinnen in de huidige samenleving onder toenemende druk komen to staan. 
- Verschillende gezinnen in de gemeente Rijssen-Holten to maken hebben met 
enkelvoudige of complexe opvoedvragen. 
- Er in Rijssen-Holten een toename to zien is in het beroep op de jeugdhulp en de 
complexiteit van hulpvragen. 
- De hervormingsagenda Jeugd inzet op ouderschap versterken, problemen in de context 
van het gezin oppakken en een integrate aanpak. 
 
Verzoekt het college: 
- De bouwstenen voor gezinnen Rijssen-Holten waar mogelijk en toepasbaar to 
verwerken in het lokale beleid. 
- In 2024 to komen met een terugkoppeling richting de gemeenteraad waarin aangegeven 
wordt hoe de bouwstenen voor gezinnen zijn verwerkt in het lokale beleid.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Het belang van goed functionerende gezinnen in onze lokale gemeenschap onderschrijven we van harte. De indeling 
van de bouwstenen als zodanig herkennen wij niet, maar de inhoud uiteraard wel. Er gebeurt al heel veel op de 
verschillende bouwstenen. Daarnaast is er het nodige in ontwikkeling, bijvoorbeeld ten aanzien van de ondersteuning 
van gezinnen (en inwoners) rondom de armoedegrens en de echtscheidingsaanpak. De beleidsformatie op jeugd is 
uitgebreid, wat ons de kans geeft om nog meer te investeren in de preventieve aanpak en het aanbod op het terrein 
van jeugd en gezin. Ook wordt er ingezet op verdere optimalisatie en samenwerking. Het verzoek is afgehandeld: eind 
2024 is uw raad middels een raadsbrief geïnformeerd over de stappen die zijn en worden gezet.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Motie 

Motie Centrum Holten - VOLTOOID - 
Motie: 
De Raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 10 november 2023 
Overwegende dat: 
- in het centrum van Holten de komende jaren een grote transformatie aan de gang is; 
- deze gepaard zal gaan met sloop- en bouwactiviteiten die onvermijdelijk tot overlast leiden; 
- het een zorgpunt is dat hierdoor het bezoek van inwoners, passanten en toeristen aan het 
centrum afneemt; 
- met een gezamenlijke inspanning van de gemeente, de HHV, ondernemers, horeca en 
andere participanten creatieve acties kunnen worden ontwikkeld waardoor het centrum van 
Holten tijdens in deze overbruggingsfase toch aantrekkelijk blijft. 
 
Verzoekt het college: 
om samen met de Holtense Handels Vereniging, ondernemers, horeca, centrumbewoners en 
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andere participanten een actieplan op te zetten dat er toe bijdraagt dat het centrum van Holten 
ook tijdens de bouwactiviteiten aantrekkelijk blijft voor inwoners, toeristen en passanten.  
 
Hoe staat het met de planning? 
De Dorpsstraat is versmald en plantenvakken zijn gerealiseerd. De markt verhuist naar verwachting vrijdag 28 maart 
naar het Zwartepad, daarna kunnen er fietslaadpunten op Smidsbelt worden toegevoegd. In overleg met Ten Have, 
HHV en gemeente worden er op de bouwhekken langs het terrein van de AH foto’s gehangen van de bevrijding en 
plantenbakken langs de hekken geplaatst. Er vindt in de dagelijkse werkzaamheden regelmatig afstemming met het 
bestuur van HHV en met ondernemers uit het centrum van Holten plaats. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
 

Motie renovatie zwembad Twenhaarsveld - VOLTOOID - 
Motie: 
De gemeenteraad van Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 7 juli 2023 
 
Constaterende dat: 
-  Rijssen-Holten met de opening van het nieuwe zwembad De Koerbelt een geweldig nieuw binnenzwembad heeft 
gekregen inclusief een spraypark buiten; 
- het huidige buitenzwembad van De Koerbelt volledig gerenoveerd wordt; 
- met het nieuwe Zwembad De Koerbelt de kern Rijssen een toekomstbestendig zwembad heeft, maar geen recreatief 
buitenbad voor de kleintjes heeft; 
- zwembaden bijdragen een sport en beweging voor onze inwoners; 
- zwembad Twenhaarsveld ruim vijftig jaar oud is en de afgelopen jaren problemen heeft 
gehad met betrekking tot de installaties. 
 
Overwegende dat: 
- zwembaden ook een recreatieve functie vervullen voor zowel onze eigen inwoners als toeristen van buiten onze 
gemeente; 
- een aantrekkelijk zwembad met goede faciliteiten bijdraagt een het financieel exploitabel houden van het bad; 
- de gemeente haar eigen gebouwen en daarmee ook het zwembad verder wil verduurzamen. 
Verzoekt het college:  
om op korte termijn onderzoek te verrichten en met voorstellen richting de raad te komen om daar waar nodig 
zwembad Twenhaarsveld te renoveren, waar mogelijk een kwaliteitsimpuls door te voeren en in te zetten op een 
versnelde verduurzaming waardoor ook Zwembad Twenhaarsveld voor de komende jaren toekomstbestendig is. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het onderzoek naar de mogelijkheden tot het verder verduurzamen van zwembad Twenhaarsveld is afgerond. 
Uitkomsten zijn Q3 2024 gecommuniceerd richting de gemeenteraad.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Motie 
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Motie Trots op onze gemeente 
Motie: 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 7 juli 2023, 
Constaterende dat: 
de Nederlandse driekleur en een Rijssen-Holten vlag (Haar het bovenstaande voorbeeld)belangrijke symbolen zijn 
van onze identiteit; er evenwel nog geen officiële vlag is van de gemeente Rijssen-Holten; 
Overwegende dat: 
• de Nederlandse vlag inmiddels in onze raadszaal een permanente en prominente plek heeft gekregen; 
• het coalitieakkoord aangeeft dat het belangrijk is om de geschiedenis en identiteit van onze gemeente te bewaren. 
Van mening is dat: 
• de Nederlandse driekleur en een officiële vlag van Rijssen-Holten als symbolen van ons land, onze gemeente en de 
eenheid daarvan; 
• dit helemaal past in de oproep van de burgemeester dat `de Rijssen-Holtenaar trotser moet worden op zijn stad en 
dorp'; 
Verzoekt het college: 
• om een vlag van Rijssen - Holten te ontwerpen; 
• de benodigde kosten daarvan mee te nemen bij de najaarsnota 2023. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De uitwerking van de motie wordt meegenomen bij de uitwerking van het Verhaal van Rijssen-Holten, zodat het in een 
keer goed is geregeld. Momenteel wordt gewerkt aan de nieuwe huisstijl. Uitwerking ligt op planning. Eindresultaat 
wordt gepresenteerd op de nieuwjaarsbijeenkomst van 6 januari 2026. 
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Medio 2025 is herijking van de huisstijl onderwerp van bespreking. Dit is een belangrijke stimulans voor de motie vlag. 
 
Oorsprong activiteit 
Motie 

Motie vreemd ad orde vd dag,  fietspad tussen Markeloseweg en Casparus B.J. Landweerlaan 
Motie: 
Onderwerp: Afronding buitenste fietsring Rijssen 
 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 25 januari 2024, 
 
constaterende dat: 
• berichtgeving in de plaatselijk media (Hart van Rijssen-Holten d.d. 30 december 2023) suggereert dat het college, 
onder meet vanwege weerstand uit de buurt, voornemens is het oorspronkelijke traject door het bos achter de 
Dennenlaan te verleggen Haar de Dennenlaan zelf, en deze straat te veranderen in een fietsstraat; 
• er in de buitenste fietsring van Rijssen een schakel ontbreekt tussen de Markeloseweg en de Casparus B.J. 
Landweerlaan zoals ook beschreven in het: "hoofdlijnen ontwerp verkeerstructuren Opbroek en omgeving 2017" en in 
de Fietsvisie Rijssen-Holten 2013-2020; 
• de aanleg van deze schakel de buitenste (secundaire) fietsring compleet maakt en zorgt voor een goede onderlinge 
verbinding van wijken en sportpark; 
• de noodzaak van realisatie van deze schakel alleen maar groter is geworden, nu de wijk Opbroek al deels 
gerealiseerd is, en de wijk snel verder groeit; 
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overwegende dat: 
• het traject door het bos achter de Dennenlaan de meest logische routering is; 
• de benodigde gronden eigendom van de gemeente zijn; 
draagt het college op: 
• de ontbrekende schakel in de buitenste fietsring van Rijssen tussen de Markeloseweg en de Casparus B.J. 
Landweerlaan te realiseren middels de aanleg van een fietspad door het bos achter de Dennenlaan, waarbij samen 
met de buurt wordt gezocht Haar een zo goed mogelijke inpassing van het fietspad.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Voorbereiding 2023/2024. Het ontwerpplan voor de fietsverbinding langs de bosrand heeft ter inzage gelegen. Vanuit 
de ter inzage legging is door enkele bewoners van de bosrand een alternatief aangedragen. Het gaat hierbij om een 
fietsverbinding door het bos in plaats van een fietsverbinding langs de bosrand. Dit alternatief wordt eerst besproken 
met de indieners en en vervolgens voorgelegd aan de overige bosrandbewoners  om het draagvlak te peilen. Het 
alternatief geeft (indien mogelijk) invulling aan de motie, namelijk het aanleggen van een fietspad door het bos met 
buurtparticipatie. 
Update 4-11-2024; Samen met de bewoners Dennenlaan en portefeuillehouder afgesproken om 3 alternatieven 
verder te onderzoeken en af te wegen. 
Update 17-3-2025: Samen met de bosrandbewoners Dennenlaan gekomen tot een alternatief voor de fietsverbinding 
tussen de Markeloseweg en de Schapendijk. Het gaat om een fietspad door het bos in plaats van een fietspad langs 
de achterkant van de percelen van de bosrandbewoners.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Update 17-3-2025:  Het alternatief wordt verder uitgewerkt en getoetst op haalbaarheid. Met name het aspect natuur 
is een belangrijke factor. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Motie 

Motie zoekgebieden - VOLTOOID - 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 29 juni 2023, 
constaterende dat: 
• op 21 juni 2023 door de Provinciale Staten van Overijssel de motie'Grip op Wind' is aangenomen; 
• de Gedeputeerde Staten van Overijssel hebben aangegeven op basis van deze motie te komen met een 
beleidsaanpassing; 
• deze motie en de daaropvolgende beleidsaanpassing grote gevolgen hebben voor initiatieven voor de 
(grootschalige) opwek van energie met windturbines, maar dat op dit moment nog niet duidelijk en daarom niet te 
overzien is wat de consequenties zijn van deze beleidswijziging; 
• derhalve zowel het College van B&W als de Raad van Rijssen-Holten op dit moment niet in staat zijn om een 
gefundeerd en weloverwogen besluit te nemen omtrent het al dan niet aanwijzen van zoekgebieden en het vaststellen 
van (een daaraan gekoppeld) windbeleid; 
overwegende dat: 
• door de Provincie het zeer dringende advies is gegeven om (alsnog) zoekgebieden vast te stellen; 
• het aanwijzen van zoekgebieden op dit moment een van weinige mogelijkheden lijkt om als gemeente nog enigszins 
de regie te behouden; 
• de motie'Grip op Wind' voorsorteert op clustering van windturbines in de gebieden zoals opgenomen in het 
(provinciaal) Fundament voor de nieuwe Omgevingsvisie; 
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verzoekt het college om: 
 
bij de Provincie Overijssel uitstel te vragen tot 1 januari 2024 voor het aanwijzen van zoekgebieden en het vaststellen 
van windbeleid, onder het uitspreken van de intentie om voor deze datum: 
o in goed overleg met buurgemeenten, te komen tot het aanwijzen van (een) zoekgebied(en) voor de (grootschalige) 
opwek van windenergie; 
o een windbeleid vast te stellen dat op deze zoekgebieden is toegespitst, en waarin de voorgenomen (provinciale en 
landelijke) beleidswijzigingen kunnen worden meegenomen; 
 
op basis van bovenstaande, bij de Provincie Overijssel uitstel te vragen tot 1 januari 2024 met betrekking tot het in 
behandeling nemen van aanvragen voor de realisatie van één of meerdere windturbines (zowel <5 MW als ≥5 MW) in 
onze gemeente; 
 
Hoe staat het met de planning? 
Gereed.  
Programmeringsafspraken zijn eind 2024 getekend. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Is niet meer aan de orde. 
 
Oorsprong activiteit 
Motie 

Motie: Actief grondbeleid binnen de kernen 
De Raad van de gemeente Rijssen-Holten, in vergadering bijeen op 12 juli 2024, 
 
Constaterende dat: 
- vrijwel alle ontwikkelingen binnen de kernen wordt opgepakt en ingevuld door ontwikkelaars; 
- dit betekent dat alle ontwikkelingen moeten voldoen aan de woonvisievoorwaarden en de kleinere ontwikkelingen 
vrijwel altijd in de duurdere segmenten worden ingevuld; 
- bij deze ontwikkelingen de sociale huur vrijwel nooit aan de orde is; 
 
Overwegende dat; 
- De behoefte aan sociale huurwoningen en kleinere, goedkopere woningen/appartementen steeds groter wordt; 
- er een aantal bedrijven/ondernemingen zijn, die in de loop der jaren, door uitbreiding van woonwijken, op minder 
wenselijke locaties gesitueerd zijn; 
- overwogen kan worden deze bedrijven/ondernemingen te verplaatsen; 
 
Roept het college op: 
actief, binnen de kernen, op zoek te gaan/in gesprek te gaan met bedrijven/ondernemingen die op minder wenselijke 
locaties zitten, met als doel deze locaties te ontwikkelen in samenwerking met ontwikkelaars/bouwbedrijven, specifiek 
voor sociale huurwoningen en goedkopere koopwoningen/appartementen.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Het de bedoeling dat hier de komende twee jaar aan gewerkt wordt. Hiervoor is een bestuursopdracht gemaakt. De 
globale aanpak is als volgt: 
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• Gesprekken met eigenaren 
• Massastudie inclusief globaal programma per locatie 
• Beoordelen of de gezamenlijke locaties voldoende massa hebben voor toepassing van de 30-40-30 verhouding 
• Globale financiële verkenning op basis van programma en kengetallen 
• Onderzoek mogelijkheden subsidies 
• Geïnteresseerde eigenaren in contact brengen met lokale ontwikkelaars. Eventueel vooraf interesse lokale 
projectontwikkelaars peilen 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Alle locaties uit de Nota verkenning inbreidingslocaties zijn eind 2026 beoordeeld. Waar mogelijk zijn er plannen 
opgesteld om tot invulling van locaties te komen. De doelen van de Nota zijn daarmee uitgewerkt en de Nota kan als 
beleidsdocument worden ingetrokken. 
Omdat de gemeente slechts faciliteert en stimuleert, zijn er geen risico's te benoemen. Wel kan incidenteel een 
bijdrage worden gevraagd voor het afdekken van een onrendabele top op de grondexploitatie.  Dit heeft o.a. te maken 
met het woningbouwprogramma (uitgangspunt motie is sociale huur en goedkopere koopwoningen). 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Motie 

Motie: Actualisering welstandsbeleid 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 6 maart 2025, Overwegende dat: 
 
• de raad van de gemeente Rijssen-Holten op 15 december 2011 de welstandsnota (algemeen deel en 
gebiedsgerichte criteria) heeft vastgesteld; 
• het welstandsbeleid er op gericht is dat "Oude en nieuwe gebouwen, in al hun verscheidenheid, met elkaar het 
aanzien en daarmee de welstand van de gemeente Rijssen-Holten vormen. De gemeente wil zorgvuldig omgaan met 
de bebouwing en de openbare ruimte. Zij wil ook haar burgers inspireren en stimuleren zorgvuldig om te gaan met 
(verbouwingen aan) hun gebouwde eigendommen." 
• de stadsbouwmeester bouwaanvragen toetst aan het welstandsbeleid; 
• bij verschillende ontwikkelingen nadrukkelijk vragen gesteld worden bij de toepassing van het welstandsbeleid en de 
toetsing aan dat beleid door de welstandscommissie en/of de stadsbouwmeester; 
• het thans geldende welstandsbeleid 'enigszins' gedateerd is, 
• de komst van de Omgevingswet ervoor zorgt dat gemeenten hun huidige invulling van de welstandstoets tegen het 
licht kunnen houden omdat het welstandsbeleid deel uitmaakt van het omgevingsplan; 
Verzoekt het college: 
1. een voorstel tot actualisering van het welstandsbeleid (algemeen deel en de gebiedsgerichte criteria voor de 
gemeente Rijssen-Holten) voor te bereiden en de raad hierbij intensief te betrekken; 
2. daarbij expliciet het proces van toetsing aan het welstandsbeleid door de welstandscommissie en/of 
stadsbouwmeester te betrekken; 
3. een geactualiseerd welstandsbeleid uiterlijk in december 2025 ter vaststelling aan te bieden aan de raad. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Wij presenteren later dit jaar een aanpak met planning over het nieuw op te stellen welstandsbeleid binnen de transitie 
naar omgevingsvisie en omgevingsplannen. Hierbij zal ook aandacht uitgaan naar inspiratie vanuit andere gemeenten 
en hoe we de raad gaan betrekken bij het opstellen en vormgeven van dit beleid.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
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Oorsprong activiteit 
Motie 

Motie: Energielening en Energie verzilverlening (SVn) 
Motie: 
Sinds mei 2023 biedt de gemeente voor haar inwoners de SVn-Energielening en SVn-Energieverzilverlening (voor 
oudere huizenbezitters met voldoende overwaarde) aan. 
Deze leningen zijn bedoeld voor het verduurzamen van woningen en dragen zo bij aan onze duurzaamheidsambities. 
Speciaal voor mensen met een laag inkomen bestaat een 0%-rente variant. 
Voor de periode 2023 – 2025 zijn middelen beschikbaar gesteld; zowel voor de leningen als de structurele lasten. 
Voor de jaren daarna moet de dekking nog geregeld worden. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Er zijn vooraf geen doelen gesteld  over het aantal leningen. Er is vooraf wel een leenbedrag  van € 1 miljoen per jaar 
begroot.  Sinds de start  in mei 2023 zijn 85 leningen afgesloten. (t/m maart 2025). In totaal is er ruim € 2 miljoen 
verleend. Dus dat is inderdaad ongeveer € 1 miljoen per jaar. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Er is  een leensom van € 3 miljoen toegekend voor de periode 2023-2025. De verduurzaming van huizen zal echter 
nog niet klaar zijn eind 2025. De energielening van de gemeente werkt als een revolverend fonds. Maar gezien de 
leentermijn van 10 of 15 jaar, zal na 2025 een groot deel van uitstaande leningen nog niet afbetaald zijn. Zonder 
aanvullend budget kunnen we  na 2025 geen nieuwe energieleningen verstrekken. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024,Motie 

Motie: Fietspad Willem Alexanderlaan 
Motie 
 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten, in vergadering bijeen op 8 november 2024, 
Constaterende dat: 
• in de uitvoeringsagenda mobiliteit het voornemen is opgenomen de Welleweg als een fietsstraat in te richten. 
Overwegende dat: 
• een vrij liggend fietspad veiliger is dan een fietsstraat; 
• de Prins Willem-Alexanderlaan hetzelfde traject bedient; 
• deze weg nu grotendeels voetpad is en daar ruimte is voor een fietspad; 
• deze weg aansluiting heeft op de Keizersdijk, het fietspad wat Braakmanslanden zuid en de toekomstige wijk de 
Banis ontsluit; 
• de Welleweg voor het autoverkeer als ontsluiting van de Braakmanslanden zuid en de toekomstige wijk de Banis 
richting het centrum een belangrijke functie vervult. 
Verzoekt het college: 
• de Welleweg niet in te richten als fietsstraat en daarvoor in de plaats van Prins Willem-Alexanderlaan een vrij liggend 
fiets- en voetpad te maken; 
• de kapitaallasten (€ 15.000,-) van deze investering, ad € 200.000,-, ten taste te brengen van het structurele 
perspectief.  
 
Hoe staat het met de planning? 
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Onderzoek is in uitvoering door Goudappel. Eerste conceptrapport is besproken. Onderzoekskosten vallen binnen de 
geraamde € 15.000. Ambtelijk advies wordt geformuleerd waarna een raadsbrief volgt. Deze wordt naar verwachting 
begin juni aangeboden, inclusief het definitieve onderzoeksrapport. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Onderzoek is afgerond en het conceptrapport is retour naar Goudappel met de nodige verbeterpunten. Het onderzoek 
zelf heeft geen risico’s. Realisatie van het voorgestelde (resultaten onderzoek) leidt tot vele malen hoge 
investeringskosten. Conclusies en aanbevelingen volgen in ambtelijk advies.  
 
Oorsprong activiteit 
Motie 

Motie: Inventarisatie haalbaarheid aula in Rijssen 
Motie: 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 12 juli 2024, 
Constaterende dat: 
• de aula die door Monuta is verkocht is gekocht door investeerders en geen dienst meer doet voor 
uitvaartplechtigheden; 
• dit door veel inwoners als een groot gemis wordt ervaren; 
• alternatieve locaties, zoals horeca, veelal andere functies hebben die niet goed samen gaan met de beoogde 
functie. 
Overwegende dat: 

 er een ruimte dient te zijn waar ook niet kerkelijk gebonden inwoners gebruik van kunnen maken; 
 een neutrale locatie meer ruimte geeft aan nabestaanden om een uitvaartplechtigheid in te vullen zoals zij dat 

graag willen, 
Verzoekt het college: 
1. te inventariseren of er maatschappelijke initiatieven ten behoeve van het realiseren van een aula, bij voorkeur in de 
nabijheid van de begraafplaats het Lentfert in Rijssen, zijn; 
2. te toetsen of deze maatschappelijke initiatieven behoefte hebben aan ondersteuning en in welke vorm; 
3. de uitkomsten van deze inventarisatie te presenteren voor 1 april 2025.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Middels een raadsbrief is op 26 mei de volgende informatie gedeeld:  
Het college heeft inmiddels ingestemd met een plan van aanpak om tot mogelijke invulling te komen van het 
voormalige "Monutapand". De ambtelijke werkgroep moet nog enkele punten op de i zetten om met een goed 
ruimtelijk en financieel onderbouwd stuk naar de gemeenteraad te komen.  
 
Op de themavond van 19 juni aanstaande willen we u de resultaten presenteren. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
In een brief van 27 maart 2025 is de raad op samenvattende wijze geïnformeerd over de voortgang van het proces en 
de vervolg stappen die moesten worden. 
genomen. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Motie 
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Motie: Motie vreemd inzake streekomroepen - VOLTOOID - 
Motie: 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 28 maart 2024 
Van oordeel zijnde dat: 
• de conceptkaart NLPO (Nederlandse Lokale Publieke Omroep) met de indeling van streekomroepen 
tot stand is gekomen zonderbesluitvorming/consultatie in/met de gemeenteraad van de gemeente 
Rijssen-Holten; 
• de nu aangewezen streek 18 (heel Twente), zowel qua aantal inwoners (605.000) als qua 
geografische spreiding to groot is voor een streekomroep; 
• deze indeling ook indruist tegen de gemiddelde geadviseerde norm van 220.000 inwoners per 
streekomroep; 
• door deze schaalgrootte het lokale karakter van de omroep niet kan worden gegarandeerd en zelfs 
neigt Haar een tweede regionale publieke omroep naast RTV Oost, 
• de financiering van de streekomroepen vanuit de rijksoverheid en bijdrage van de gemeenten nog 
volstrekt onduidelijk is. 
Verzoekt het college: 

 op basis van bovenstaande argumenten bij het NLPO en VNG aan te dringen op een tweedeling van Twente 
in een streekomroep Twente-Oost en een streekomroep Twente-West op basis van financiële evenredigheid.; 

 hiertoe ook in overleg te gaan met de gemeenten die vallen onder Twente-West (Almelo, Borne, 
Haaksbergen, Hof van Twente, Rijssen-Holten, Wierden en Hellendoorn) en de lokale omroep in onze 
gemeente; 

 deze motie te delen met de 14 Twentse gemeenten. 
 
Hoe staat het met de planning? 
2024: 
Op 3 juli zijn we in gesprek geweest met de NLPO, gemeente Borne en Hof van Twente. Doel vanuit de NLPO is: het 
verstevigen van de lokale journalistiek. In NL worden max. 80 streekomroepen gevormd. Twente is er daar één van. 
Maandag 11 november gesprek gehad met Radio 350.  De opdracht gegeven om een plan te maken om aan te 
sluiten bij de streekomroep maar met een locatie hier in Rijssen-Holten, zodat we lokaal gehoord worden. 
Mocht dit geen optie zijn, dan is een internetradio een alternatief.  
Vrijdag 15  november heeft er een bestuurlijk overleg plaatsgevonden. De VNG gaf hier uitleg.  
2025: 
De intreding van de nieuwe mediawet is uitgesteld en zal naar verwachting op 1 januari 2028 in treden.  
De VNG heeft op maandag 10 maart 2025 een uitleg gegeven over de financiering van de streekomroep. 
Tot 29 maart 2025 was er een mogelijkheid om via een changeboard te pleiten voor een tweedeling van de streek 
Twente.  Om dit in te dienen heeft eerst nog op 24 maart een bestuurlijk overleg plaatsgevonden.  Dit is door de lokale 
omroepen en Westtwente gemeenten ingediend. Het changeboard heeft hier negatief op geadviseerd.  
De motie is afgerond. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Meerdere gemeenten sluiten zich aan om te pleiten voor een tweedeling en ook de lokale omroepen komen in 
beweging, dat is een positieve ontwikkeling. 
  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Motie 
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Motie: Ontwikkelen locatie Kruisweg 
Motie: 
De raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op dinsdag 25 april 2023 
Constaterende dat: 
• er grote behoefte is aan woonruimte voor jongeren en ouderen; 
• vanuit de samenleving van Rijssen-Holten verschillende initiatieven worden ontplooid en ook gedeeld; 
• een van de initiatieven gericht is op de herontwikkeling van het gebied aan de Kruisweg tr Rijssen; 
• huisvesting van jongeren en ouderen in de context van modern noaberschap haar meerwaarde heeft bewezen. 
Overwegende dat: 
- huisvesting van jongeren en ouderen een belangrijk thema is in de huidige raadsperiode; 
- het ontwikkelen van betaalbare huisvesting voor ouderen en jongeren een belangrijke bijdrage levert aan de zo 
noodzakelijke doorstroming, terwijl de woningmarkt nu eigenlijk op slot zit; 
- het past bij onze gemeenschap om kansen te pakken en op die manier bij te dragen aan de oplossing van 
maatschappelijke vraagstukken. 
Draagt het college op: 
om op korte termijn te komen met voorstellen voor de herontwikkeling aan de Kruisweg voor huisvesting van jongeren 
en ouderen, zodat deze voorstellen opinierend kunnen worden besproken in de commissie grondgebied van 18 
september 2023.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Motie is afgerond. 
Verder uitwerking: 
Stedenbouwkundig plan is op hoofdlijnen afgerond en ook de provincie is middels een presentatie meegenomen in 
het plan.  De stukken worden nu digitaal gestuurd naar de provincie en dan volgt een definitief advies. De eerste 
ambtelijke indruk van de provincie was positief.  
Inmiddels is de provincie is op hoofdlijnen akkoord. 
De volgende stap is om de randvoorwaarden vanuit het stedenbouwkundige plan vast te leggen in een nota van 
uitgangspunten.  
In de tussentijd zijn/worden de onderzoeken voor het TAM-omgevingsplan uitgevoerd om dit proces ook op te 
starten.  
  
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Motie 

Motie: Programmeringsafspraken wind - VOLTOOID - 
Motie: 
De raad van de gemeente Rijssen-Holton in vergadering bijeen op 12 juli 2024, 
Gelezen: 
het voorstel van het college d.d. 28 mei 2024; 
de concept-programmeringsafspraken tussen de provincie Overijssel en het college. 
Gehoord: 
de inspreekbijdragen van inwoners; 
de verschillende gesprekken tussen provincie en gemeente. 
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Overwegende dat: 
• de aanvraag voor windmolens nabij Vletgaarsmaten direct aan de westzijde van Holten voor veel onrust onder onze 
inwoners zorgt; 
• het door de provincie voorgestelde zoekgebied te dicht op de kernen en de aangewezen uitbreidingsgebieden is 
gesitueerd; 
• realisatie van windmolens binnen het door de provincie aangewezen voorkeursgebied de ontwikkeling van onze 
locaties voor woningbouw (De Liezen in Holten en de Banis in Rijssen) en de benodigde verdere ontwikkeling van het 
bedrijventerrein Vletgaarsmaten op slot zet; 
• de raad daarom behoefte heeft om andere afspraken met de provincie te maken over de situering van de te plaatsen 
windmolens; 
Verzoek het college: 
de bijgevoegde, door de raad opgestelde, programmeringsafspraken te ondertekenen en deze ter ondertekening aan 
te bieden aan het college van Gedeputeerde Staten van Overijssel. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Gereed. 
Programmeringsafspraken zijn eind 2024 getekend. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Niet meer aan de orde. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Motie 

Motie: Spelen in de openbare ruimte grenzend aan schoolpleinen 
Motie 
De Raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 12 juli 2024, 
Overwegende dat: 
• Een beweegvriendelijke leefomgeving en spelen en bewegen in de (openbare) buitenruimte 
een belangrijk uitgangspunt in de speelvisie is; 
• Het publiekelijk gebruik van schoolpleinen in de onderwijsvisie en het IHP ook een belangrijk 
uitgangspunt is; 
• Vanuit de twee bovengenoemde uitgangspunten een integrate benadering van 
onderwijshuisvesting met de aangrenzende buitenruimte logisch en verstandig is om de 
beoogde maatschappelijke effecten to bereiken; 
• Scholen verantwoordelijk zijn voor de inrichting van het schoolplein en de gemeente voor de 
inrichting van de buitenruimte grenzend aan het schoolplein; 
• Bij twee verschillende nieuw to bouwen scholen concrete vragen en wensen Leven over de 
aansluiting van het schoolplein met de aangrenzende buitenruimte;  
  
Roept het College op: 
1. In de begroting 2025 concrete plannen op te nemen om de buitenruimte grenzend aan de 
schoolpleinen van de Haarschool in Rijssen en de Johan Frisoschool in overleg met de 
schoolbesturen aan te laten sluiten op het schoolplein conform de uitgangspunten van de 
speelvisie; 
2. Bij nieuwbouwplannen van scholen -die voortvloeien uit het IHP- in overleg met het betrokken 
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schoolbestuur de inrichting van de aangrenzende buitenruimte integraal te betrekken bij de 
plannen.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Voor wat betreft de Haarschool en de Johan Willem Friso school wordt in overleg met de schoolbesturen gekeken hoe 
deze buitenruimte het best kan aansluiten bij de schoolpleinen.  Er zijn inmiddels concrete plannen. De uitwerking 
volgt na de realisatie van de nieuwbouw. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De motie spelen in de openbare ruimte  grenzend aan schoolpleinen roept het college op om de buitenruimte 
grenzend aan schoolpleinen aan te laten sluiten op het schoolplein conform de uitgangspunten in de speelvisie nu en 
in de toekomst. 
De openbare ruimte kan niet eerder worden aangepakt dan  wanneer de oplevering van de scholen heeft 
plaatsgevonden. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Motie 

Motie: toeristenbelasting - VOLTOOID - 
Motie 
  
De Raad van de gemeente Rijssen-Holten, in vergadering bijeen op vrijdag 8 november 2024, verzoekt het college: 
 
een voorstel tot verhoging van de toeristenbelasting, tot het door het college gewenste optimale tarief, te produceren 
en voor te leggen aan de Raad in de Kadernota van zomer 2025. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Via de Kadernota 2026-2029 wordt een verhoging van de toeristenbelasting aan de raad voorgelegd. Hiermee is de 
motie afgehandeld. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Motie 

Motie: Vaststellen Chw bestemmingsplan Wonen Rijssen, Opbroek Oost -VOLTOOID - 
Tekst motie 25 mei 2023: 
Draagt het college op: 
• samen met ontwikkelaars, grondeigenaren en/of woningbouwverenigingen te onderzoeken 
wat de mogelijkheden zijn om in plan Opbroek Oost meer betaalbare woningen en 
appartementen te bouwen die in de behoefte van starters en minder kapitaalkrachtige 
doorgroeiers voorzien; 
• in het onderzoek expliciet mee te nemen in hoeverre het toestaan van hoogbouw (>13 m) in 
Opbroek-Oost bijdraagt aan de realisatie van meer sociale en goedkopere huur- en 
koopwoningen; 
• te streven naar een kwantitatief evenredig bouwprogramma in Opbroek Oost dat aansluit op 
woonvisie 2021 – 2023; 
• de raad op de hoogte te stellen van de uitkomsten van dit onderzoekstraject voordat de 
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bouwplannen in Opbroek-Oost definitief gemaakt worden, maar uiterlijk in december 2023; 
• bij gebleken behoefte, genoemde ontwikkelaars en/of woningbouwverenigingen uit te 
nodigen om een principeverzoek voor te bereiden voor een bestemmingsplanwijziging; 
• deze motie te delen met de ontwikkelaars, grondeigenaren, woningbouwverenigingen en 
andere potentieel belanghebbende partijen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De stedenbouwkundige verkenning/ontwerpend onderzoek  van Land-id, voor de mogelijkheden tot hoogbouw binnen 
de ontwikkeling gebied Opbroek Oost, is opgeleverd.  Ambtelijk zijn we bezig om de verkenning  uit te werken  naar 
een voorstel.  De gemeenteraad is via een brief op de hoogte gesteld over het afwikkelen van de motie. Op 4 
december 2024 stond de brief op de agenda van de commissie grondgebied.   
De commissie Grondgebied kon zich vinden in de beantwoording van college. De motie is daarbij afgehandeld.    
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Motie 

Motie: Veiligheid kruispunten 
Motie: 
De gemeenteraad van Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 7 juli 2023, 
Constaterende dat:  
• er met enige regelmaat ongelukken plaatsvinden op de kruispunten  Dijkerhoekseweg/Deventerweg, 
Zanddijk/Holtenstraatweg en Nijverdalseweg/Reggesingel;  
• naast materiele schade aan voertuigen en fietsen ook vaak sprake is van letsel bij de betrokken personen;  
• de veiligheid op de zojuist genoemde kruispunten onder de mast is.  
Overwegende dat:  
• kruispunten te allen tijde veilig moeten zijn ingericht om ongelukken zoveel mogelijk te voorkomen;  
• het vermoeden bestaat dat de overzichtelijkheid van het kruispunten  Dijkerhoekseweg/Deventerweg en 
Zanddijk/Holterstraatweg wordt belemmerd door de aanwezige verkeersborden en er gevaarlijke situaties ontstaan 
door het ontbreken van uitvoegstroken;  
• de hoge verkeersintensiteit op het kruispunt Nijverdalseweg/Reggesingel vraagt om een andere inrichting van de 
infrastructuur of andere passende maatregel.  
Spreekt uit:  
- dat de veiligheid op de Zanddijk/Holterstraatweg onder de maat is.  
Verzoekt het college:  
• richting de provincie Overijssel (nogmaals) aan to geven dat:  
         o de veiligheid op het kruispunten Dijkerhoekseweg/Deventerweg en Zanddijk/Holterstraatweg onder de maat is 
en op korte termijn verbeterd moet worden;  
         o aan te dringen op een reconstructie van de kruispunten waardoor de veiligheid wordt verbeterd en het aantal 
ongelukken zal afnemen;  
• de raad te informeren betreffende de reactie vanuit de provincie en de resultaten van het onderzoek.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Gesprekken met provincie lopen nog.  Kruising Nijverdalseweg-Reggesingel loopt mee in mobiliteitsvisie en 
uitvoeringsprogramma.  
 



 

56 

Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
We zijn voor 2 van de 3 kruispunten afhankelijk van de provincie.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Motie 

Motie: Verkennend onderzoek muziekonderwijs in Rijssen-Holten -VOLTOOID- 
Motie: 
Onderwerp: verkennend onderzoek muziekonderwijs in Rijssen-Holten 
De Raad van de gemeente Rijssen-Holten in vergadering bijeen op 11 november 2022 
Overwegende dat: 
- wetenschappelijke studies hebben aangetoond dat het vermogen van het kinderbrein om 
verbanden te leggen en te plannen vooruitgaan door muzikale vorming; 
de afgelopen jaren het ministerie van Onderwijs heeft ingezet op meer muziek in het 
onderwijs; 
- er momenteel meerdere aanbieders en organisaties betrokken zijn bij het 
muziekonderwijs in onze gemeente, waaronder diverse individuele muziekdocenten, de 
muziekschool Rijssen, docenten die vallen onder het Muziek Onderwijscentrum Holten, 
het initiatief "Muziekhus", de Holtense Muziekvereniging en Muziekvereniging 
Wilhelmina; 
- het wenselijk is om tot een versterking van de samenwerking en afstemming van het 
aanbod van het muziekonderwijs te komen, zodat ook op de langere termijn een divers 
aanbod van muziekonderwijs/ algemene muzikale vorming kan worden gegarandeerd; 
een versterking van de samenwerking mede kan worden gestimuleerd door gezamenlijke 
activiteiten. 
Verzoekt het college: 
1. een verkennend knelpuntenonderzoek te starten onder de verschillende aanbieders van 
muziekonderwijs in onze gemeente met het oog op verbetering in het muziekaanbod en 
versterking van de samenwerking onder de aanbieders; 
2. de uitkomsten van het onderzoek te presenteren voor 1 april 2023; 
3. bij de behandeling van de kadernota 2024 op basis van de uitkomsten van het onderzoek 
eventueel aanvullende (financiële) voorstellen te presenteren. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Afspraken over de subsidie worden vastgelegd in een budgetovereenkomst. De eerste gesprekken zijn geweest en de 
budgetovereenkomst 2025-2028 is het einde van het jaar 2024 afgerond.   
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De overeenkomst is rond. 
 
Oorsprong activiteit 
 

Motie: Versnelde uitvoering Masterplan Oosterhof 
In de komende jaren worden verschillende maatregelen genomen. Voor 2023 waren de volgende werkzaamheden 
gepland: 
Herinrichting Kasteellaan 



 

57 

Herinrichting van de Kasteellaan waarbij de verhardingen, bestaande uit asfalt en betonklinkers, worden vervangen 
door gebakken klinkers. Dit met behoud van de bomen en maatregelen om de laanstructuur herkenbaarder te maken 
zoals de beplantingen onder de laan verwijderen. Daardoor worden de visuele binding met omliggende weides 
hersteld. De huidige straatverlichting worden vervangen door klassieke armaturen passend bij een landgoed. 
Herinrichting Oosterhofweg (vanaf Parkstraat tot aan weth. H.H. Korteboslaan) 
De Oosterhofweg wordt heringericht tot laan passend bij dit landgoed. Deze ambitie staat in het inrichtingsplan De 
Oosterhof (onderdeel van het masterplan) dat de gemeenteraad als beleidsdocument heeft aangenomen in 
september van 2019. De verhardingen, bestaande uit asfalt en betonklinkers, worden vervangen door gebakken 
klinkers. Dit met behoud van de bomen en daar waar mogelijk aanplanten van bomen om de laanstructuur 
herkenbaarder te maken. De huidige straatverlichting worden vervangen door klassieke armaturen passend bij een 
landgoed. 
Herinrichting Groeneweg 
Herinrichting van de Groeneweg waarbij de verhardingen, bestaande uit asfalt, betonklinkers en puinverharding, 
worden vervangen door gebakken klinkers. Daar waar mogelijk aanplanten van bomen om de Groeneweg een 
laanstructuur te geven zoals de overige wegen van het landgoed. De huidige straatverlichting worden vervangen door 
klassieke armaturen passen bij een landgoed. 
Albertsdijk 
In de planvorming wordt Albertsdijk meegenomen. Afhankelijk de raming wordt bezien of dit meegenomen kan worden 
in de aanbesteding. 
Uitvoering verbeteren waterhuishouding en reconstructie parkeerplaats hobbyboerderij zijn in uitvoering. Uitvoering 
herinrichting lanen 2025. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Betreft omvormen van de lanen op dit landgoed de Oosterhof. Hierbij wordt de asfaltverharding gewijzigd in een 
klinkerverharding. Aan dit project wordt ook de reconstructie van de kruising Parkstraat-Oosterhofweg mee genomen. 
De voorbereiding is gestart. Uitvoering wordt verwacht in de 2e helft van 2025. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Project wordt momenteel voorbereid. Het plan voorziet naast de reconstructie van de wegen op dit landgoed ook het 
instellen van verschillende verkeersmaatregelen om de verkeersveiligheid te verbeteren.  Het plan heeft ter inzage 
gelegen en wordt binnenkort door college vast gesteld.  De beschikbare globale raming past binnen het beschikbare 
budget. 
 
Oorsprong activiteit 
 

Motie: Windturbines Vletgaarsmaten - VOLTOOID - 
motie: 
De Raad van de gemeente Rijssen-Holten, in vergadering bijeen op 21 december 2023, 
Constaterende dat: 
- de Raad door het College is geinformeerd dat een initiatiefnemer zich tot de Provincie Overijssel heeft gewend voor 
het plaatsen van windturbines in de buurt van het industrieterrein Vletgaarsmaten; 
- de Commissie Grondgebied van 2 november 2023 heeft geadviseerd de eventuele plaatsing van windturbines te 
laten aansluiten bij de A1; 
- het industrieterrein Vletgaarsmaten ruimtelijk niet aansluit bij de A1; 
Overwegende dat: 
- het College middels haar brief d.d. 16 november 2023 de Raad heeft geinformeerd dat het aanwijzen van een 
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zoekgebied geen garantie geeft dat initiatieven buiten het zoekgebied worden afgewezen; 
- het College daarnaast heeft aangegeven dat de Provincie wel rekening zal houden met een zoekgebied en 
windbeleid als de gemeente Rijssen-Holten deze vaststelt, maar dat onduidelijk is wat dit 'rekening houden' inhoudt; 
Verzoekt het College: 
- aan Gedeputeerde Staten van Overijssel over te brengen dat de Raad van Rijssen-Holten tegenstander is van 
plaatsing van windturbines in het door de initiatiefnemer beoogde gebied Vletgaarsmaten; 
-in gesprek te gaan met de initiatiefnemer voor de windturbines bij Vletgaarsmaten en in onderhandeling te treden om 
een verplaatsing van het initiatief te bereiken naar het door de raad vastgestelde zoekgebied in de Raadsvergadering 
van 21 december 2023 en het resultaat voor te leggen aan de Raad. 
 
  
 
Hoe staat het met de planning? 
Gereed.  
Programmeringsafspraken zijn eind 2024 getekend. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Niet van toepassing. 
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Motie 
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Overzicht bestaand beleid 
1. Inwoners, Organisatie en Bestuur 
Nr.  Beleidsstuk Jaar van vaststelling Herziening/evaluatie Vastgesteld door college (c) of raad (r) 
1 Besturingsfilosofie ‘Samen nieuw perspectief’ (pdf) 2009 Gaat op in herijkt Koersdocument organisatieontwikkeling c 

2 Koersdocument organisatieontwikkeling (pdf) 2022 Actueel beleid c 

3 Informatieplan 2020 (pdf) 2021 Actueel beleid c 

4 Organisatiebesluit (pdf) 2017 2025 c 

5 Inkoop- en aanbestedingsbeleid 2020 (pdf) 2020 Actueel beleid c 

6 Strategische visie 2010-2030, herijking 2021 (pdf) 2021 2025 r 

7 Visie samenwerken met en voor de inwoners (pdf) 2024 Actueel beleid   
 
2. Jongeren en Onderwijs 

Nr. Beleidsstuk 
Jaar van 

vaststelling 
Herziening/evaluatie 

Vastgesteld door 
college (c) of raad (r) 

1 
Startnotitie Centrum Jeugd en Gezin 

Herziening onderdeel Loes (pdf) 2020 Actueel beleid c 

2 
Realisatieplan Centrum Jeugd en 
Gezin (loket/lokaal) (pdf) 

2010 Actueel beleid c 

3 
Integraal Realisatie Programma 
Centrum Jeugd en Gezin (regionaal) 
(pdf) 

2010 Actueel beleid c 

4 
Startnotitie transitie jeugdzorg Twente 
(pdf) 

2011 Actueel beleid r 

5 
Visienota Transformatie jeugdzorg 
Twente (pdf) 

2013 Actueel beleid r 

6 
Nota “Samenwerken aan jeugdzorg in 
Twente” (pdf) 

2013 Actueel beleid r 

7 
Nota “positionering regionale 
jeugdhulptaken” (pdf) 

2014 Actueel beleid r 

8 
Beleidsnota ‘ Op naar het nieuwe 
product VVE’ (pdf) 

2019 2026 r 

9 Beleidsplan Jeugdzorg (pdf) 2017 Actueel beleid r 

10 Adviesnota verslavingspreventie (pdf) 2023 Actueel beleid c 

https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Besturingsfilosofie_samen_nieuw_perspectief.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/09/5-ambities.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Informatieplan_2020.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/07/Organisatiebesluit-2017.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Inkoop_en_aanbestedingsbeleid_2020.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/10/Strategische-visie-2010-2030-herijking-2021.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2024/05/Visie-Samenwerken-met-en-voor-de-inwoners.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Startnotitie_Centrum_Jeugd_en_Gezin_herziening_onderdeel_Loes.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Startnotitie_Centrum_Jeugd_en_Gezin_herziening_onderdeel_Loes.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Realisatieplan_Centrum_Jeugd_en_Gezin_loket-lokaal.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Realisatieplan_Centrum_Jeugd_en_Gezin_loket-lokaal.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integraal_Realisatieprogramma_Centrum_Jeugd_en_Gezin_regionaal.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integraal_Realisatieprogramma_Centrum_Jeugd_en_Gezin_regionaal.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integraal_Realisatieprogramma_Centrum_Jeugd_en_Gezin_regionaal.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Startnotitie_Transitie_Jeugdzorg_Twente.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Startnotitie_Transitie_Jeugdzorg_Twente.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Visienota_Transformatie_jeugdzorg_Twente.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Visienota_Transformatie_jeugdzorg_Twente.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Nota_Samenwerken_aan_jeugdzorg_in_Twente.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Nota_Samenwerken_aan_jeugdzorg_in_Twente.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Nota_positionering_regionale_jeugdhulptaken.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Nota_positionering_regionale_jeugdhulptaken.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Beleidsota_op_naar_het_nieuwe_product_VVE.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Beleidsota_op_naar_het_nieuwe_product_VVE.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Beleidsplan_Jeugdzorg.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2024/05/Advies-verslavingspreventie-Rijssen-Holten-22-februari-2024.pdf
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11 
Visie jeugd- en jongerenwerk 
gemeente Rijssen-Holten 2020-2025 
(pdf) 

2020 2025 r 

12 
Integraal Huisvestingsplan Onderwijs 
(pdf) 

2020 Periodiek   

 
3. Samen Zorgen 

Nr. Beleidsstuk 
Jaar van 

vaststelling 
Herziening/evaluatie 

Vastgesteld door 
College (c) of 

Raad (r) 

1 
Visiedocument 
‘Cliëntondersteuning in 
Rijssen-Holten’ (pdf) 

2015 Actueel beleid r 

2 

Nota Publieke gezondheid 
(pdf) 
Evaluatie en herijking nota 
Publieke Gezondheid (pdf) 

2017 
2023 

Actueel beleid r 

3 
Integratienota blijven = 
meedoen 2017-2019 (pdf) 

2017 
Wordt/is meegenomen met de 
implementatie Wet Inburgering 

r 

4 
Beleidsplan Jeugdhulp en 
Wmo 2017 (pdf) 

2017 Actueel beleid r 

5 
Startdocument integrale 
toegang (pdf) 

2019 Actueel beleid c 

6 
Nota/actieplan een tegen 
eenzaamheid Rijssen-Holten 
(pdf) 

2019 Actueel beleid c 

7 
Beleidsnota vrijwilligers- en 
mantelzorgbeleid (pdf) 

2022 Actueel beleid r 

8 Woonzorgvisie 2030 (pdf) 2022 
Gaat op in 

Volkshuisvestingsprogramma 
(onderdeel Omgevingsplan) 

r 

 

https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/04/Visie_jeugd-en_jongerenwerk_gemeente_Rijssen-Holten_2020-2025.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/04/Visie_jeugd-en_jongerenwerk_gemeente_Rijssen-Holten_2020-2025.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/04/Visie_jeugd-en_jongerenwerk_gemeente_Rijssen-Holten_2020-2025.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integraal-huisvestingsplan_onderwijs.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integraal-huisvestingsplan_onderwijs.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Visiedocument-_Clientondersteuning_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Visiedocument-_Clientondersteuning_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Visiedocument-_Clientondersteuning_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Nota_Publieke_Gezondheid.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Nota_Publieke_Gezondheid.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Evaluatie-en-herijking-Nota-PG-Rijssen-Holten-2022.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Evaluatie-en-herijking-Nota-PG-Rijssen-Holten-2022.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integratienota_BlijvenMeedoen_2017-2019.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integratienota_BlijvenMeedoen_2017-2019.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Beleidsplan_Jeugdhulp_en_Wmo_2017.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Beleidsplan_Jeugdhulp_en_Wmo_2017.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Startdocument_Integrale_toegang.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Startdocument_Integrale_toegang.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Nota-Actieplan_een_tegen_eenzaamheid_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Nota-Actieplan_een_tegen_eenzaamheid_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Nota-Actieplan_een_tegen_eenzaamheid_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Beleidsnota-vrijwilligers-en-mantelzorgbeleid-2022-versie-DEF.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Beleidsnota-vrijwilligers-en-mantelzorgbeleid-2022-versie-DEF.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Woonzorgvisie-2030-gemeente-Rijssen-Holten-college-oktober-2022.pdf
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4. Cultuur en Sport 

Nr. Beleidsstuk 
Jaar van 

vaststelling 
Herziening/evaluatie 

Vastgesteld door 
College (c) of 

Raad (r) 

1 
Algemene subsidieverordening 
gemeente Rijssen-Holten 2016 
(HTML) 

2016 Actueel beleid r 

2 Cultuurnota (pdf) 2024 Actueel beleid r 

3 
Herijking ruimtelijk 
Erfgoedbeleid Rijssen - Holten 
(pdf) 

2023 Actueel beleid r 

4 Sportvisie 2020 (pdf) 2020 Actueel beleid r 

5 
Lokaal sportakkoord Rijssen-
Holten (pdf) 

2020 
Wordt samen met 

preventieakkoord opgepakt 
samen met ' Op Je Best' 

c 

 
5. Ondernemen en Werk 

beleidsstuk 
jaar van 
vaststelling 

Herziening/evaluatie 
Vastgesteld door 
college (c) of raad 
(r) 

1.    Structuurvisie centrum Holten (pdf) 2006 
Gaat op in 
Omgevingsvisie 

r 

2.    Detailhandel op het bedrijventerrein (pdf) 2008 
Gaat op in 
Omgevingsvisie 

r 

3.    Structuurvisie Centrum Rijssen 2025 
(SCR2025) (pdf) 

2016 
Gaat op in 
Omgevingsvisie 

r 

4.    Inrichting en organisatieplan lokale 
uitvoering Wsw en re-integratie (pdf) 

2020 
Gaat op in 
Omgevingsvisie 

c 

5.    Beleidsplan armoede en schulden 2022 Actueel beleid r 

https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR395085/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR395085/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR395085/1
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2025/05/Cultuur-Visie.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Herijking-ruimtelijk-Erfgoedbeleid-Rijssen-Holten-voor-vaststelling-def.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Herijking-ruimtelijk-Erfgoedbeleid-Rijssen-Holten-voor-vaststelling-def.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Herijking-ruimtelijk-Erfgoedbeleid-Rijssen-Holten-voor-vaststelling-def.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/05/Sportvisie-Rijssen-Holten-2020.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Lokaal_sportakkoord_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Lokaal_sportakkoord_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurvisie_centrum_Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Detailhandel_op_het_bedrijventerrein.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurvisie_Centrum_Rijssen_2025_SCR2025.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurvisie_Centrum_Rijssen_2025_SCR2025.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Inrichting_organisatieplan_lokale_uitvoering_Wsw_en-reintegratie.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Inrichting_organisatieplan_lokale_uitvoering_Wsw_en-reintegratie.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/09/Beleidsplan-Armoede-en-Schulden.pdf
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Integratie van bestaand beleid  
Binnen het overzicht van bestaand beleid – van de programma’s Economie & Werk, Wonen, Recreëren & Veiligheid 
en Wijken – ontbreekt een herzieningsdatum. Deze documenten worden niet los geactualiseerd, maar gefaseerd 
geïntegreerd in de instrumenten van de Omgevingswet. 
Vertaling naar visie, programma en plan 
Allereerst vormen de Omgevingsvisie, de Omgevingsprogramma’s en het Omgevingsplan gezamenlijk de 
doorvertaling van bestaand beleid. De Omgevingsvisie legt vóór 1 januari 2027 de strategische hoofdlijnen vast, 
waarna Omgevingsprogramma’s de uitvoeringsmaatregelen, termijnen en verantwoordelijkheden beschrijven. Het 
Omgevingsplan sluit hierop aan met alle juridisch bindende regels, opgebouwd uit een tijdelijk deel en een definitief 
deel dat uiterlijk eind 2031 gefaseerd wordt ingevoerd. 
Gefaseerde overgang, bouwstenen en voorrangsbepalingen 
Omdat intrekking van bestaande beleidsstukken pas kan zodra de nieuwe instrumenten operationeel zijn, blijven deze 
tijdens de overgangsperiode gehandhaafd. Overgangsbepalingen in de Invoeringswet regelen de fasering van 
omzetten en intrekken. Voorrangsbepalingen geven daarbij aan dat bij tegenstrijdigheid het instrument onder de 
Omgevingswet leidend is. 
Bij beleidsrijke integratiemomenten kunnen thematische bouwstenen dienen als ondersteunend hulpmiddel. Deze 
bouwstenen clusteren per thema de relevante opgaven en uitgangspunten en versnellen zo de insluiting van 
complexe beleidsinhouden in visie, programma of plan. 
Voor elk bestaand beleidsstuk wordt per fase/besluit beoordeeld wanneer intrekking mogelijk is, zodat zowel lopende 
projecten als nieuwe initiatieven zoveel als mogelijk ongestoord doorgaan en de afbouw van oude kaders zorgvuldig, 
transparant en juridisch robuust verloopt. 
 
6. Wonen, Recreëren en Veiligheid 
Wonen 

beleidsstuk 
Jaar van 
vaststelling 

Herziening/evaluatie 

Vastgesteld door 
college (c) 
burgemeester (b)  of 
raad (r) 

1.    Structuurplan De Liesen 
(pdf) 

2007 Gaat op in de Omgevingsvisie r 

2.    Structuurvisie Het 
Opbroek (pdf) 

2020 Is opgenomen in de Omgevingsvisie r 

3.    Structuurvisie Rijssen-
Holten (pdf) 

2012 Wordt Omgevingsvisie  r 

4.    Welstandsnota Rijssen-
Holten (HTML) 
(Holten kern en wonen, 
Rijssen wonen, Rijssen kern, 
Rijssen bedrijven) 

2012/2013 
Gaat op in het Omgevingsplan. Wordt in 
2025 opgepakt, herziening 2026 e.v. 

r 

https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurplan_De_Liesen.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurplan_De_Liesen.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/structuurvisie_Het_Opbroek.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/structuurvisie_Het_Opbroek.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurvisie_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurvisie_Rijssen-Holten.pdf
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR292638/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR292638/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR293108/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR292658/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR293098/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR293100/1
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5.    Nota inbreidingsbeleid 
(HTML) 

2014 
Eindigt met uitwerking bestuursopdracht 
afronding inbreidingslocaties 

r 

6.    Gebiedsvisie 
Stokmansveld (pdf) 

2014 Actueel beleid r 

7.    Structuurvisie Centrum 
Rijssen 2025 (SCR2025) 
(pdf) 

2016 Gaat op in Omgevingsvisie r 

8.    Woonvisie 2021 t/m 
2023 (pdf) 

2021 
Gaat op in 
Volkshuisvestingsprogramma 
(onderdeel Omgevingsplan) 

r 

9.    Woningbouw 2017-2021 
(pdf) 

2021 
Gaat op in 
Volkshuisvestingsprogramma 
(onderdeel Omgevingsplan) 

r 

10. Nota Grondbeleid (pdf) 2023 Actueel beleid r 

      
Recreëren 

beleidsstuk 
Jaar van 
vaststelling 

Herziening/evaluatie 

Vastgesteld door 
college (c) 
burgemeester 
(b)  of raad (r) 

11.    Landschapsontwikkelingsplan (deel 1 
gebiedsbeschrijving (pdf), deel 2 gebiedsvisie 
(pdf), deel 3 projectenbundel (pdf), kaart 
deelgebieden (pdf), visiekaart A3 (pdf))  

2008 
Gaat op in 
Omgevingsvisie 

r 

12.    Ruimtelijke horecavisie Rijssen-Holten 
2021 (pdf) 

2021 Actueel beleid r 

13.    Holten Hogerop/Heerlijk Holten 
beleidsvisie (pdf) 

2010 Actueel beleid r 

14.    Kadernota Landelijk gebied (pdf) 2011 
Gaat op in 
Omgevingsvisie 

r 

15.    Integraal herzien bestemmingsplan 
Buitengebied (regels (HTML), 
toelichting (HTML), bijlage bij de regels (HTML), 
bijlage bij de toelichting (HTML), 
vaststellingsbesluit (pdf) 

2012 
Gaat op in 
gemeentebreed 
omgevingsplan 

r 

https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR329585/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR329585/1
http://ruimtelijkeplannen.rijssen-holten.org/plannen/NL.IMRO.1742.SVRW2014001-/NL.IMRO.1742.SVRW2014001-0401/d_NL.IMRO.1742.SVRW2014001-0401.pdf
http://ruimtelijkeplannen.rijssen-holten.org/plannen/NL.IMRO.1742.SVRW2014001-/NL.IMRO.1742.SVRW2014001-0401/d_NL.IMRO.1742.SVRW2014001-0401.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurvisie_Centrum_Rijssen_2025_SCR2025.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurvisie_Centrum_Rijssen_2025_SCR2025.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Structuurvisie_Centrum_Rijssen_2025_SCR2025.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/03/Woonvisie_2021-2023_200259_27-11-2021.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/03/Woonvisie_2021-2023_200259_27-11-2021.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/09/Woningbouw_2017-2021.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/09/Woningbouw_2017-2021.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Nota-Grondbeleid-2023.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/DEEL-1-gebiedsbeschrijving.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/DEEL-1-gebiedsbeschrijving.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/DEEL-2-gebiedsvisie.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/DEEL-2-gebiedsvisie.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/DEEL-3-projectenbundel.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Kaart-deelgebieden.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Kaart-deelgebieden.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/visiekaart-A3.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Ruimtelijke_horecavisie_Rijssen-Holten_2021.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Ruimtelijke_horecavisie_Rijssen-Holten_2021.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Plan_Heerlijk_Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Plan_Heerlijk_Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Kadernota_landelijk_gebied.pdf
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401/r_NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401_index.html
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401/t_NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401_index.html
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401/rb_NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401_index.html
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401/tb_NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401_index.html
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401/vb_NL.IMRO.1742.BPB2011000-0401.pdf
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16.    Twentse kracht groene metropool Twente 
(uitvoeringsprogramma en gebiedsontwikkeling) 
(pdf) 

2014 Actueel beleid c 

17.    Ruimtelijke ontwikkelingen in het 
buitengebied (HTML) 

2 
Gaat op in 
Omgevingsplan 

r 

18.    Visie vrijetijdseconomie Rijssen-Holten 
(pdf) 

2017 
Gaat op in 
Omgevingsvisie 

r 

Veiligheid 

beleidsstuk 
jaar van 
vaststelling 

herziening/evaluatie 

Vastgesteld door 
college (c) 
burgemeester (b)  of 
raad (r) 

19.     Beleidsregels bestrijding 
voetbalvandalisme en ernstige overlast 
gemeente Rijssen-Holten 2013 (HTML) 

2013 
Afhankelijk van eventuele 
wetswijziging 

b 

20.    Damoclesbeleid (HTML) 2019 
Afhankelijk van 
regelgeving 

b 

21.    Beleidslijn BIBOB 2021 (HTML) 2021 Actueel beleid c/b 

22.     Integraal Veiligheidsbeleid 
“Veiligheid maak je samen!” gemeente 
Rijssen-Holten (pdf) 

2021 Actueel beleid r 

Integratie van bestaand beleid  
Binnen het overzicht van bestaand beleid – van de programma’s Economie & Werk, Wonen, Recreëren & Veiligheid 
en Wijken – ontbreekt een herzieningsdatum. Deze documenten worden niet los geactualiseerd, maar gefaseerd 
geïntegreerd in de instrumenten van de Omgevingswet. 
Vertaling naar visie, programma en plan 
Allereerst vormen de Omgevingsvisie, de Omgevingsprogramma’s en het Omgevingsplan gezamenlijk de 
doorvertaling van bestaand beleid. De Omgevingsvisie legt vóór 1 januari 2027 de strategische hoofdlijnen vast, 
waarna Omgevingsprogramma’s de uitvoeringsmaatregelen, termijnen en verantwoordelijkheden beschrijven. Het 
Omgevingsplan sluit hierop aan met alle juridisch bindende regels, opgebouwd uit een tijdelijk deel en een definitief 
deel dat uiterlijk eind 2031 gefaseerd wordt ingevoerd. 
Gefaseerde overgang, bouwstenen en voorrangsbepalingen 
Omdat intrekking van bestaande beleidsstukken pas kan zodra de nieuwe instrumenten operationeel zijn, blijven deze 
tijdens de overgangsperiode gehandhaafd. Overgangsbepalingen in de Invoeringswet regelen de fasering van 
omzetten en intrekken. Voorrangsbepalingen geven daarbij aan dat bij tegenstrijdigheid het instrument onder de 
Omgevingswet leidend is. 
Bij beleidsrijke integratiemomenten kunnen thematische bouwstenen dienen als ondersteunend hulpmiddel. Deze 
bouwstenen clusteren per thema de relevante opgaven en uitgangspunten en versnellen zo de insluiting van 
complexe beleidsinhouden in visie, programma of plan. 

https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/TwentseKracht_Groene_metropool_Twente.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/TwentseKracht_Groene_metropool_Twente.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/TwentseKracht_Groene_metropool_Twente.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2024/04/Beleid-Ruimtelijke-Ontwikkelingen-in-het-buitengebied_definitief.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2024/04/Beleid-Ruimtelijke-Ontwikkelingen-in-het-buitengebied_definitief.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Visie_vrijetijdseconomie_Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Visie_vrijetijdseconomie_Rijssen-Holten.pdf
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR296386/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR296386/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR296386/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR625830/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR653696/1
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integraal_veiligheidsbeleid_veiligheid_maak_je_samen.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integraal_veiligheidsbeleid_veiligheid_maak_je_samen.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Integraal_veiligheidsbeleid_veiligheid_maak_je_samen.pdf
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Voor elk bestaand beleidsstuk wordt per fase/besluit beoordeeld wanneer intrekking mogelijk is, zodat zowel lopende 
projecten als nieuwe initiatieven zoveel als mogelijk ongestoord doorgaan en de afbouw van oude kaders zorgvuldig, 
transparant en juridisch robuust verloopt. 
 
7. Wijken 
verkeer 

Beleidsstuk 
Jaar van 
vaststelling 

Herziening/evaluatie 
Vastgesteld door college 
(c) of raad (r) 

1.  Mobiliteitsvisie 2024 
Opgenomen in de 
Omgevingsvisie  

r 

2. Uitvoeringsprogramma 
mobiliteit 

2024   r 

parkeren 

Beleidsstuk 
Jaar van 
vaststelling 

Herziening/evaluatie 
Vastgesteld door college 
(c) of raad (r) 

4.    Nota parkeernormen 
(HTML) 

2019 
Uitvoeringsprogramma mobiliteit 
2025-2026 

r 

Milieu 

Beleidsstuk 
Jaar van 
vaststelling 

Herziening/evaluatie 
Vastgesteld door college 
(c) of raad (r) 

 5.    Gemeentelijk geluidbeleid 
(pdf) 

2008 
Wordt opgenomen in 
Omgevingsplan  

c 

 6.    Programma water en 
riolering 2023 (pdf) 

2023 2027 r 

7    Lichtbeleid (pdf) 2012 
Wordt opgenomen in 
Omgevingsplan  

r 

8.    Afvalinzameling 2017 - 
2020 (pdf) 

2019 Actueel beleid r 

Groen & water 

Beleidsstuk 
Jaar van 
vaststelling 

Herziening/evaluatie 
Vastgesteld door college 
(c) of raad (r) 

9.       Groenvisie 
           Groenvisie Rijssen - 
Holten (pdf) 

2023 
Wordt opgenomen in 
Omgevingsvisie 

r 

https://raad.rijssen-holten.nl/data/raadsvoorstel-raad/uitvoeringsagenda-mobiliteit-en-uitvoeringsprogramma-mobiliteit-2025-2026-4/Bijlage%2002,%20Uitvoeringsprogramma%20Mobiliteit%202025-2026.pdf
https://raad.rijssen-holten.nl/data/raadsvoorstel-raad/uitvoeringsagenda-mobiliteit-en-uitvoeringsprogramma-mobiliteit-2025-2026-4/Bijlage%2002,%20Uitvoeringsprogramma%20Mobiliteit%202025-2026.pdf
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR625723/1
https://lokaleregelgeving.overheid.nl/CVDR625723/1
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Gemeentelijk_geluidbeleid.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Gemeentelijk_geluidbeleid.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2024/05/0476228-Programma-Water-en-Riolering-2023-Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2024/05/0476228-Programma-Water-en-Riolering-2023-Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Lichtbeleid.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Afvalinzameling_2017-2020.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Afvalinzameling_2017-2020.pdf
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/view?planidn=NL.IMRO.1742.SVG2022001-0401
https://openpdc.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Groenstructuurvisie-Rijssen-Holten.pdf
https://openpdc.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/05/Groenstructuurvisie-Rijssen-Holten.pdf
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10.    Berm- en 
slootbeheerplan (pdf) 

2017 2027 c 

11.    Watervisie (pdf) 2011 Actueel beleid r 

12.    Beleidsstrategie 
openbare ruimte (pdf) 

2006 (geëvalueerd 
in 2022) 

Evaluatie 2026 r 

Duurzaamheid 

Beleidsstuk 
Jaar van 
vaststelling 

Herziening/evaluatie 
Vastgesteld door 
college (c) of raad (r) 

13.     Duurzaamheidsvisie 
2021-2024 (pdf) 

2021 
Evaluatie in 2025, vervolg wordt 
opgenomen in omgevingsplan 

r 

14. Plaatsingsbeleid-
laadpunten-Rijssen-Holten.pdf 

2022 Actueel beleid c 

15. Integrale-laadvisie-Rijssen-
Holten.pdf 

2022 Actueel beleid c 

Integratie van bestaand beleid  
Binnen het overzicht van bestaand beleid – van de programma’s Economie & Werk, Wonen, Recreëren & Veiligheid 
en Wijken – ontbreekt een herzieningsdatum. Deze documenten worden niet los geactualiseerd, maar gefaseerd 
geïntegreerd in de instrumenten van de Omgevingswet. 
Vertaling naar visie, programma en plan 
Allereerst vormen de Omgevingsvisie, de Omgevingsprogramma’s en het Omgevingsplan gezamenlijk de 
doorvertaling van bestaand beleid. De Omgevingsvisie legt vóór 1 januari 2027 de strategische hoofdlijnen vast, 
waarna Omgevingsprogramma’s de uitvoeringsmaatregelen, termijnen en verantwoordelijkheden beschrijven. Het 
Omgevingsplan sluit hierop aan met alle juridisch bindende regels, opgebouwd uit een tijdelijk deel en een definitief 
deel dat uiterlijk eind 2031 gefaseerd wordt ingevoerd. 
Gefaseerde overgang, bouwstenen en voorrangsbepalingen 
Omdat intrekking van bestaande beleidsstukken pas kan zodra de nieuwe instrumenten operationeel zijn, blijven deze 
tijdens de overgangsperiode gehandhaafd. Overgangsbepalingen in de Invoeringswet regelen de fasering van 
omzetten en intrekken. Voorrangsbepalingen geven daarbij aan dat bij tegenstrijdigheid het instrument onder de 
Omgevingswet leidend is. 
Bij beleidsrijke integratiemomenten kunnen thematische bouwstenen dienen als ondersteunend hulpmiddel. Deze 
bouwstenen clusteren per thema de relevante opgaven en uitgangspunten en versnellen zo de insluiting van 
complexe beleidsinhouden in visie, programma of plan. 
Voor elk bestaand beleidsstuk wordt per fase/besluit beoordeeld wanneer intrekking mogelijk is, zodat zowel lopende 
projecten als nieuwe initiatieven zoveel als mogelijk ongestoord doorgaan en de afbouw van oude kaders zorgvuldig, 
transparant en juridisch robuust verloopt. 
 

https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Berm_en_slootbeheerplan.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Berm_en_slootbeheerplan.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Watervisie.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Beleidsstrategie_openbare_ruimte.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Beleidsstrategie_openbare_ruimte.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Duurzaamheidsvisie_2021-2024.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2022/02/Duurzaamheidsvisie_2021-2024.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/02/Plaatsingsbeleid-laadpunten-Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/02/Plaatsingsbeleid-laadpunten-Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/02/Integrale-laadvisie-Rijssen-Holten.pdf
https://www.rijssen-holten.nl/wp-content/uploads/2023/02/Integrale-laadvisie-Rijssen-Holten.pdf
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Additionele onderwerpen 
Doelstellingen 

Voortgang additionele onderwerpen 

Maatregelen 

80 jaar dodenherdenking en bevrijding - VOLTOOID - 
In 2025 wordt 80 jaar vrijheid gevierd en zal er ook speciale aandacht zijn voor de gevallenen 80 jaar geleden. De 
Stichting Viering Nationale Feestdagen en de Oranjevereniging Rijssen zullen in 2025 in ieder geval activiteiten 
ontplooien. Aan deze instellingen wordt voor deze activiteiten incidenteel een aanvullende subsidie beschikbaar 
gesteld.  Daarnaast zullen voor de herdenking op de Canadese begraafplaats door de gemeente kosten worden 
gemaakt, dit betreft onder andere kosten voor verlichting, geluid, rijplaten en de inzet van pendelbussen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
4 en 5 mei zijn inmiddels geweest en de activiteiten hebben plaatsgevonden. We zijn nu bezig met de evaluatie en de 
financiële afwikkeling. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De activiteiten rondom 80 jaar vrijheid zijn inmiddels gevierd en zijn goed verlopen. 
  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Aanleg fietspad tussen Markeloseweg en Schapendijk in Rijssen 
Tussen de Markeloseweg/Kruisweg en de Schapendijk ontbreekt een schakel in de fietsstructuur aan de zuidkant van 
Rijssen.  Met het realiseren van dit  ontbrekende stuk fietsstructuur  wordt de fietsverbinding tussen de nieuwe 
woonwijk Opbroek en de sportvoorzieningen in Rijssen-Zuid compleet gemaakt. Daarnaast is het een verbinding 
tussen de woonwijken Rijssen Zuid en het Reggesteyn. Hiermee wordt een veilige (school)fietsroute gecreëerd.  De 
huidige fietsroute, lopend over de Burg. Knottebeltlaan, wordt met name tijdens donkere winterdagen als onveilig 
ervaren. Door de aanleg van een fietsverbinding tussen de Markeloseweg en de Schapendijk wordt dit "knelpunt" 
opgelost. 
Het plan voorziet onder andere in het aanpassen van de fietsoversteek op de Markeloseweg. De maatregelen komen 
voort uit de bestaande fietsvisie. Het veiliger maken van fietsverbinding  op schoolroutes past binnen de nieuw op te 
stellen mobiliteitsvisie.  Begin 2023 is gestart met de voorbereiding. De inschatting is dat dit zeker nog doorloopt in 
2024/2025. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Voorbereiding 2023/2024. Het ontwerpplan voor een fietsverbinding langs de bosrand heeft ter inzage gelegen. Vanuit 
de ter inzage legging is door enkele bewoners van de bosrand een alternatief aangedragen. Het gaat hierbij om een 
fietsverbinding door het bos in plaats van een fietsverbinding langs de bosrand. Dit alternatief wordt eerst besproken 
met de indieners en en vervolgens voorgelegd aan de overige bosrandbewoners  om het draagvlak te peilen. 
Update: 
Inmiddels is er een  alternatief gekozen, een fietspad door het bos. Daar zijn we momenteel mee in onderzoek in het 
kader van natuur etc.  Deze onderzoeken lopen nog door tot januari volgend jaar. Daarnaast zijn we bezig met het 
ontwerp van het fietspad.  De verwachting is dat het fietspad Q2 2026 gerealiseerd wordt.  
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Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Aanpassen gemeentehuis aan de eisen van de tijd 
We willen een aantrekkelijke werkgever blijven in de nieuwe werkelijkheid na Corona. In de Coronaperiode werden 
medewerkers gedwongen thuis te werken en dat blijkt na Corona een blijvende wens. Dat vraagt om een andere 
manier van werken. Enerzijds besteden we daarom aandacht aan gewenst gedrag en de afspraken die daarvoor 
nodig zijn. Anderzijds willen we dit faciliteren met techniek en de inrichting van het gemeentehuis. 
Het project begon onder de naam Werken post Corona en is later Hybride werken gaan heten. In 2023 is op basis van 
de visie (business) gekeken naar gewenst gedrag (behavior). Dit is in samenspraak met medewerkers verwoord in 
een document en vastgesteld. In vervolg daarop wordt een implementatieplan gemaakt. Vervolgens is een begin 
gemaakt met de vertaling van gewenst gedrag in hoe dat kan worden ondersteund met het gebouw (bricks) en de 
techniek (bytes). In 2024 zijn voorbereidingen getroffen voor het maken van een inrichtingsplan. Daartoe is een 
concept-opdracht voor een architect gemaakt. Dit inrichtingsplan is de basis zijn voor een vertaling naar techniek.  
 
Hoe staat het met de planning? 
In 2021 is de directieopdracht Werken post-corona vastgesteld. Deze opdracht omvatte 2 deelopdrachten, te weten 
het opstellen van een visie en het opstellen van een inrichtingsplan. De visie is in 2021 vastgesteld waarna werd 
gestart met het 2e deel het opstellen van een inrichtingsplan. Na het vaststellen van het inrichtingsplan zal de 
begeleiding van de herinrichting van het gemeentehuis plaatsvinden in de periode van 2024 – 2026. 
In het voorbereidingsproces zijn de medewerkers betrokken om input te geven in de herinrichting. De medewerkers 
zijn daarbij vertegenwoordigd door de teammanagers. 
In Q4 2024 en Q1 2025 is een inventarisatie en programma van wensen opgesteld door een binnenhuisarchitect wat 
vervolgens heeft geresulteerd  in een voorlopig en uiteindelijk een definitief ontwerp. Het definitief ontwerp is 
voorgelegd aan de gemeenteraad, college, directie en een nader te bepalen projectgroep bestaande uit directie, 
teammanagers, OR en medewerkers. 
Uitvoering van het herinrichtingsplan is vanaf Q3 2025 en heel 2026. De uitvoering omvat ook verhuisbewegingen, 
maar om het gebouw zoveel mogelijk te kunnen blijven gebruiken tijdens de herinrichting blijft ongeveer 75% van de 
kantooromgeving beschikbaar. Hiervoor zal een verhuisplan worden opgesteld. 
Middels een bijpraatsessie is de raad op 8 mei geïnformeerd.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Aanbesteding van de herinrichting heeft in Q2 van 2025 zijn beslag gekregen.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023,Managementopdracht 

Aanpassen kruispunt Enterstraat - Schapendijk - VOLTOOID - 
Aanpassen van het kruispunt Enterstraat - Schapendijk vanuit het oogpunt van  verkeersveiligheid. Dit is nodig voor 
een veiligere fietsverbinding van en naar de wijk Het Opbroek, het Reggesteyn en de nabijgelegen sportvoorzieningen 
met woonwijken en sportvoorziening in Rijssen Zuid.  Deze fietsstructuur sluit aan op de Schapendijk richting 
Enterstraat en de gewenste fietsstructuur tussen de Markeloseweg /Kruisweg en de Schapendijk.    
De voorbereiding van dit werk is gestart in het najaar van 2023. De uitvoering is gepland voor 2024 met uitloop naar 
2025. 
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Hoe staat het met de planning? 
Het ontwerpplan is in mei 2024 ter inzage gelegd. Vanuit de terinzagelegging zijn een aantal aanpassingen 
doorgevoerd in het ontwerpplan. Het werk wordt in het najaar van 2024 aanbesteed. De uitvoering vindt plaats in 
2025. 
Update: 
Het kruispunt Markeloseweg - Kruisweg wordt in mei uitgevoerd, naar verwachting zal het kruispunt eind mei weer 
open zijn.  
  
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het kruispunt Enterstraat- Schapendijk is in mei gerealiseerd en is inmiddels weer open. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Betrekken oude begraafplaats Holten in de dorpsstructuur 
De Oude begraafplaats aan de Kerkhofsweg te Holten is een essentieel onderdeel van de groenstructuur in het 
centrum van Holten. Maar de oude begraafplaats is gesloten qua karakter.  Middels een PIOBB is het doel te komen 
tot een plan waarbij de relatie begraafplaats en haar omgeving (centrum en Enkcoterrein) beter tot haar recht komt. 
In 2023 hebben we een plan gemaakt voor herstel van de oude begraafplaats in Holten . Daarnaast zijn er 
gesprekken gevoerd met Holtense Oudheidkamer en intern met de beheerders van de begraafplaats. Het ontwerp 
was eind 2023 gereed. Eind 2023 hebben het plan aangeboden aan de monumentencommissie. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Eind 2024 is de uitvoering gestart met als eerste het herstel van het oude lijkenhuisje. Momenteel (Q2 2025) zijn we 
bezig met het plan hekwerk en overige werkzaamheden. Dit wordt in uitvoering gebracht 2e helft van 2025. Voor 
enkele onderdelen is overleg nodig met monumentencommissie.  
  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Cofinanciering Regiodeal 
Voor het verduurzamen van de energievoorziening op bedrijventerreinen zijn middelen beschikbaar via de Regiodeal. 
Er kunnen projecten worden ingediend die betrekking hebben op het uitvoeren van de benodigde onderzoeken als 
ook verzoeken voor een daadwerkelijke bijdrage bij fysieke oplossingen. Als voorbeeld kan genoemd worden een 
batterijopslag in het kader van een smart energy hub op een bedrijventerrein. Van de gemeente wordt een 
cofinanciering verwacht. Bij onderzoeken is dat 50% en bij fysieke (investerings-) projecten is dat 30%.  We hebben in 
2023 een start gemaakt met het doen van (voor)onderzoeken middels de zogenaamde "sprintsessies" op de 
bedrijventerreinen in Holten en Rijssen. Hiervoor is voldoende belangstelling zeker als het gaat om de keuze naar 
mogelijke fysieke-/investeringsprojecten. Het indienen van een aanvraag om een bijdrage van de Regiodeal houdt niet 
automatisch in dat de aanvraag ook wordt gehonoreerd. Het is wel noodzakelijk dat, mocht een aanvraag akkoord 
worden bevonden, de middelen voor cofinanciering gedekt zijn. Dit maakt formeel onderdeel uit van de aanvraag.     
 
Hoe staat het met de planning? 
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De aanvragen voor de eerste tranche zijn in maart 2025 definitief ingediend en zijn gewogen en van advies 
voorzien.  Na instemming met dit advies volgt een subsidieaanvraag door initiatiefnemer met bijbehorend besluit voor 
cofinanciering vanuit de gemeente. De raad wordt door het college meegenomen in deze initiatieven en 
cofinanciering.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
In de vergadering van april heeft Twenteboard positief besloten op de twee projecten in Rijssen en Holten.  
De beschikking is aangevraagd bij de provincie en het bestuursvoorstel en behandeling in de raad volgen zo spoedig 
mogelijk. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Cultuurcoach en cultuurparticipatie - VOLTOOID - 
Het gaat hier om de inzet van 16 uren Cultuurcoach Cultuurparticipatie , die zich specifiek richt op het organiseren en 
mede vormgeven van culturele activiteiten gericht op het terugdringen van  gezondheidsachterstanden van kwetsbare 
mensen en mensen met een beperking, jong en oud, bij lokale activiteiten en gericht op een gezondere leefomgeving 
voor alle inwoners in  Rijssen-Holten. Cultuurparticipatie is gericht op het organiseren van 
bewonersinitiatieven/ontmoetingsmomenten om van daaruit verbindingen tot stand brengen tussen organisaties en 
kwetsbare inwoners. Van belang is dat het ‘allemaal samen’ wordt opgepakt en dat iedereen kan meedoen.  De 
Cultuurcoach Cultuurparticipatie is hierin dé verbinder. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De cultuurcoach Cultuurparticipatie valt onder het team combinatiefunctionarissen bij ViaVie Welzijn per 1 januari 
2025. Waar inmiddels 3 cultuurcoaches een onderdeel van zijn. 
Vanuit dit team worden activiteiten en projecten opgezet.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Het project "Muziek in de Wijk" is een mooi voorbeeld van mogelijke projecten. Dit is een samenwerking tussen 
scholen, muziekscholen/docenten en de cultuurcoach. Afgelopen keer was dit bij de Johan Friso school en de 
volgende keer bij De Klim-op. Het betreft een na-schoolse activiteit.  
  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Doorontwikkeling organisatie 
Na de evaluatie van de organisatieontwikkeling staat de doorontwikkeling op het programma. De reguliere middelen 
voor de organisatieontwikkeling van 20.500 euro per jaar zijn noodzakelijk voor de lopende organisatiezaken. Om de 
aanpassingen uit de evaluatie goed te kunnen doorvoeren, hebben we in 2024 extra budget ontvangen. Dit bedrag 
hebben we grotendeels overgeheveld naar 2025. De resultaten van de doorontwikkeling zullen in 2025  vorm en 
inhoud  krijgen.  
 
Hoe staat het met de planning? 
De doorontwikkeling organisatie is als project Samen vooruit uitgesplitst naar vier deelopdrachten:  
1. Onze manier van werken (waaronder rolduidelijkheid) 
2. Werkdruk 
3. Informele ontmoetingsmomenten 
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4. Open en transparante communicatie 
De eerste drie deelopdrachten zijn in uitvoering en zitten in een afrondende fase.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
In Q2 2025 gaat een bestuursvoorstel naar het college. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Duurzaamheidsvisie 2025-2028 
De huidige duurzaamheidsvisie is geschreven en vastgesteld voor de periode 2021-2024. Deze loopt in 2024 af en 
moet herzien worden. Afgelopen jaar hebben we ons in dit licht de vraag gesteld of duurzaamheid een 'eigen' visie 
zou moeten zijn of dat dit door alle beleidsterreinen heen vloeit en opgenomen moet worden in de Omgevingsvisie. 
Op dit moment zijn we aan het kijken hoe we de huidige visie kunnen actualiseren (voornamelijk kijken naar: wat is de 
stand van zaken m.b.t. gestelde doelstellingen, welke nieuwe ontwikkelingen zien we op ons afkomen, etc.) en 
kunnen verwerken in deze Omgevingsvisie. Daarnaast zijn we bezig met het opstellen van een concreet 
uitvoeringsprogramma, waarin we onze ambitie(s) verder concretiseren in SMART-doelstellingen, resultaten, 
meetbaarheid, monitoring en uitvoering. Hierdoor kunnen we de voortgang van de te behalen doelstellingen beter 
monitoren en kunnen we (eerder en beter) sturen op deze resultaten.  
Voor nu gaan we de visie herschrijven en opnemen in de Omgevingsvisie en daarnaast wordt (integraal) gewerkt aan 
een uitvoeringsprogramma voor de komende jaren. 
De €200.000 die is aangevraagd voor 2025 is bestemd voor de standaard uitvoering van duurzaamheidszaken. Denk 
hierbij aan het aanbieden van warmtescans, communicatiemiddelen en -uitingen, uitvoering van de 
Wijkuitvoeringsplannen, bijdrages aan (regionale) samenwerkingen en uitvoering van onze isolatieopgave. Op dit 
moment is dit bedrag een inschatting van de kosten (op basis van eerdere jaren) en een overbrugging voor het jaar 
2025, maar gaat ervoor zorgen dat we  door kunnen met onze uitvoering. Op het moment dat we het concrete 
uitvoeringsprogramma (die waarschijnlijk gaat gelden voor de jaren 2026-2029) hebben opgesteld kunnen we beter 
inschatten en verantwoorden hoeveel budget er nodig is voor het uitvoeren van de plannen voor deze jaren. 
 
Hoe staat het met de planning? 
In  2025 wordt een evaluatie opgesteld over de afgelopen vier  jaar van de duurzaamheidsvisie. Wat hebben we de 
afgelopen vier jaar gedaan en wat hebben we behaald op basis van de toen gestelde doelen?  
We zijn bezig met het opstellen van het uitvoeringsprogramma. We verwachten dit eind 2025 / begin 2026 op te 
leveren.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De actuele duurzaamheidsvisie is geland in de huidige Omgevingsvisie. Hier is duurzaamheid ook één van de rode 
draden en komt dus in alle onderwerpen terug.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Formatie consulenten jeugd en Wmo 
In 2020 is een ontwikkelplan geformuleerd om meer aanvragen via de gemeente te laten laten lopen en de 
wachttijden terug te dringen. Dat is gelukt maar het vergt nog wat meer inspanning om de wachttijden op het 
streefniveau van 2 weken te krijgen. Daarvoor is de hier benoemde incidentele formatie noodzakelijk, waarna bekeken 
kan worden of hier in structurele zin nog wat moet gebeuren.  
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Hoe staat het met de planning? 
Alle acties uit het ontwikkelplan zijn uitgevoerd, hierdoor is het proces versneld en versimpeld, zonder in te boeten op 
kwaliteit.  
De toename in instroom en complexiteit  maken dat de wachttijd niet gedaald is dan minder dan 2 weken.   
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De wachttijden laten de afgelopen jaren pieken en dalen zien, maar zitten gemiddeld genomen rond de 6 tot 8 weken.  
  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Groot onderhoud H.W. Jansentunnel 
Op dit moment zijn er geen middelen beschikbaar voor groot onderhoud van de H.W. Jansentunnel in Rijssen. De 
middelen worden ingezet voor het opwaarderen van de H.W. Jansen tunnel, waardoor deze voor de komende jaren 
weer voldoet aan de huidige eisen en toekomstbestendig is. Het groot onderhoud bestaat uit het verwijderen van de 
tegels van de wanden van de fietstunnel en de wanden worden gestuct en gesausd. Ook worden de voegen van de 
tunnel vernieuwd. Tevens wordt de huidige verlichting vervangen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het verlichtingsplan voor de tunnelverlichting hebben we ontvangen. We wachten op de offerte. Gesprek met 
uitvoerend adviesbureau staat gepland. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Werkzaamheden zullen 2025 worden afgerond. 
Op dit moment nog geen risico's. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Herinrichten parkeerterrein sportpark Meermanskamp 
De gemeenteraad heeft in 2010 besloten om de sportparken in Holten te renoveren. Dit is in de periode 2010-2018 
gerealiseerd. De renovatie van de sportparken 't Vletgoor en Meermanskamp omvatte de sporttechnische 
voorzieningen. De ruimtelijke inrichting als de parkeerterreinen vielen hier niet onder. Het parkeerterrein naast de 
entree van Meermanskamp is veruit het slechtst in kwaliteit. Beheersmatig is hier geen verbetering meer in aan te 
brengen. Een renovatie van dit deel is vanuit meerdere aspecten bezien dan ook te rechtvaardigen. 
Eerder is besloten om onderzoek te doen naar de wijze van invulling van de Holtense sportparken, mede in relatie tot 
de wens voor de komst van een nieuwe SG Waerdenborch. Om geen onnodige kosten en invulling te realiseren is 
besloten nu voor dit project af te wachten wat de uitkomst van dit onderzoek wordt. Zodra hierover duidelijkheid is kan 
door de flinke kostprijsstijgingen afgelopen jaren, de financiële indexatie plaatsvinden en de realisatie ingepland 
worden.   
 
Hoe staat het met de planning? 
Er vindt onderzoek plaats voor de wijze van invulling van de Holtense sportparken. Dit mede irt tot de wens voor de 
komst van een nieuwe SG Waerdenborch.  Capaciteitstekort hebben realisatie ook nog niet mogelijk gemaakt. Tevens 
vindt, door de flinke kostprijsstijgingen dit jaar, een financiële indexatie voor dit deel parkeerplaats plaats.   
04-04-2024; nog in afwachting uitkomst onderzoek fusie voetbalverenigingen en dito consequenties.  
04-11-2024; idem, zolang er geen duidelijkheid is kan niet tot uitvoering worden overgegaan.  
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Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Herinrichting openbare ruimte Haarzijde Rijssen 
Naar aanleiding van de vervangende nieuwbouw van de Haarschool en de gymzaal is een stedenbouwkundige visie 
Haarzijde en omgeving in Rijssen opgesteld. Vanuit de stedenbouwkundige visie is het noodzakelijk om ook de 
openbare ruimte van de Haarzijde en omgeving her in te richten zoals: 
- Aanleg regenwater(infiltratie)voorzieningen / maatregelen klimaat en hittestress; 
- Vervangen bestaand riool;  
- Vervangen/aanleg groenvoorzieningen Haarzijde;  
- Herinrichting Haarzijde en aanpassen wegprofiel deel Huttenwal; 
- Herinrichting parkeerplaats hoek Haarzijde-Huttenwal; 
- Aanpassen kruispunt Westerstraat-Haarzijde en wijzigen verkeersstromen op de wegen rondom het gebied; 
In het tweede kwartaal van 2024 start de voorbereiding voor dit werk. De uitvoering is in Q2 2025 
 
Hoe staat het met de planning? 
Uitvoering Q2 2025. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Herkenbaar maken monument Waerdenborch 
We zetten in op het herkenbaar en beleefbaar maken van de historie en ontstaansgeschiedenis van Holten. 
Archeologische monument De Waerdenborch meer herkenbaar maken. 
We zijn begonnen met het organiseren van ophaalsessie. Vanuit verschillende thema's vragen we input voor de 
locatie. Eerst intern daarna extern.  
Mogelijke Motteburcht Raalterweg / Oude Deventerweg 
Archeologisch onderzoek weiland nabij begraafplaats in Holten. Hier is een bijzonder verkleuring gezien door de 
droge zomers. Samen met de regioarcheoloog hebben we een aantal stappen bepaald. Eerst historisch onderzoek, 
daarna plan van eisen en uiteindelijk archeologisch onderzoek. Onderzoek ter plaatse moet buiten het 
landbouwseizoen plaatsvinden. Planning vanaf oktober 2024. 
Beide projecten dragen bij aan de versterking van de cultuurhistorische en landschappelijke waarden van Holten. 
Daarnaast biedt het kansen voor educatie en jeugd en draagt het bij aan het recreatief-toeristisch product van onze 
prachtige gemeente.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Archeologische monument De Waerdenborch 
We zijn begonnen met het organiseren van ophaalsessies. Vanuit verschillende thema's vragen we input voor de 
locatie.  Door middel van interviews met stakeholders hebben we veel waardevolle informatie opgehaald. We zijn in 
gesprek met grondeigenaren. De Rijksdienst voor Cultureel erfgoed heeft een bindend adviesrecht. Afhankelijk van 
hun advies ligt er eind 2024 drie scenario's voor het meer herkenbaar en beleefbaar maken van de oude 
Waerdenborch.  
Mogelijke Motteburcht Raalterweg / Oude Deventerweg 
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Samen met de regioarcheoloog zijn de te nemen stappen bepaald. Eerst historisch onderzoek, daarna programma 
van eisen en uiteindelijk archeologisch onderzoek ter plaatse. Archeologisch adviesbureau RAAP heeft hier opdracht 
voor gekregen.  Het historisch onderzoek is afgerond. In overleg met de eigenaar en de pachter voert het 
adviesbureau het archeologisch onderzoek uit buiten het landbouwseizoen. Het onderzoek is gestart met een open 
dag op woensdag 13 november 2024.  
Verdere afweging volgt bij de Kadernota 2026-2029. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Archeologische monument De Waerdenborch 
ODIN is als landschappelijk adviesbureau betrokken bij het project voor advies en uitwerking van 3 scenario's.  Er 
lopen veel gesprekken. Intern afgerond. Externe gesprekken lopen volop.  In Q2 2025 gaat een voorstel naar het 
college. 
Mogelijke Motteburcht Raalterweg / Oude Deventerweg 
Archeologisch adviesbureau RAAB is in  oktober / november ter plaatse geweest om archeologisch onderzoek uit te 
voeren. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Innovatiebudget werkgeverschap 
De grootste uitdaging, die wij hebben, is om het juiste talent te binden en te boeien voor onze organisatie. De 
reguliere HR Instrumenten zijn tegenwoordig niet meer voldoende om dit doel te bereiken. Het is daarom van belang 
om hier goed op in te (blijven) spelen. Een mooi en succesvol voorbeeld hiervan is het winterevent. Om dit soort 
plannen en lucratieve initiatieven vorm te kunnen geven en uit te kunnen voeren is hierin in 2024 extra geïnvesteerd. 
Hierbij valt te denken aan: initiatieven zoals de budgetcoach en niet-standaard communicatie-uitingen en initiatieven 
ter ondersteuning van moeilijk vervulbare vacatures door het inzetten van o.a. betaalde wervingskanalen (jobboards). 
Een groot deel van het budget is, op verzoek, overgeheveld naar 2025 in verband met de open dag. Hierbij wordt het 
openstellen van de gemeente gecombineerd  met het zichtbaar maken van de gemeente als werkgever.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Profilering van ons als werkgever tijdens een loopbaanevent bij De Waerdenborch. Ook de persoonlijke 
kerstboodschappen en de budget coach. Verder zal dit tevens verder ingekleurd worden door de Recruiter (open 
dagen, events en banenbeurzen). 
een Open Dag  op 22 maart 2025.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 Er is een open dag georganiseerd op 22 maart 2025.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Invoering WOO 
Wettelijke verplichting Wet Open Overheid 
 
Hoe staat het met de planning? 
De gemeente conformeert zich aan de wettelijke verplichtingen van de Wet open overheid (Woo), waaronder de 
actieve openbaarmakingsplicht. Woo-verzoeken worden afgehandeld volgens vaste werkinstructies en gepubliceerd 
via rijssen-holten.nl/woo-verzoeken.  

/De%2520gemeente%2520Rijssen-Holten%2520conformeert%2520zich%2520aan%2520de%2520wettelijke%2520verplichtingen%2520van%2520de%2520Wet%2520open%2520overheid%2520(Woo),%2520waaronder%2520de%2520actieve%2520openbaarmakingsplicht.%2520Woo-verzoeken%2520worden%2520afgehandeld%2520volgens%2520vaste%2520werkinstructies%2520en%2520gepubliceerd%2520via%2520rijssen-holten.nl/woo-verzoeken.%2520Daarnaast%2520publiceert%2520de%2520gemeente%2520op%2520de%2520landelijke%2520Woo-index%2520vijf%2520informatiecategorie%C3%ABn,%2520zoals%2520wettelijk%2520vereist%2520per%25201%2520november%25202024.%2520Voor%2520andere%2520categorie%C3%ABn%2520neemt%2520de%2520gemeente%2520alvast%2520een%2520proactieve%2520houding%2520aan,%2520in%2520lijn%2520met%2520het%2520streven%2520naar%2520transparantie%2520en%2520publieke%2520verantwoording.
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Daarnaast publiceert de gemeente op de landelijke Woo-index vijf informatiecategorieën, zoals wettelijk vereist per 1 
november 2024. Voor andere categorieën neemt de gemeente alvast een proactieve houding aan, in lijn met het 
streven naar transparantie en publieke verantwoording. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Afgesproken is te voldoen aan de wettelijke plicht en bij de uitvoering wordt de planning van de VNG gevolgd.  
Mijlpalen 
De eerste tranche van actieve openbaarmaking is succesvol afgerond volgens de landelijke planning. Per 
informatiecategorie is een implementatiedocument opgesteld met alle afspraken.  
Risico 
Wij constateren een jaarlijkse stijging van het aantal Woo-verzoeken.  Dit kan koste  gaan van andere taken die 
opgepakt kunnen worden.  
  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Laatste deel zuid oostelijke fietsring/Reconstructie Pelmolenweg Rijssen 
Het gaat hier om een verkeersinfrastructuur (Pelmolenweg, inclusief aansluiting Wierdensestraat tot kruispunt 
Leijerweerdsdijk). Dit is uit het oogpunt van afwikkeling fietsverkeer, verkeersveiligheid en capaciteit in relatie met de 
planontwikkeling van de wijk Opbroek, minimaal benodigd.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Werkvoorbereiding is opgestart. 
Verwachte uitvoering in 2025 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Logeerzorg ter ontlasting van de mantelzorger lokaal en regionaal 
Logeerzorg is een van de manieren om mantelzorgers te ondersteunen. Het doel is om mantelzorgers in Rijssen-
Holten te ondersteunen en te ontlasten door dichtbij huis kwalitatief goede mogelijkheden voor logeerzorg aan te 
bieden. Dit is een vorm van respijtzorg. Hierdoor zijn mantelzorgers in staat om langer zorg te blijven bieden aan hun 
naaste. Het is de verwachting dat de behoefte aan logeerzorg  niet zal afnemen, maar eerder zal stijgen door meer 
bekendheid, vergrijzing en het beleid om mensen langer thuis te laten wonen. Omdat er nog geen evaluatie heeft 
plaatsgevonden, wordt voor 2025 nog incidenteel budget gevraagd. Rond de zomer 2024 vinden de eerste evaluaties 
van beide pilots plaats, zowel lokaal als regionaal. Afhankelijk van de uitkomst van de evaluatie wordt mogelijk 
structureel budget aangevraagd bij de kadernota 2026. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Lokale logeerzorg:  
Deze pilot loopt sinds 2024. We zien dat er nog niet veel gebruik wordt gemaakt van het logeren door de doelgroep 
die onder de gemeente valt, namelijk de Wmo doelgroep. We hadden afgesproken dat alleen inwoners met een 
indicatie vanuit de Wmo gebruik konden maken van deze plekken. Er hebben in 2024 twee inwoners gebruik gemaakt 
van logeren middels deze pilot. 
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Ondertussen kwamen er wel aanvragen van inwoners met een WLZ-indicatie om te logeren bij de Diessenplas of 
Maranatha. Mensen met een WLZ indicatie maken in verhouding meer gebruik van logeerzorg dan mensen zonder 
WLZ indicatie. Het voelde voor de zorgaanbieders en voor ons niet goed om de plekken vrij te houden voor Wmo, 
terwijl er veel animo vanuit de WLZ-cliënten was. Het zijn immers allemaal inwoners van Rijssen-Holten. 
In 2025 gaan we verder met deze pilot, met een paar andere afspraken: 

 Inwoners van Rijssen-Holten met een WLZ-indicatie kunnen ook logeren bij Maranatha en de Diessenplas. 
Het zorgkantoor financiert dit. 

 Inwoners zonder WLZ-indicatie kunnen zich aanmelden voor logeren via mantelzorgorganisatie Evenmens. 
Dit hoeft niet meer via een Wmo-consulent. De drempel om logeerzorg aan te vragen wordt hiermee hopelijk 
verlaagd. Inwoners met een WLZ-indicatie leggen zelf, via een zorgverlener, contact met Maranatha of de 
Diessenplas. 

Eind 2025 wordt deze pilot geëvalueerd. 
Regionale pilot logeerzorg 
Samen met de overige Twentse gemeenten neemt Rijssen-Holten deel aan de regionale pilot logeerzorg. Dit is een 
unieke domein overstijgende samenwerking tussen zorgaanbieders, Menzis Zorgkantoor, de Twentse Koers en alle 
Twentse gemeenten. Er zijn 7 bedden beschikbaar verspreid over Twente. De Twentse gemeenten financieren samen 
1 bed, de overige 6 bedden worden door Menzis Zorgkantoor betaald. Alle inwoners kunnen logeren, zowel vanuit de 
WLZ als de Wmo. 
In februari 2024 is gestart met deze pilot. Er hebben twee inwoners uit Rijssen-Holten (met WLZ-indicatie) gebruik 
gemaakt van logeerzorg via deze pilot in 2024. Ook in deze pilot is de vraag vanuit WLZ cliënten groter dan vanuit 
Wmo. Meer hierover staan in de rapportage van het Kennispunt Twente. De rapportage gaat over de periode februari 
– september 2024. 
Meer informatie over deze regionale pilot kunt u vinden op de website van de Twentse Koers. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Beide pilots zijn in 2025 nog steeds in pilotvorm, waardoor er relatief weinig risico's zijn. Het jaar 2025 wordt gebruikt 
om meer bekendheid te geven aan logeerzorg en het gebruik goed te monitoren. Eind 2025 wordt besloten hoe verder 
te gaan met beide pilots.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Lokale voorziening respijtzorg 
In 2023 heeft de ASD het college ongevraagd advies gegeven over het realiseren van (lokale) respijtzorgplekken. 
Doordat steeds meer mensen langer zelfstandig thuis blijven wonen, wordt de druk op mantelzorgers groter. 
Respijtzorgplekken kunnen mantelzorgers op de been houden.  Ook op bestuurlijk niveau leefde de wens om lokaal te 
experimenteren met een of meerdere respijtzorgplekken. Samen met CarintReggeland, SVRO en ZorgAccent zijn er 
twee logeerplekken gerealiseerd.  Sinds oktober 2023 is de lokale pilot gestart. Doel van de pilot is het tijdelijk 
ontlasten van de mantelzorger, doordat de zorgtaken  voor een korte periode (max. twee weken) worden 
overgenomen. De mantelzorgers kunnen dan op adem komen of op vakantie gaan. De logeerplekken zijn in eerste 
instantie bedoeld voor inwoners met een Wmo-indicatie.  Helaas wordt er weinig gebruik gemaakt van de 
logeerplekken. In  2024 maar twee maal.  
Naast de lokale pilot draait er ook een regionale pilot sinds februari 2024. Samen met de overige Twentse gemeenten 
neemt Rijssen-Holten deel aan deze regionale pilot logeerzorg. Dit is een unieke, domein overstijgende, 
samenwerking tussen de zorgaanbieders Menzis Zorgkantoor, de Twentse Koers en alle Twentse gemeenten. Er zijn 
zeven bedden beschikbaar verspreid over Twente. De Twentse gemeenten financieren samen één bed, de overige 
zes bedden worden door Menzis Zorgkantoor betaald. 

https://twentsekoers.nl/wp-content/uploads/2025/01/Tussenrapportage-Logeerzorg-2024.pdf
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Alle inwoners kunnen logeren, zowel vanuit de WLZ als de Wmo. Er hebben twee inwoners uit Rijssen-Holten (met 
WLZ-indicatie) gebruik gemaakt van logeerzorg via deze pilot. Ook in deze pilot is de vraag vanuit WLZ cliënten groter 
dan vanuit Wmo.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Om het gebruik van de logeerbedden te vergroten zijn de voorwaarden aangepast per 2025. De aanpassingen zijn: 
 
-    Verbreden van de doelgroep 
Konden in eerste instantie alleen mensen met een Wmo indicatie gebruik maken van de beschikbaargest4elde 
logeerbedden. In 2025 kunnen ook inwoners met een WLZ indicatie gebruik maken van een logeerbed bij de 
Diessenplas en Maranatha. 
 
-    Evenmens doet indicatie  
We denken dat stichting Evenmens de mantelzorgers beter in beeld heeft, dan de Wmo consulenten. Misschien is het 
voor de mantelzorger makkelijker om gebruik te maken van logeerzorg wanneer zij niet naar de gemeente hoeven om 
dit aan te vragen. 
Tot op heden hebben de aanpassingen helaas nog niet geleid tot aanmeldingen.  
De pilot loopt tot en met 2025 en wordt daarna geëvalueerd. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
In 2024 zijn we met de pilot lokale voorziening respijtzorg gestart. In 2024 is er voor het eerst gebruik gemaakt van de 
logeerzorg. In 2025 richten we ons op extra informatie van deze voorziening.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Maatregelen binnenklimaat Banisschool 
In verband met klimaat problemen binnen de Banisschool wil het RSVR schoolbestuur hiervoor maatregelen treffen 
door middel van een grondige renovatie. Door het treffen van de maatregelen zorgt de school in lijn met de visie op 
onderwijshuisvesting voor een kwalitatief frisse school klasse B. Het RSVR schoolbestuur verzoekt om invulling te 
geven aan nieuw beleid. In de prioritering schoolbesturen voor het IHP krijgt het verzoek prioriteit 3. Met de 
vaststelling van het nieuwe IHP is besloten om in lijn van de vastgestelde visie op onderwijshuisvesting en de 
daarvoor opgestelde nieuwe beleidsregels bij het nieuwe IHP een bijdrage toe te kennen voor maatregelen 
binnenklimaat. Dit bedraagt 1/3 deel van de werkelijke kosten, met een maximum van € 50.000,- voor het PO. Dit 
vloeit voort uit een aanvraag voorziening onderwijshuisvesting programmajaar 2025, sluit aan op de ambitie uit de 
visie op onderwijshuisvesting en is daarom als onderdeel van nieuw beleid opgenomen in het nieuwe IHP 2024 - 
2039. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Op basis van de beschikking geeft RSVR uitvoering aan de aanpassingen van het gebouw. Als er voldaan wordt aan 
de gevraagde voorwaarden wordt de bijdrage beschikbaar gesteld. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 
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Middelen voor speciaal onderwijs (cluster 3) in Rijssen 
Het realiseren van speciaal onderwijs zorgt voor minder kosten op leerlingenvervoer. Lokaal zorgen voor speciaal 
onderwijshuisvesting vraagt om een voorinvestering. Het SOTOG (Stichting Speciaal Onderwijs Twente en Oost-
Gelderland) heeft zich bij de gemeente gemeld en ziet kansen voor het realiseren van cluster 3 onderwijs. 
Een eerste ruwe schatting laat een besparing op het budget leerlingenvervoer zien tussen de € 161.000,- en € 
219.000,-. Een structurele besparing van € 160.000 kan (uitgaande van 2,5% afschrijving en 3% rente) leiden tot een 
duurzame investering in speciaal onderwijs van een kleine € 2,9 mln . Vervolg gesprekken met het SOTOG zullen in 
2025 gaan plaatsvinden. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Meerdere gesprekken met SOTOG zijn gevoerd. Deze organisatie denkt op basis van uitgevoerde leerling locatie 
studies een gecombineerd SO en VSO school voor ongeveer 70 leerlingen in Rijssen te kunnen realiseren. Op dit 
moment is er even sprake van een Stand Still situatie (locatie onderzoek). 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Een nieuw IHP 2024-2039 is op 27 juni 2024 door de gemeenteraad vastgesteld. Mogelijk kan locatie Elimschool (die 
het PCPO in 2029 wil afstoten) in de toekomst een oplossing bieden. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Nieuwbouw Haarschool Rijssen en gymzaal Huttenwal 
In 2023 is gezamenlijk gestart met de voorbereiding van de vervangende nieuwbouw Haarschool, gymzaal Huttenwal 
en herontwikkeling Haarzijde. De uitvoering van dit project staat gepland voor schooljaar 2024-2025. Om een te 
verwachten groei van de school door leerlingen uit de wijk Opbroek te kunnen opvangen,  de geplande sluiting van 
basisschool De Ronde Maat (schooljaar 2031-2032) en plannen voor het kunnen bieden van onderwijs aan een 4e 
zorggroep (kleuters) is besloten voor de bouwkosten een krediet van € 4.341.358,- (een 10-groeps school, 1360 m2 
bvo) en beschikbaar te stellen. Voor sloop, verhuizing, tijdelijke huisvesting, verkeersmaatregelen, afboeken 
boekwaarde en onvoorzien is een incidenteel bedrag van ongeveer 5 ton beschikbaar.  
Vervangende nieuwbouw gymzaal Huttenwal in Rijssen - toegevoegd aan deze maatregel: 
Voor het bewegingsonderwijs maken Haarschool Rijssen, Wilhelminaschool, de gymnastiekverenigingen DOS, VEK 
en Dik en Dun, de tafeltennis vereniging Rijssen en Karate Brouwer gebruik van gymlokaal de Huttenwal aan de 
Haarzijde. Op basis van meerdere geconstateerde knelpunten in en aan het gebouw is geadviseerd de gymzaal te 
vervangen voor nieuwbouw. Het college heeft in 2022 besloten een integrale stedenbouwkundige visie Haarzijde/hoek 
Huttenwal op te stellen en daaraan de sloop en vervangende nieuwbouw van het gymlokaal de Huttenwal en 
Haarschool te koppelen. In 2023 heeft het college besloten de vervangende nieuwbouw van de Haarschool Rijssen 
en gymzaal Huttenwal gezamenlijk voor te bereiden en te laten uitvoeren vanuit een gezamenlijke aanbesteding 
(RSVR schoolbestuur en Gemeente Rijssen-Holten).  
  
 
Hoe staat het met de planning? 
Op 27 juni 2024 heeft de gemeenteraad het IHP 2024-2039 vastgesteld. Onderdeel van dit IHP is realisatie van de 
vervangende nieuwbouw van de Haarschool Rijssen en gymzaal Huttenwal. De herontwikkeling van de Haarzijde is 
hieraan toegevoegd.  Conform planning is in juli 2024 gestart met de sloop van de school en gymzaal. De verwachting 
is dat de bouw van de school en de gymzaal eind juni begin juli wordt afgerond. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
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Op 21 november 2023 heeft het college  het onderwijshuisvestingprogramma 2024 definitief vastgesteld en daarmee 
de bijdrage stichtingskosten opgehoogd tot een totaalbedrag van € 4.341.358, - (uitgangspunt dat dit bestemd is voor 
90% van de totale werkelijke investeringskosten). De resterende 10% investering in duurzaamheid (van BENG naar 
zoveel mogelijke ENG) dient het RSVR schoolbestuur te financieren. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Nieuwe locatie Kulturhus Dijkerhoek 
Het gaat hier om het bevorderen van de leefbaarheid in de kern Dijkerhoek. De huidige locatie van het Kulturhus is te 
klein. Het gebruik is de laatste jaren flink toegenomen door de sluiting van Het Bonte Paard. Het Kulturhus heeft een 
studie uitgevoerd naar de uitbreidingsmogelijkheden op de huidige locatie. Dit heeft weinig opgeleverd. Op de huidige 
locatie zijn er geen uitbreidingsmogelijkheden, mede door dubbelgebruik van de kinderopvang. Bij verhuizing zal de 
kinderopvang het huidige pand volledig in gebruik nemen, omdat de kinderopvang nu ook al ruimtegebrek heeft. Het 
Kulturhus heeft een participatietraject doorlopen met de inwoners van Dijkerhoek. Er is draagvlak voor een nieuwe 
locatie van het Kulturhus. Er is een kostenraming opgesteld waarbij er sprake is van drie gelijke financieringsstromen; 
verkoop van huidige locatie, fondsen en een financiële bijdrage van de gemeente. Het gaat om een totaalbedrag van 
circa 1,5 miljoen euro.  Het Kulturhus voert de realisatie zelf uit, de gemeente verstrekt een bijdrage. 
PS heeft het investeringsvoorstel Leefbaar Platteland aangenomen (16 miljoen Euro).  Wellicht dat hier ook gebruik 
van gemaakt kan worden. We hebben de initiatiefnemers hier op geattendeerd. De subsidieregeling is  in juli 2024 
opengesteld. Op 4 juli zijn we bij de startbijeenkomst geweest voor het nieuwe subsidieprogramma. 
 
Hoe staat het met de planning? 
in Q2 2025 moet concept RO plan klaar zijn. 
In Q3-Q4 Ontwerp Tam-IMRO ter visie 
Q1 2026 vaststelling  Tam-IMRO. 
Start bouw in Q2-Q3 onder voorbehoud van mogelijk bezwaar en beroep. 
Daarnaast gaan we met een voorstel naar de raad in Q3 2025. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Mijlpaal is vaststelling Tam-IMRO Omgevingsplan. 
Gemeente heeft subsidie beschikbaar,  de beschikking toekenning moet nog worden opgesteld.  
Verder is de stichting Kulturhus bezig met de provinciale subsidie. We stemmen dit af met onze subsidie, wellicht is 
onze subsidie nodig als cofinanciering voor de provincie. Daarom wachten we nog even met de besluitvorming inzake 
de beschikking.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Onderwijs(huisvesting) voor ontheemden 
Met ingang van het schooljaar 2022-2023 verzorgt het Palet uit Almelo de NT2 lessen aan ontheemden in het 
voormalig schoolgebouw de Salto in Rijssen. Gezien de verwachte instroom van asielzoekers en de verwachting dat 
de oorlog in Oekraïne nog wel wat jaren zal aanhouden en het huisvesten van deze mensen aan de orde is, zal voor 
deze groep ook in de komende jaren een beroep gedaan worden op NT2 onderwijs. Omdat voormalig schoolgebouw 
de Salto per schooljaar 2024-2025 nodig is voor de onderwijshuisvesting van de Haarschool, is na overleg het Palet 
uitgeweken naar Dock 16 en de Julianaschool in Rijssen.  Wij gaan gebruik maken van een OHBA subsidieregeling 
via het COA om deze kosten te dekken. De aanvraag hiervoor is inmiddels gedaan. 
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Hoe staat het met de planning? 
Tijdens het schooljaar 2023-2024 heeft het Palet uit Almelo voor de onderwijshuisvesting Oekraïense kinderen nog 
gebruik gemaakt van voormalig schoolgebouw De Salto. 
Voor het schooljaar 2024-2025 is het Palet met 6 groepen uitweken naar Dock 16 (achter Reggesteyn) en met 2 
groepen naar de Julianaschool locatie de Stroekeld. 
De kosten voor inrichting in en rondom Dock 16 zullen ten laste worde gebracht aan het budget hiervoor gemeld. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Een deel van de gereserveerde middelen budget huisvesting Ontheemden is ingezet voor voor hekwerk rondom 
Dock16.  
Tevens ligt er ook nog een relatie met de huurkosten aan de Teunis Lodderstraat  waarin (i.p.v. het Palet) de Johan 
Frisoschool tijdelijk gehuisvest is. I.v.m. een vertraging in het ontwerp en aanbestedingsproces zal langer dan gepland 
een beroep gedaan moeten worden op het tijdelijk onderkomen aan de Teunis Lodderstraat. Deze kosten komen ook 
ten laste  van gemeld budget. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Onderzoek naar grootschalige inbreidingslocaties 
In het coalitieakkoord is onderkend dat we qua groei tegen grenzen aanlopen. De beschikbare ruimte is schaars en 
daar wordt meer en meer een beroep op gedaan. Met binnenstedelijke herstructurering is het mogelijk om het totaal 
aantal woningen in een gebied te laten toenemen én mogelijk ook een flinke slag te slaan in de warmtetransitie door 
oudere woningen met een gasaansluiting en slechte isolatie te slopen en te vervangen door nieuwe gasloze, goed 
geïsoleerde woningen. We onderzoeken of hiervoor (deel)wijken in Rijssen en Holten geschikt voor zijn.      
 
Hoe staat het met de planning? 
Het beoordelingskader is gereed (Q1 2025) 
De locatiestudie naar wijken/delen van wijken zal in het komend jaar plaatsvinden en gereed in Q4 2025 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Mijlpalen: 
Beoordelingskader gereed (Q1 2025) 
Lijst met locaties die voor herstructurering in aanmerking komen (Q4 2025) 
Risico's: 
Herstructurering is kostbaar 
  
  
 
Oorsprong activiteit 
Additioneel onderwerp 

Ontwikkeling Bestaanszekerheid onder druk 
“Huishoudens die rond het sociaal minimum leven, krijgen het financieel steeds zwaarder als de overheid niet ingrijpt. 
Vooral gezinnen met kinderen komen financieel niet uit met het sociaal minimum" is de conclusie in het eind juni 2023 
gepubliceerde landelijke rapport “Een zeker bestaan” van de commissie Sociaal Minimum. Met allerlei (tijdelijke) 
landelijke en lokale compensatiemaatregelen ondersteunen we inwoners.  
De gevolgen van financiële stress zijn aanzienlijk. Het heeft zijn weerslag op onder andere het welbevinden, kwaliteit 
van leven en meedoen in de maatschappij. Door een impuls te geven aan de bestaanszekerheid van onze inwoners 
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dragen we bij aan de bredere benadering van Positieve Gezondheid, waarbij er aandacht is voor het vermogen van 
mensen om met de fysieke, emotionele en sociale uitdagingen in het leven om te gaan. En om zo veel mogelijk eigen 
regie te voeren. 
Speciale aandacht gaat hierbij uit naar gezinnen met kinderen, aansluitend op één van de doelen in het beleidsplan 
Armoede en Schulden: “Alle kinderen de kans geven mee te doen, zodat zij met gelijke(re) kansen aan hun toekomst 
beginnen”. Of zoals in het coalitieakkoord staat verwoord: “Alle kinderen uit Rijssen-Holten verdienen een eerlijke 
kans om hun dromen werkelijkheid te laten worden”. 
In 2024 is de inkomensgrens voor huishoudens die in aanmerking komen voor een kindpakket eenmalig verhoogd van 
110% van de geldende bijstandsnorm naar 150% van de geldende bijstandsnorm. Ook zijn de bedragen van de 
diverse minimaregelingen geïndexeerd, is er een bijdrage voor een laptop voor elk kind beschikbaar en is het 
Volwassenfonds Sport en Cultuur geïntroduceerd, zodat volwassenen uit minimahuishoudens ook deel kunnen 
nemen aan sport en/of cultuur.  
Ook is in 2023 en 2024 door onderzoeksbureau Kwiz onderzoek naar armoedeval gedaan. Het onderzoek biedt 
inzicht in de doelgroep van het minimabeleid, het bereik van de regelingen en de effecten van het landelijke en lokale 
beleid op de inkomens van minima. Tevens is een aantal mogelijke beleidsscenario's doorgerekend. 
Op 18 april 2024 heeft KWIZ tijdens een thema-avond bestaanszekerheid en armoede de onderzoeken aan uw raad 
gepresenteerd.  Op basis van de scenario's die uitgewerkt zijn, is tijdens de raadsvergadering van 26 september 2024 
besloten om te kiezen voor de inzet van een budgetcoach en het staffelen van een viertal minimaregelingen.  
In het beleidsplan is ook opgenomen, dat er ingezet wordt op minder inwoners met problematische schulden door in 
te zetten op preventie en het vroegtijdig ondersteunen van onze inwoners. We voeren met 'vroegsignalering', een 
wettelijke taak uit, maar daarnaast zijn we ook gestart met financiële educatie onder kwetsbare jongeren in het 
voortgezet onderwijs. Een investering in de toekomst draagt bij aan een schuldenvrijere samenleving, meer kwaliteit 
van leven en minder schooluitval. We hopen dat we door deze lessen aan te bieden op de scholen minder jongeren in 
de schuldhulpverlening tegen gaan komen. 
Ook in schooljaar 2024/2025 zijn er zowel op Reggesteyn, als op de Waerdenborch deze lessen aangeboden. 
Leerlingen en leerkrachten zijn positief.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Het onderzoek armoedeval en de implementatie van de adviezen worden beschreven bij het doel: 'implementatie van 
de adviezen voortkomend uit het onderzoek naar armoedeval'  
Binnenkort zal er in de monitor plek zijn voor het doel: Bestaanszekerheid herstellen/' minder mensen hebben 
geldzorgen'. 
Hieronder zitten acties waar ook nu al een start mee is gemaakt:  
Moneystart: financiële educatie op scholen voor voortgezet onderwijs. Op Reggesteyn starten deze week weer de 
lessen. Er wordt gekeken naar uitbreiding naar andere scholen, zoals het Pius X.  
Onderzoeken hoe we alle minimaregelingen meer toegankelijk kunnen maken: we onderzoeken of dit via een 
'webshop' kan.  
Uitbreiding vroegsignalering - meer persoonlijk contact middels huisbezoeken 
Meer aandacht voor jongeren en schulden door te verkennen of aansluiten bij het Jongerenperspectieffonds mogelijk 
is.  
Ook nemen we in samenwerking met schulddienst, teammanager, als ook beleid en kwaliteit de 
dienstverlening/werkprocessen rondom de schuldhulpverlening onder de loep. Op basis hiervan maken we ook de 
keuze op welke wijze een budgetcoach geïmplementeerd zal worden.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
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Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Ontwikkelingen landelijk gebied 
De commissie grondgebied heeft een positieve reactie gegeven op de Omgevingsvisie Buitengebied. De ontwerp 
Omgevingsvisie Buitengebied kan nu ter visie worden gelegd voor zienswijzen. 
Het Nationaal en Provinciaal Programma Landelijk gebied is on hold gezet. Daardoor blijft er onduidelijkheid over de 
doelen. Wij zijn wel verder gegaan met het voorbereiden en verkennen van onze gebiedsprocessen (eerst focus op 
inventarisatie agrarische bedrijven en grondgebruik).   
Verder vind er overleg plaats met gemeenten in West Twente en de provincie over de vorm van samenwerking aan de 
opgaven voor het landelijk gebied. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Planning was gekoppeld aan landelijke en provinciale programma NPLG en PPLG. Maar die zijn van tafel. Er is nu 
geen planning, maar we gaan wel door met de verkenning en inventarisatie tbv de gebiedsprocessen. 
We zijn met buurgemeenten in overleg om te bezien hoe we kunnen omgaan met het landelijk gebied. Zaken als 
stikstofdepositie, kavelruil en grondbezit spelen een rol bij de wijze waarop we met het agrarisch gebied kunnen 
omgaan.  Zo zijn wij voornemens om in navolging van de gemeente Wierden een nulmeting te gaan doen om te 
bezien waar welke mogelijkheden nog zijn. De raad is bij raadsbrief van april 2024 meegenomen in de ontwikkelingen 
die spelen. Daar borduren wij op voort maar hebben ook nieuwe initiatieven genomen door bijvoorbeeld het landelijk 
gebied te agenderen in de Twenteboard via BOSS (Bestuurlijk Overleg Sociaal-Economische Structuurversterking 
Twente, het afstemmingsoverleg voor de overheidspoot in de Twenteboard) met als doel het thema te borgen in de 
strategie van de Twenteboard en waar mogelijk financiering te krijgen om de opgaves het hoofd te bieden.  Zeker nu 
het PPLG is stopgezet, is de urgentie groot om samen te werken aan en te streven naar een gezonde en duurzame 
toekomst van ons buitengebied met krachtige kernen, een vitaal en mooi buitengebied, kwalitatief hoogwaardige 
natuur en ruimte voor ondernemers / agrariërs daarbinnen met als doel ons buitenbied ook voor de toekomstige 
generaties leefbaar te houden. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Opvang vluchtelingen 
Voor de algemene opvang van vluchtelingen hebben we een vakantiepark aan de Borkeldsweg 57 gekocht. Dit park 
verhuren we voor 10 jaar aan het COA voor tijdelijke opvang met maximaal 250 plekken. Het azc is op 10 februari 
2025 geopend. 
Voor Oekraïense vluchtelingen hebben we twee tijdelijke opvanglocaties ingericht: Forthaarsweg en Buiteninn Het 
Overveen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Met betrekking tot het azc Rijssen-Holten lopen nog enkele rechtszaken welke op 22 augustus behandeld worden bij 
de rechtbank.  De voorrang aan gekoppelde statushouders is van kracht tot februari 2026, daarna zal sprake zijn van 
een bezetting conform de landelijke afspiegeling. Momenteel heeft inburgering veel aandacht; er wordt aandacht 
besteed aan werk/ onderwijs om daarmee extra bij te dragen aan een goede integratie van asielzoekers in onze 
maatschappij. 
Bij de oekraiense vluchtelingen kijken we momenteel naar de mogelijkheid om de bezetting nog iets efficiënter in te 
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richten. Het doel hiervan is om daarmee het totaal aantal opvangplekken te benaderen waarvoor we ook een taak 
hebben. Hiermee hopen we te voorkomen dat we een proces in gang moeten zetten voor een 3e opvanglocatie. 
Daarnaast voldoen wij vrijwel aan de opgaven die in spreidingswet zijn opgenomen.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 In februari 2025 is het azc Rijssen-Holten operationeel geworden. Er verblijven gemiddeld tussen de 200 en 220 
overwegend gekoppelde statushouders van onze gemeente en omliggende gemeenten. De start is rustig verlopen en 
dit is momenteel ook naar tevredenheid van omwonenden. Vooraf was er veel commotie. De weerstand 
concentreerde zich op de vraagtekens bij de gemaakte locatiekeuze, de communicatie in het voortraject en de 
vraagtekens bij de (brand)veiligheid.  
 
Voor de Oekraïense vluchtelingen zijn 2 opvanglocaties in gebruik. Op beide locaties zijn 100 plekken beschikbaar 
welke momenteel voor ca. 80% gevuld zijn. De rest is snijverlies. De TOOF (Forthaarsweg) en de TOOBI (Veendijk) 
zijn beide gehuurd tot 31-12-2026. Bij de TOOBI zijn onlangs ook nog enkele appartementen tot eind 2025 bij gehuurd 
(totaal 18 plekken). Op beide locaties is sprake van relatieve rust vanuit de omgeving. Wel merken we dat de situatie 
in Oekraine en de langer dan geplande verwachte duur van de oorlog aldaar zorgt voor meer stress en spanning. 
Naast de opvanglocaties verblijven nog 70 vluchtelingen in de particuliere opvang. In totaal verblijven momenteel ca. 
230 vluchtelingen binnen onze gemeentegrenzen.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 

Restauratie volière bij Parkgebouw 
De volière bij het Parkgebouw Rijssen is een aangewezen Rijksmonument en gebouwd in 1922 als onderdeel van Het 
Volkspark. Het dierenverblijf is van cultuurhistorisch belang vanwege de recreatieve en educatieve functie, de 
functioneel-ruimtelijke relatie met het park en de andere objecten daarin. De constructie heeft groot onderhoud nodig. 
De stalen profielen, fundering en muren dienen gerenoveerd of vernieuwd te worden. Op dit moment worden 
subsidiemogelijkheden onderzocht, die nodig zijn om het financiële plaatje rond te krijgen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Het uitvoeringsbudget is over 2025 en 2026 verdeeld.  Naar verwachting worden de werkzaamheden aan het eind van 
het jaar gestart en zullen midden 2026 zijn afgerond.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Dat de subsidie die aangevraagd is niet wordt toegekend. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Structurele inzet beleidsmedewerker mobiliteit - VOLTOOID - 
Na een tijd van relatieve luwte op het gebied van mobiliteitsbeleid zijn er de afgelopen twee jaar stappen gemaakt 
rondom het mobiliteitsbeleid (onder andere visie op mobiliteit en uitvoeringsprogramma mobiliteit) voor onze 
gemeente.  Hierbij zien we dat de opgaven rondom mobiliteit wijzigen. Waar in het verleden vooral ingezet werd op 
bereikbaarheid en de realisatie van infrastructurele werken, zien we nu dat mobiliteitsbeleid een breder doel heeft en 
krijgt. Mobiliteit komt steeds centraler te staan bij thema’s als leefbaarheid, veiligheid en duurzaamheid. Dit zorgt ook 
voor extra en nieuwe taken, zoals inzet op laadinfrastructuur, communicatie en mobiliteitsdata. Deze taken zijn de 
afgelopen periode deels en erg versnipperd opgepakt door bestaande medewerkers, maar pasten niet binnen het 
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takenpakket. We willen vanuit het uitvoeringsprogramma integraal en toekomstbestendig aan de slag met de 
mobiliteitstransitie, waarbij ons inziens een structurele beleidsmedewerker mobiliteit noodzakelijk is.  
 
Hoe staat het met de planning? 
N.v.t. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Er is een Beleidsmedewerker Mobiliteit aangesteld voor onbepaalde tijd. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Subsidie voor vergroening (klimaatadaptatie) 
De gevolgen van verstedelijking en klimaatverandering zijn meer en meer merkbaar. De langdurige droogteperiodes 
zorgen voor steeds meer problemen en daartegenover leiden hevige stortbuien regelmatig tot ernstige wateroverlast, 
met name in de bebouwde kom. 
Het is van belang om onder andere hittestress tegen te gaan. De gemeente neemt allerlei maatregelen maar de 
openbare ruimte is slechts een klein percentage van de totale buitenruimte. We willen daarom ook onze inwoners, 
ondernemers en maatschappelijke organisaties bewustmaken en stimuleren om te vergroenen om zo samen de 
gevolgen van klimaatverandering te bestrijden. 
Door een subsidie aan te bieden, willen we onze inwoners, ondernemers en maatschappelijke organisaties stimuleren 
om hittestress/wateroverlast tegen te gaan en biodiversiteit te bevorderen door onder andere verharde oppervlakken 
te vergroenen, bomen te planten en groene daken en/of gevels aan te leggen.  Na twee jaar evalueren we deze pilot 
en als het succesvol blijkt dan overwegen we een structureel budget.  
 
Hoe staat het met de planning? 
De subsidie voor groen- en watermaatregelen loopt nu een jaar en er wordt veel gebruik van gemaakt. Het voorstel is 
om vanaf 2026 ook budget beschikbaar te hebben, hiervoor is een aanvraag ingediend via de kadernota 2026-2029.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De subsidieaanvragen blijven binnen druppelen. Er wordt enthousiast op gereageerd.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Toeslagenaffaire 
Tienduizenden ouders, kinderen van gedupeerde ouders, ex-toeslagpartners en nabestaanden zijn getroffen door de 
problemen met de kinderopvangtoeslag. De Belastingdienst/Toeslagen compenseert hen financieel. Maar voor wie in 
de problemen is geraakt, is dat niet altijd voldoende. Er kunnen problemen zijn ontstaan rondom huisvesting, 
schulden, inkomen, zorg en het gezin. Gemeenten bieden daarom ondersteuning op 5 leefgebieden (financiën, 
wonen, zorg, gezin en werk) om een nieuwe start voor gedupeerden mogelijk te kunnen maken. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Inwoners die gedupeerd zijn, wordt brede ondersteuning aangeboden vanuit de gemeente. Er is een consulent binnen 
de gemeente die hierin gespecialiseerd is.  
Zowel in 2023 als in 2024 zijn er geen potentieel gedupeerden bijgekomen.   
De kosten die gemaakt worden, ontvangt de gemeente via de Sisa verantwoording.  
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Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De vergoeding van de kosten die gemaakt worden, ontvangt de gemeente via de Sisa verantwoording.  
 
Oorsprong activiteit 
Additioneel onderwerp 

Uitbreiding Holterenkschool - VOLTOOID - 
In de prioritering schoolbesturen voor het IHP krijgt de uitbreiding van de Holterenk in verband met een aanzienlijke 
groei van leerlingen prioriteit 1. De huidige capaciteit van de school betreft 1007 m2. Door de groei van het aantal 
leerlingen is er een structurele behoefte van 1263 m2 (waarbij vanaf 2032 ook 5 piekjaren 1300 m2 aan de orde is). 
Dus uitbreiding met minimaal 256 m2 is noodzakelijk. Rekening houdend met 40 m2 extra ruimte voor 
zorgfuncties/het bieden van passend onderwijs (nieuw beleid) komt de structurele behoefte uit op 1303 m2 bvo. Op 
basis van een uitbreiding van 296 m2 (1303 minus 1007) is voor het jaar 2025 een geschat investeringsbedrag nodig 
zo rond de € 1.150.000,- (296 x € 3.800 p/m). Omdat er nu al sprake is van een tekort aan capaciteit wordt voorzien in 
tijdelijke onderwijshuisvesting d.m.v. het plaatsen van units. Voor deze tijdelijke voorziening wordt rekening gehouden 
met een kostenpost van € 100.000.  Dit vloeit voort uit een aanvraag voorziening onderwijshuisvesting programmajaar 
2025. Op basis van het resultaat leerlingenprognoses is dit opgenomen in het vastgestelde IHP 2024 - 2039. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De noodlokalen zijn in 2024 geplaatst bij de Holterenk.  
Op basis van onze beschikking van 20 november 2024 geeft Varietas uitvoering aan de uitbreiding van het gebouw.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Uitvoering mobiliteitsvisie 
Oversteekbaarheid 
We dragen bij aan het verbeteren van de verkeersveiligheid in Rijssen-Holten door op infrastructuur de 
oversteekbaarheid voor fietsers en voetgangers te verbeteren. Dit doen we door maatregelen als zebrapaden en 
oversteekeilanden te realiseren, samen met de bijpassende bebording. We optimaliseren bestaande 
oversteeklocaties door de overgang van stoep naar stoep makkelijker en fijner te maken voor voetgangers, en pakken 
waar nodig hele kruispunten aan voor een veiligere en wenselijkere inrichting. 
Verkeerspleinen 
Op de Morsweg gaan we twee rotondes (Spoelerstraat & Nijverheidsstraat) herinrichten als verkeerspleinen. Op deze 
manier willen we een andere voorrangssituatie realiseren voor het fietsverkeer en autoverkeer, waarbij we meer 
prioriteit geven aan de doorstroming over de Morsweg. We realiseren meer opstelruimte voor afslaand verkeer en een 
gefaseerde oversteek voor fietsverkeer. We voeren een onderzoek uit voor de precieze inrichting. 
Parkeren 
We doen onderzoek naar parkeren in Rijssen-Holten, voornamelijk in de centrumgebieden. Hiervoor voeren we op 
korte termijn een parkeeronderzoek uit welke als basis dient voor de nieuwe Nota Parkeernormen. Binnen dit 
onderzoek geven we aandacht aan de benodigde parkeercapaciteit, een parkeerdrukmeting en komen we met nieuwe 
normen, waarbij we ook kijken naar potentiële capaciteitsuitbreiding ten behoeve van ruimtelijke ontwikkelingen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Oversteekbaarheid 
Volgens planning. Voorlopige ontwerpen rond de zomer 2025 beschikbaar. Uitvoering volgt daarna. 
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Verkeerspleinen 
Volgens planning. Voorlopige ontwerpen zijn nog niet uitgezet.  
Parkeren 
Parkeeronderzoek heeft heldere uitkomsten gegeven. Parkeerdruk is passend voor de gebieden. In woonwijken is 
een hogere druk in de avonduren. In het centrum van Rijssen is overdag juist de piek en in de avond ruimte. 
Uitwerking van de nieuwe Nota Parkeernormen is in concept, maar vereist nog veel werk. Verwachting is om dit in 
2025 op te leveren. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Complexiteit voor de parkeernota kan leiden tot verdere vertraging, al is het niet de verwachting dat dit gaat gebeuren. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 

Uitvoeringskrediet mobiliteit 
In 2024 zijn, in aanloop naar het uitvoeringsprogramma mobiliteit,  diverse werken voorbereid. Hierbij kan gedacht 
worden aan veilige oversteekvoorzieningen binnen de kernen. 
In 2025 wordt verder uitvoering gegeven aan mobiliteitsprojecten via het uitvoeringsprogramma mobiliteit.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Krediet is in 2024 gebruikt/ingezet als voorbereidingskrediet voor werkzaamheden in het kader van de visie 
en  uitvoeringsprogramma mobiliteit. In 2024 is duidelijk geworden voor welke maatregelen en quick-wins deze 
middelen worden ingezet. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Diverse deelonderzoeken zijn uitgezet of worden op korte termijn uitgezet: 
parkeerdrukmeting t.b.v. nota parkeernormen 
intensiteitstellingen t.b.v. kalibratie verkeersmodel 
onderzoek capaciteitsuitbreiding Morsweg 
onderzoek randwegen  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Verdere professionalisering  Rijssense musea 
We willen de Stichting Rijssense Musea de komende  jaren de kans geven te werken aan verdere 
professionalisering.  Om klaar te zijn voor de toekomst moet daarin geïnvesteerd worden. Gedacht kan worden aan 
bijvoorbeeld intensivering van de samenwerking met het Rijksmuseum Twenthe, voor extra museale activiteiten. 
Daarnaast uitbreiding van cultuureducatie en toeristische activiteiten. 
Het is aan de Stichting om hier verder vorm aan te geven. De Stichting ziet kansen om door het binnenhalen van 
activiteiten van derden inkomsten te genereren.  
In 2024 zijn hiervoor voorbereidingen getroffen. Afspraken voor verdere professionalisering zullen worden vastgelegd 
in een Budgetovereenkomst tussen de gemeente en de Stichting Rijssense Musea in 2025. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Nu de extra subsidie voor de Stichting Rijssense Musea definitief beschikbaar is, is een start gemaakt de verdere 
professionalisering. Afspraken hierover zullen worden vastgelegd in een nog op te stellen Budgetovereenkomst 
tussen de gemeente en de Stichting Rijssense Musea. Dit zal naar verwachting voorjaar 2025 plaatsvinden. De eerste 
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afspraken zijn geweest met de directeur van de Stichting en een afvaardiging van het bestuur en in grote lijnen in de 
overeenkomst rond. We hopen de overeenkomst voor de zomer af te ronden. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Er is een toename in bezoekers, zo is onlangs de grens van 20.000 bezoekers bereikt. Ook voor de jonge inwoners 
van Rijssen-Holten is er steeds meer animo voor de Rijssense Musea. Zo werd de Lego expositie afgelopen jaar druk 
bezocht en trok het Museum veel bekijks tijdens de Sinterklaasperiode.  
Door de professionaliseringsslag kan er beter ingespeeld worden op verschillende doelgroepen.  
In het Koetshuis zijn jaarlijks verschillende exposities te zien, door (amateur)kunstenaars uit de regio. Door dit af te 
wisselen, komt er een breder publiek.  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Verduurzamen wagen- en machinepark 
De duurzaamheidsvisie is de basis. We geven daarmee invulling aan de ambitie dat in 2030 minimaal de helft van het 
wagenpark elektrisch rijdt. Het huidige vervangingsschema is gebaseerd op 1 op 1 vervanging van voertuigen en 
machines, welke werken op fossiele brandstof. Het verduurzamen van de voertuigen/machines kost meer dan fossiele 
brandstofmachines/voertuigen.  
 
Hoe staat het met de planning? 
In Q2 2025  de rest van de eerste nadere opdracht zal worden uitgeleverd. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 De aanbesteding heeft plaats gevonden, inmiddels zijn 14 elektrische voertuigen afgeleverd en zijn positief 
ontvangen en in gebruik genomen. 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Verkeersonderzoek wegvak Enterstraat van Cattelaar - gemeentegrens 
De Enterstraat is een belangrijke invalsroute. Dit wegvak is op zeer korte termijn aan groot onderhoud toe. Om deze 
reden wordt voorgesteld onderzoek te doen naar de functie en inrichting van deze weg. Hoewel we de komende jaren 
bezig zijn met een visie op mobiliteit is het, vanuit de urgentie van onderhoud, verstandig om het onderzoek naar de 
Enterstraat parallel te laten lopen met dit traject. In het onderzoek wordt nagedacht over de functie en inrichting van 
dit wegvak. Hierbij kan gedacht worden aan verkeersveiligheid, fietsveiligheid, snelheid  en bereikbaarheid. Het 
beschouwde wegvak loopt vanaf de  Cattelaar tot de rotonde De Elsmoat. Om die reden worden in het onderzoek ook 
de andere wegbeheerders (gemeente Wierden en provincie), betrokken. 
  
  
 
Hoe staat het met de planning? 
Planning 2026-2027. Hangt af van de uitkomsten van het onderzoek. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2023 
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Versterken werkgeversprofilering 
We willen een sterker 'merk' worden. Een werkgever waar iedereen in Overijssel (en daar buiten) graag een aantal 
jaren wil - komen en blijven - werken. Willen we over voldoende capaciteit blijven beschikken om onze ambities te 
kunnen realiseren dan zullen we ons als werkgever de komende jaren sterker moeten profileren, zullen we een 'merk' 
moeten worden waar iedereen bij wil horen. 
In 2023 is hard gewerkt aan intern en extern onderzoek. Hoe ervaren onze werknemers ons: wat maakt ons een leuke 
werkgever en  waar liggen nog kansen? Hoe ziet de 'buitenwereld' ons: waarom zou men wel of niet bij ons willen 
werken en wat maakt een werkgever in hun ogen nou een aantrekkelijk werkgever?  Dit heeft een adviesrapport 
opgeleverd waar we in 2024 mee aan de slag zijn gegaan. 
 
Hoe staat het met de planning? 
 Er is een start gemaakt met de uitvoering van de eerder opgestelde en gepresenteerde planning. Zie verder bij de 
mijlpalen.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Op 16 januari 2025 organiseerden we speeddates voor drie vacatures binnen het Sociaal Domein, waar verdeeld over 
2 tijdsblokken in de avond 150 geïnteresseerden waren. Op 22 maart 2025 hielden we onze Open Dag op het 
Gemeentehuis en de Gemeentewerf, welke door circa 500 mensen is bezocht en die zo een indruk hebben gekregen 
van onze gemeente en de diversiteit aan functies en werkzaamheden.   
Begin juli 2025 is de aanbesteding voor content creatie afgerond op basis van onze employer branding (vanuit Artica) 
en kunnen we met de winnende partij verder aan de slag met het extern lanceren van onze nieuwe 
werkgeversprofilering ‘Anders dan je denkt’. Voordat we dit extern gaan lanceren besteden we verder aandacht aan 
de interne bekendheid hiervan. Tijdens de nieuwjaarsbijeenkomst is de campagne aan de collega’s gepresenteerd en 
naderhand ook gedeeld op het Intranet. Zodra het nieuwe logo van Rijssen-Holten gereed is kunnen we de interne 
middelen verder uitrollen. Begin maart is al een begin gemaakt met nieuwe fotografie die we kunnen gebruiken bij het 
uitzetten van onze vacatures. 
De arbeidsmarkt is krap en dat zie je met name terug in een aantal moeilijk te vervullen vacatures, bijvoorbeeld: 
Teammanager, Jurist, Ruimtelijke Ontwikkeling. Daarom is en blijft het belangrijk om in te blijven zetten op het 
versterken van ons werkgeversmerk, onze positie op de arbeidsmarkt en het verder optimaliseren van ons werving- 
en selectieproces.  
 
Oorsprong activiteit 
Actieprogramma,Begroting 2023 

Vitale vakantieparken 
Uit onderzoek is gebleken dat we 1 gebied hebben (De Borkeld) waar vitalisering kan plaatsvinden. De provincie heeft 
voor de periode 2024-2027 een expertiseteam beschikbaar die ons hierbij kan ondersteunen.  Er zijn eerste 
verkennende gesprekken geweest met de eigenarenvereniging. In 2025 zal hierin een vervolg aan worden gegeven 
met een verdere verdieping. 
 
Hoe staat het met de planning? 
Er is nog niet gestart met dit project. Streven is om daar eind Q1/begin Q2 2025 mee te starten. Verwachtte looptijd 
tot eind 2026 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
 
Oorsprong activiteit 
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Begroting 2024 

Voorliggende dagvoorziening Holten - VOLTOOID - 
In 2022 heeft ViaVie een voorliggende dagvoorziening in de Paraplu in Rijssen gerealiseerd. Dit is succesvol 
neergezet.  Bestuurlijk bestond de wens om ook in Holten een voorliggende dagvoorziening te realiseren. In 2023 is 
hiervoor een plan uitgewerkt en in februari 2024 opende de locatie in Holten haar deuren.  Het doel is dat inwoners 
minder gebruik maken van de duurdere maatwerkvoorziening dagbesteding. De start in Holten is vooralsnog 
vergelijkbaar met de start destijds bij de Paraplu.  In het najaar van 2025 wordt geëvalueerd of de dagvoorziening in 
Holten een structureel vervolg moet krijgen. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De dagvoorziening in Holten heeft begin 2024 haar deuren geopend. Qua aanmeldingen loopt de voorziening gelijk op 
als bij aanvang in Rijssen.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
De locatie in Holten is geopend. Doel is het creëren van een algemene, structurele en laagdrempelige dagbesteding 
met in het bijzonder aandacht voor mensen met een lichte vorm van geheugenproblematiek en psychische klachten.   
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2024 

Voortzetting Cultuur- en Holocausteducatie in het onderwijs 
Wij nemen sinds 2017 deel aan de provinciale regeling Cultuureducatie. Daarmee, plus bijdragen van de scholen én 
de gemeente, heeft Cultuureducatie structurele waarde op alle basisscholen, ook door inzet van Cultuurcoach/ lokaal 
aanbod. Elk kind komt elk schooljaar in aanraking met cultuur in diverse vormen; maatwerk en eigen keuze staan 
voorop. Zonder gemeentelijke bijdrage is geen beroep op de provinciale middelen mogelijk en komt een einde aan 
cultuureducatie in het basisonderwijs. 
 
Hoe staat het met de planning? 
De subsidieaanvraag voor de nieuwe beleidsperiode kan worden aangevraagd tot 1 mei 2025.  Het beleidsplan is 
geschreven. Terugkoppeling moet nog naar de scholen met de aangepaste intentieverklaring en deze moet getekend 
worden. Inmiddels is de aanvraag ingediend.  
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Door de wijziging in de regeling m.b.t. de intentieverklaring,  gaven de scholen aan dit niet te willen tekenen.  Na 
overleg met de provincie, is de regeling aangepast en is er een andere intentieverklaring opgesteld.  
Alle 17 scholen hebben de intentieverklaring getekend. Dit laat zien dat scholen cultuureducatie als een belangrijk 
onderdeel zien van het educatieprogramma.  Daarnaast zien we meer betrokkenheid vanuit het onderwijs, zo zijn er 
inmiddels verkennende gesprekken met het VO gaande hoe we mogelijk kunst en cultuur en plek kunnen geven.  
Het project 80 jaar bevrijding met de vier VO-scholen, waarbij werd samengewerkt, onderzoek werd gedaan naar 
verhalen in kader van 80 jaar bevrijding en uiteindelijk een gezamenlijke opening van de route door Holten en Rijssen. 
Kortom, een prachtig project. 
  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 
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Wonen: Versnellen en Verkennen 
Dit onderwerp heeft enerzijds betrekking op de uitvoering van nog niet getransformeerde inbreidingslocaties. Deze 
zijn opgenomen in de nota woningbouw, maar tot heden niet uitgevoerd. Hier willen we in 2025 en 2026 actief 
aandacht aan schenken door gesprekken aan te gaan met bedrijven/ondernemingen die op minder wenselijke locaties 
zitten. Met als doel deze locaties te ontwikkelen in samenwerking met ontwikkelaars/bouwbedrijven, specifiek voor 
sociale huurwoningen en goedkopere koopwoningen/appartementen. 
Anderzijds is dit onderwerp ook bedoeld voor het maken van een verplicht Volkshuisvestingsprogramma (die de 
woon(zorg)visie vervangt) en willen we, met het oog op de fysieke grenzen aan de groei, verkennen welke (delen van) 
woonwijken in onze gemeente mogelijk in aanmerking komen voor transformatie van bijvoorbeeld grondgebonden 
woningen naar andere vormen van wonen.  
 
Hoe staat het met de planning? 
Dit onderwerp is opgegaan in 2 deelonderwerpen: 

1. Onderzoek naar grootschalige inbreidingslocaties 
2. Volkshuisvestingsprogramma 

Het proces voor het lokale VHP loopt (bijna) gelijk op het met provinciale VHP. Eind november 2025 wordt het lokale 
concept VHP opgeleverd. 
Resultaten wat betreft inbreidingslocaties worden aan het einde van 2026 gedeeld met de raad. 
 
Wat zijn de mijlpalen en risico's? 
Voor het maken van een VHP is het verstandig om het onderdeel Wonen in de Omgevingsvisie aan te vullen op een 
aantal onderdelen. De tekst hiervoor is in concept gereed. Inpassingen van de gewijzigde tekst hangt af van het 
moment waarop de volgende wijzigingen in procedure wordt gebracht. 
Voor het maken van het VHP is het van belang dat de basis qua wonen op orde is. Het woningbouwprogramma met 
daarin de kwalitatieve opgaaf is op orde, maar is voor de komende jaren onderhevig aan de eventuele gewijzigde 
vraag vanuit nieuwe woningmarktonderzoeken (vooreerst begin 2026). Voor het wonen met zorg is een inventarisatie 
gedaan naar de beschikbare typen woningen ingedeeld naar nultreden woningen, geclusterde woningen en 
zorggeschikte woningen. De inventarisatie met aanbevelingen wordt over enkele weken afgerond. Zodra deze gereed 
is, kan opdracht verleend worden aan een extern bureau voor de start van het maken van het VHP. Het maken van 
een VHP komt voort uit het wetsvoorstel versterking regie volkshuisvesting. Dit voorstel moet nog behandeld worden 
door de TK en EK. Als deze wet de eindstreep niet haalt, vervalt de wettelijke verplichting voor het maken van een 
VHP. Dit laat onverlet dat het maken van een programma Wonen (met zorg) een onderdeel is van de Omgevingswet 
en daarmee de Woonvisie en de Woon-zorgvisie vervangt. 
  
 
Oorsprong activiteit 
Begroting 2025 


